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NÚM. 14/2023 - SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE TINGUÉ LLOC 
EL DIA 27 DE SETEMBRE DE 2023.

A la vila de Molins de Rei, quan són les dinou hores i tretze minuts del vint-i-set de 
setembre de dos mil vint-i-tres, es reuneixen a la Sala de Sessions de la Casa 
Consistorial, en primera convocatòria, i sota la presidència del Sr. Alcalde, Xavi Paz 
Penche els regidors i regidores que tot seguit s’esmenten, per tal de celebrar la sessió 
ordinària del Ple, a la qual han estat convocats en temps i forma.

Sr. Alcalde Xavi Paz Penche
Sra. Jessica Revestido Romero
Sr. Iván Mustieles Pozo
Sra. Carme Madorell Colomina
Sr. Miguel Zaragoza Alonso
Sra. Ainoa García Ballestín
Sr. Joan Carles Serra Bosch
Sra. Esther Espinosa García
Sr. Alejandro Herrero Basange
Sr. Gerard Corredera Rebulà
Sr. Lucas Silvano Ferro Sole
Sra. Marta Espona Burgués
Sr. Ricard Vinyets Cid
Sra. Meritxell Campmajó García
Sra. Alba Patricia Cabral Ortiz
Sra. Francesca Riera Forns
Sr. Ramon Sánchez Gil
Sra. Rocío Segovia Mayán
Sr. Joan Albert Fabra Barrios
Sra. Eva Maria Janés Fraile
Sra. Meritxell Galobart Soler

Assisteix l’Interventor accidental, Sr. Eusebi Valldaura Domenech i la Secretària de la 
Corporació, Sra. Sandra Castelltort i Claramunt, que dóna fe de l’acte.

Un cop comprovada l’existència del quòrum que demana l’article 90.1) del ROF, per a la 
vàlida constitució del Ple, el Sr. Alcalde obre la sessió, i es passa tot seguit al debat i 
consideració dels assumptes inclosos a l’ordre del dia que acompanya a la convocatòria 
d’aquesta sessió, número 14/2023 de data 25 de setembre de 2023. 

0.a).- Declaració Institucional de l’Ajuntament de Molins de Rei per expressar la 
condemna i rebuig davant els assassinats de les víctimes de violència masclista.

DECLARACIÓ INSTITUCIONAL
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“El consistori Molinenc condemna i manifesta el seu condol i solidaritat amb familiars i 
amics de les dones assassinades, aquest 2023, presumptament a mans de les seves 
parelles.

Refermem el nostre compromís en la lluita contra la xacra de la violència masclista en tots i 
cadascun dels seus àmbits. Cal treballar, amb més força que mai, contra aquesta violència 
masclista estructural que, malauradament, segueix present a la nostra societat. 

Institucions i ciutadania hem de fer front comú per denunciar qualsevol actitud violenta i 
desenvolupar plegats un marc natural d’igualtat. 

Així, i davant dels fets ocorreguts, l’Ajuntament de Molins de Rei manifesta: 

Primer.- La condemna enèrgica d’aquests assassinats i de qualsevol forma de 
violència masclista.

Segon.- Expressar el nostre condol en nom de tota la ciutadania Molinenca.
 
Tercer.- Reafirmar el rebuig a les violències masclistes, en totes les seves formes, i  
fer públic el nostre compromís en l’eradicació de la violència masclista.
  

*Lectura dels noms de les persones assassinades durant aquest mes de setembre de 
2023:

03/09/2023. Maricel García Valmeo, 46 anys. Sevilla (Andalusia)
03/09/2023. María Rosa Gómez Fernández. 52 anys. Villanueva del Arzobispo (Jaén, 
Andalusia)
03/09/2023. Nom i cognoms desconeguts. 71 anys. Palamós (Girona, Catalunya)
11/09/2023. Sandra, cognoms desconeguts. 37 anys. Granada (Andalusia)
15/09/2023. Suzan Ann, cognoms desconeguts. 80 anys. Oriola (Alacant, País Valencià)
15/09/2023. Nicola (Nicoleta María) Lupo, 51 anys. Castelló de la Plana (Castelló, País 
Valencià)
16/09/2023. Hanane, cognoms desconeguts. 35 anys. Cieza (Murcia)
17/09/2023. Laura, cognoms desconeguts. 41 anys. Tarragona (Catalunya)
24/09/2023. Miguela, cognoms desconeguts. 35 anys. Villaverde (Madrid, Comunitat de 
Madrid).”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Benvinguts tots i totes de nou, ara sí, a aquesta convocatòria del Ple ordinari del mes de 
setembre que, malauradament, i una vegada més... Si hi ha un cas, és del tot censurable, 
el nivell de casos a què estem arribant enguany és realment dantesc. I com dic, 
malauradament, hem de tornar a començar un Ple amb la lectura de la declaració 
institucional de rebuig als atemptats masclistes que, en aquesta ocasió i fent la roda que 
vam instaurar a la Junta de Portaveus, llegirà la regidora d'Igualtat i Feminismes, la 
senyora Jessica Revestido. Endavant.

Sra. Revestido:
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Sí, bon vespre a tothom. Ja tornem als plens ordinaris després de l'estiu. Un estiu que ha 
estat molt mogut quant a la defensa dels drets de les dones, la discriminació i la violència 
masclista. I que un petó no consentit i no desitjat per qui pensi que no és violència, doncs, 
és el principi de tot un seguit d'una vida de patiments que pot acabar com moltes de les 
dones que ara llegirem els seus noms. 

L'Ajuntament de Molins de Rei expressa la seva condemna i rebuig davant els assassinats 
de les víctimes de violència masclista. El consistori molinenc condemna i manifesta el seu 
condol i solidaritat amb familiars i amistats de les dones assassinades aquest 2023, 
presumptament, a mans de les seves parelles. Refermem el nostre compromís en la lluita 
contra la xacra de la violència masclista en tots i cadascun dels seus àmbits. Cal treballar 
amb més força que mai contra aquesta violència masclista estructural que, 
malauradament, segueix present a la nostra societat. Institucions i ciutadania hem de fer 
front comú per denunciar qualsevol actitud violenta i desenvolupar plegats i plegades un 
marc natural d'igualtat. Així, davant dels fets ocorreguts, l'Ajuntament de Molins de Rei 
manifesta:

primer, la condemna enèrgica d'aquests assassinats i qualsevol forma de violència 
masclista; segon, expressar el nostre condol en nom de tota la ciutadania molinenca; 
tercer, reafirmar el rebuig a les violències masclistes en totes les seves formes i fer públic 
el nostre compromís en l'erradicació de la violència masclista. 

Ara passarem a llegir els noms de les dones assassinades durant aquest mes de setembre 
del 2023. 3 de setembre, Maricel García Valmeo, 46 anys, a Sevilla; 3 de setembre, Maria 
Rosa Gómez Fernández, 52 anys, Villanueva de Arzobispo, a Jaén; 3 de setembre, nom i 
cognoms desconeguts, 71 anys, a Palamós; 11 de setembre, Sandra, 37 anys, a Granada; 
15 de setembre, Susan Ann, 80 anys, a Oriola; 15 de setembre, Nicoleta María, 51 anys, a 
Castelló de la Plana; 16 de setembre, Janane, 35 anys, a Cieza; 17 de setembre, Laura, 41 
anys, a Tarragona; i 24 de setembre, Miguela, 35 anys, a Villaverde, Madrid.

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs, esperem... No ens cansarem de dir que esperem que hi hagi un mes, com 
a mínim, que no haguem de llegir aquesta declaració i, tant de bo, no l'haguem de llegir 
més.

0.b).-  Declaració Institucional de l’Ajuntament de Molins de Rei que vol mostrar  la 
seva aflicció envers el terratrèmol que sacsejava bona part del Marroc, el propassat 
8 de setembre i l’efecte de les inundacions provocades pel cicló Daniel al nord-est 
de Líbia.

“PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DE LA XXVI ASSEMBLEA DE L’ACM

L’Assemblea de l’Associació Catalana de Municipis, reunida a Lloret de Mar, vol mostrar el 
la seva aflicció envers els esdeveniments que en les darreres setmanes han tingut una 
greu afectació sobre la ciutadania, pobles, ciutats i països.

El proppassat 8 de setembre, un terratrèmol de magnitud 6,8 sacsejava bona part del 
Marroc, amb un balanç de víctimes que ja supera les tres mil persones i que no para 
d’augmentar dia a dia. A més de la ciutat històrica de Marràqueix, el terratrèmol ha afectat 
a zones remotes del Gran Atles, deixant poblacions senceres completament enrunades. En 
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aquests darrers dies s’han produït rèpliques de gran magnitud, generant encara més por 
entre els residents en aquesta zona propera a l’Atles.

Per la magnitud de l’afectació i per la necessitat de poder fer arribar de manera immediata 
l’ajut, cal una resposta urgent i eficaç de la comunitat internacional per fer front a la 
tragèdia, tant per l’ajut a les persones com per la reconstrucció de les zones afectades.

També hem vist amb preocupació els efectes del Cicló Daniel, que després d’afectar 
Grècia i Turquia, ha produït greus estralls principalment a Líbia, on ha causat gairebé 
7.000 víctimes i més de 10.000 desapareguts, a banda de l’afectació a l’accés als serveis 
més bàsics i als habitatges.

L’efecte de les inundacions provocades pel cicló al nord-est de Líbia encara s’està avaluant 
i també en aquest cas, és clau que hi arribin les ajudes internacionals i de manera 
coordinada.

És per això que els ens locals de Catalunya, 

PROPOSEM

Primer.- Expressar la nostra solidaritat amb els ciutadanes i ciutadans del Marroc i les 
seves autoritats i traslladar el nostre condol als familiars de les víctimes del terratrèmol del 
passat dia 8 de setembre.

Segon.- Mostrar també la nostra solidaritat amb les persones afectades pel cicló Daniel en 
el seu pas per Grècia, Turquia i, especialment, per Líbia.

Tercer.- Participar, conjuntament amb la resta d’institucions i entitats del nostre país, en les 
campanyes d’emergència per a donar suport a les persones afectades per aquesta 
catàstrofe humanitària.

Quart.- Fer una crida a la ciutadania de Catalunya perquè doni suport a les campanyes de 
reconstrucció post-emergència, a través de les institucions i entitats catalanes.

Lloret de Mar, 15 de setembre de 2023”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Com saben, també en el mes de setembre hi va haver fets terribles, sobrenaturals, els 
terratrèmols al Marroc, també aquestes inundacions terribles a Líbia i saben que es va 
passar una declaració institucional a portaveus, que és la mateixa que es va passar a 
l'assemblea de l'Associació Catalana de Municipis i, per tant, des d'aquest punt de vista, 
doncs, si els hi sembla, jo mateix faria la lectura d'aquesta declaració institucional. Sempre 
i quan la trobi, perquè ara mateix no la tinc. I si algú la tingués, doncs... Si me la pots 
deixar millor. 

Molt bé, doncs, la declaració institucional de l'Ajuntament de Molins de Rei diria així:

l'Ajuntament de Molins de Rei vol mostrar la seva aflicció envers els esdeveniments que en 
les darreres setmanes han tingut una greu afectació sobre la ciutadania, pobles, ciutats i 
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països. El proppassat 8 de setembre, un terratrèmol de magnitud 6,8 sacsejava bona part 
del Marroc amb un balanç de víctimes que llavors ja superava les 3.000 persones i que no 
parava d'augmentar dia a dia. A més de la ciutat històrica de Marràqueix, el terratrèmol ha 
afectat zones remotes del Gran Atles, deixant poblacions senceres completament 
enrunades. En aquests darrers dies s'han produït rèpliques de gran magnitud, generant 
encara més por entre els residents en aquella zona propera a l'Atles. Per la magnitud de 
l'afectació i per la necessitat de poder fer arribar de manera immediata l'ajut, cal una 
resposta urgent i eficaç de la comunitat internacional per fer front a la tragèdia, tant per a 
l'ajut a les persones com per a la reconstrucció de les zones afectades. 

També hem vist amb preocupació els efectes del cicló Daniel que, després d'afectar Grècia 
i Turquia, ha produït greus estralls principalment a Líbia, on ha passat gairebé... dèiem 
llavors set mil, ja sabem que són més de deu mil víctimes i més de deu mil desapareguts. 
A banda de l'afectació a l'accés als serveis més bàsics i als habitatges, els efectes de les 
inundacions provocades pel cicló al nord-est de Líbia encara s'estan avaluant i també en 
aquest cas és clau que hi arribin les ajudes internacionals i de manera coordinada. 

És per això que proposem, diguéssim, i que declarem aquí a l'Ajuntament de Molins de 
Rei:

primer, expressar la nostra solidaritat amb els ciutadans del Marroc i les seves autoritats i 
traslladar el nostre condol als familiars de les víctimes del terratrèmol del passat dia 8 de 
setembre; segon, mostrar també la nostra solidaritat amb les persones afectades pel cicló 
Daniel en el seu pas per Grècia, Turquia i especialment per Líbia; tercer, participar 
conjuntament amb la resta d'institucions i entitats del nostre país en les campanyes 
d'emergència per donar suport a les persones afectades per aquesta catàstrofe 
humanitària; i quart, fer una crida a la ciutadania de Catalunya perquè doni suport a les 
campanyes de reconstrucció postemergència a través de les institucions i entitats 
catalanes. 

I faig un matís fora de la declaració institucional per matisar que, evidentment, sent 
coherents amb el que ens comprometem a llegir, estem preparant una donació des de la 
regidoria de Cooperació, en tant que emergència, amb el que seria la ciutadania del 
Marroc, com és costum via Fons Català de Cooperació. I que respecte a Líbia, el Fons 
Català de Cooperació mateix ja ha declarat que no treballa directament amb Líbia i, per 
tant, aquí hi ha més dificultats del nostre ens locals de fer arribar aquesta ajuda, perquè 
saben la situació també geopolítica a Líbia, que és completament radical i diferent a la que 
hi ha al Marroc i que, per tant, hi insisteixo, les dificultats de fer arribar qualsevol ajuda, 
també inclús d'emergència, són molt diferents. Ja s'ha vist en els equips de rescat, com sí 
que... El nostre país va ser dels pocs que va acceptar el Marroc per fer tasques 
d'emergència, però ni tan sols a Líbia ha sabut fer arribar cap ajuda d'aquest tipus. Per 
tant, si els hi sembla, no ho posem a la declaració institucional, però això seria també un 
dels punts que, en tant que ho concretem, informaríem puntualment els portaveus. És 
declaració institucional, per tant, si els hi sembla, ho deixaríem aquí. 

ORDRE DEL DIA

1.- Aprovar els següents esborranys d’acta: Ple extraordinari  09/2023 de data 17 de 
juny de 2023, Ple extraordinari  10/2023 de data 27 de juny de 2023, Ple extraordinari  
11/2023 de data 5 de juliol de 2023 i Ple ordinari 12/2023 de data 26 de juliol de 2023.-
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PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

per tant, des d'aquest punt de vista, començaríem, ara sí, si els hi sembla, el Ple ordinari. 
Primer de tot –i ara permeteu-me perquè he traspaperat de nou els punts... aquí–, 
«Aprovar els següents esborranys d'acta del Ple extraordinari 9/2023, de data 17 de juny 
del 2023, el Ple extraordinari 10/2023, de data 27 de juny del 23, el Ple extraordinari 
11/2023, de data 5 de juliol del 2023, i el Ple ordinari 12/2023, de data 26 de juliol del 
2023». Amb això ja ens posarem al dia de tot aquest traspàs dels darrers plens. Alguna 
observació? Algun comentari? No? Per tant, els donaríem per aprovats. 

S’aprova per unanimitat dels membres presents.

A – CONEIXEMENT DE L’ACCIÓ DEL GOVERN MUNICIPAL

2.- Donar compte dels Decrets d’Alcaldia (expedient número 14/2023/DCADC).-

DONAR COMPTE

“El Sr. Alcalde proposa al Ple l'adopció del següent acord:

Únic.- Donar compte dels decrets d'Alcaldia sobre diversos temes.

LLIBRE DE DECRETS 2023
JULIOL I AGOST

Decret Data Concepte
1428 2/7/2023 Llicències, permisos i excedències
1429 2/7/2023 Ajuts treballador públic
1430 2/7/2023 Aprovació document cobratoris
1431 3/7/2023 Sancionador
1432 3/7/2023 Sancionador
1433 3/7/2023 Recurs de reposició
1434 3/7/2023 Recurs de reposició
1435 4/7/2023 Aprovació Despeses
1436 4/7/2023 Regularització fiscal
1437 4/7/2023 Regularització fiscal
1438 4/7/2023 Regularització fiscal
1439 4/7/2023 Gestió de cementiri
1440 4/7/2023 Gestió de cementiri
1441 4/7/2023 Gestió de cementiri
1442 4/7/2023 Gestió de cementiri
1443 4/7/2023 Gestió de cementiri
1444 4/7/2023 Nomenaments
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1445 4/7/2023 Nomenaments
1446 4/7/2023 Relació Nomenaments
1447 5/7/2023 Sancionador
1448 5/7/2023 Sancionador
1449 5/7/2023 Sancionador
1450 5/7/2023 Recurs de reposició
1451 5/7/2023 Recurs de reposició
1452 5/7/2023 Recurs de reposició
1453 5/7/2023 Recurs de reposició
1454 5/7/2023 Regularització fiscal

1455 5/7/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per establiments (terrassa amb 
taules i cadires, etc.)

1456 5/7/2023 Nomenaments
1457 5/7/2023 Nomenaments
1458 5/7/2023 Bases de concursos
1459 5/7/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1460 5/7/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1461 5/7/2023 Ajuts socials
1462 5/7/2023 Ajuts socials
1463 5/7/2023 Ajuts socials
1464 5/7/2023 Ajuts aigua i IBI, exempció taxa d'escombraries
1465 5/7/2023 Modificacions de pressupost
1466 5/7/2023 Modificacions de pressupost
1467 5/7/2023 Modificacions de pressupost
1468 5/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1469 5/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1470 6/7/2023 Autorització i delegacions
1471 6/7/2023 Aprovació document cobratoris
1472 6/7/2023 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions
1473 6/7/2023 Processos de selecció
1474 6/7/2023 Nomenaments
1475 6/7/2023 Nomenaments
1476 6/7/2023 Modificacions de pressupost
1477 7/7/2023 Contractes de Lloguer
1478 7/7/2023 Aprovació document cobratoris
1479 7/7/2023 Situacions del personal
1480 7/7/2023 Modificacions de pressupost
1481 10/7/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1482 10/7/2023 Contractació laboral
1483 10/7/2023 Llicència per la tinença o conducció de animals potencialment perillosos
1484 10/7/2023 Aprovació document cobratoris
1485 10/7/2023 Nomenaments
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1486 10/7/2023 Modificacions de pressupost
1487 10/7/2023 Nomenaments
1488 10/7/2023 Nomenaments
1489 10/7/2023 Contractació laboral
1490 10/7/2023 Nomenaments
1491 10/7/2023 Nomenaments
1492 10/7/2023 Nomenaments
1493 10/7/2023 Nomenaments
1494 10/7/2023 Nomenaments
1495 10/7/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1496 10/7/2023 Llicència d'ocupació de la via pública per activitats extraordinàries
1497 10/7/2023 Aprovació document cobratoris
1498 10/7/2023 Modificacions de pressupost
1499 10/7/2023 Aprovació document cobratoris
1500 10/7/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1501 10/7/2023 Dessigna de lletrat i procurador
1502 10/7/2023 Organigrama polític
1503 10/7/2023 Organigrama polític
1504 10/7/2023 Recurs de reposició
1505 10/7/2023 Sancionador
1506 10/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1507 10/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1508 10/7/2023 Contracte Obert simplificat de serveis
1509 10/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1510 10/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1511 10/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1512 10/7/2023 Ajuts socials
1513 10/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1514 10/7/2023 Autorització i delegacions
1515 10/7/2023 Ajuts socials
1516 10/7/2023 Ajuts socials

1517 10/7/2023
Relació Sol•licitud única -majors 75 anys - Ajut IBI - Ajut aigua i 
escombraries - (Denegació)

1518 10/7/2023 Nomenaments
1519 10/7/2023 Nomenaments
1520 12/7/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1521 12/7/2023 Llicència de gual
1522 12/7/2023 Llicència d'obra menor
1523 12/7/2023 Llicència de gual
1524 12/7/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1525 12/7/2023 Modificació llicència gual
1526 12/7/2023 Nomenaments
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1527 12/7/2023 Contractació negociats s/pub de subministrament
1528 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1529 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1530 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1531 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1532 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1533 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1534 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1535 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1536 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1537 12/7/2023 Devolució d'ingressos indeguts
1538 12/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1539 12/7/2023 Contractació laboral
1540 12/7/2023 Contractació laboral
1541 12/7/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1542 12/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1543 12/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1544 12/7/2023 Aprovació document cobratoris
1545 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1546 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1547 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1548 12/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1549 13/7/2023 Recurs de reposició
1550 13/7/2023 Sancionador
1551 13/7/2023 Sancionador
1552 13/7/2023 Aprovació Despeses
1553 13/7/2023 Aprovació Despeses
1554 13/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1555 13/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1556 13/7/2023 Baixa definitiva de vehicles (cotxe, motocicleta o ciclomotor)
1557 13/7/2023 Processos de selecció
1558 13/7/2023 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions
1559 13/7/2023 Contractes de Lloguer
1560 13/7/2023 Ajuts socials
1561 14/7/2023 Processos de selecció
1562 14/7/2023 Organigrama polític
1563 14/7/2023 Sancionador
1564 14/7/2023 Nomenaments
1565 14/7/2023 Nomenaments
1566 14/7/2023 Contractació laboral
1567 14/7/2023 Contractació laboral
1568 14/7/2023 Llicències, permisos i excedències
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1569 14/7/2023 Aprovació document cobratoris
1570 14/7/2023 Convenis interadministratius
1571 17/7/2023 Autorització i delegacions
1572 17/7/2023 Llicència d'obra menor
1573 17/7/2023 Llicència d'obra menor
1574 17/7/2023 Llicència d'obra menor
1575 17/7/2023 Llicència d'obra menor
1576 17/7/2023 Llicència d'obra menor
1577 17/7/2023 Autorització i delegacions
1578 17/7/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1579 17/7/2023 Situacions del personal

1580 17/7/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per establiments (terrassa amb 
taules i cadires, etc.)

1581 17/7/2023 Danys a béns municipals

1582 17/7/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1583 17/7/2023 Ajuts aigua i IBI, exempció taxa d'escombraries
1584 17/7/2023 Llicència de segregació de finca
1585 18/7/2023 Recurs de reposició
1586 18/7/2023 Recurs de reposició
1587 18/7/2023 Sancionador
1588 18/7/2023 Sancionador
1589 18/7/2023 Sancionador
1590 18/7/2023 Sancionador
1591 19/7/2023 Contractació menor d'obres
1592 19/7/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1593 19/7/2023 Ordenances i reglaments
1594 19/7/2023 Modificacions de pressupost
1595 19/7/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1596 19/7/2023 Nomenaments
1597 19/7/2023 Nomenaments
1598 19/7/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1599 19/7/2023 Ordre d'execució

1600 19/7/2023
Relació Sol•licitud única -majors 75 anys - Ajut IBI - Ajut aigua i 
escombraries -  (atorgament propietaris)

1601 19/7/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1602 19/7/2023 Gestió de cementiri
1603 19/7/2023 Gestió de cementiri
1604 19/7/2023 Aprovació Despeses
1605 20/7/2023 Gestió de cementiri
1606 20/7/2023 Ordre d'execució
1607 20/7/2023 Ordre d'execució
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1608 20/7/2023 Modificacions de pressupost
1609 20/7/2023 Modificacions de pressupost
1610 20/7/2023 Modificacions de pressupost
1611 20/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1612 20/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1613 20/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1614 20/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1615 20/7/2023 Disciplina urbanística
1616 20/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1617 20/7/2023 Bases de concursos
1618 20/7/2023 Disciplina urbanística
1619 20/7/2023 Disciplina urbanística
1620 20/7/2023 Ordre d'execució
1621 20/7/2023 Ordre d'execució
1622 20/7/2023 Sancionador
1623 20/7/2023 Sancionador
1624 20/7/2023 Sancionador
1625 20/7/2023 Sancionador
1626 20/7/2023 Sancionador
1627 20/7/2023 Recurs de reposició
1628 20/7/2023 Sancionador
1629 20/7/2023 Sancionador
1630 20/7/2023 Sancionador
1631 20/7/2023 Sancionador
1632 20/7/2023 Sancionador
1633 20/7/2023 Sancionador
1634 20/7/2023 Sancionador
1635 20/7/2023 Sancionador
1636 20/7/2023 Aprovació Despeses
1637 20/7/2023 Recurs de reposició
1638 20/7/2023 Recurs de reposició
1639 21/7/2023 Aprovació Despeses
1640 21/7/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1641 21/7/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1642 21/7/2023 Situacions del personal
1643 21/7/2023 Nomenaments
1644 21/7/2023 Modificacions de pressupost
1645 21/7/2023 Ordre d'execució
1646 24/7/2023 Sancionador
1647 24/7/2023 Modificacions de pressupost
1648 24/7/2023 Modificacions de pressupost
1649 24/7/2023 Modificacions de pressupost
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1650 24/7/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1651 24/7/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1652 24/7/2023 Danys a béns municipals
1653 24/7/2023 Ajuts treballador públic
1654 24/7/2023 Modificacions de pressupost
1655 25/7/2023 Recurs de reposició
1656 25/7/2023 Recurs de reposició
1657 25/7/2023 Recurs de reposició
1658 25/7/2023 Sancionador
1659 25/7/2023 Sancionador
1660 25/7/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1661 25/7/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1662 25/7/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1663 25/7/2023 Nomenaments
1664 25/7/2023 Disciplina urbanística
1665 25/7/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1666 25/7/2023 Cessió d'ús de béns
1667 25/7/2023 Convenis interadministratius
1668 25/7/2023 Situacions del personal
1669 25/7/2023 Nomenaments
1670 25/7/2023 Contractació laboral
1671 25/7/2023 Nomenaments
1672 25/7/2023 Nomenaments
1673 25/7/2023 Nomenaments
1674 25/7/2023 Nomenaments
1675 25/7/2023 Nomenaments
1676 25/7/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1677 25/7/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1678 25/7/2023 Comunicació prèvia d'activitats
1679 26/7/2023 Autorització i delegacions
1680 26/7/2023 Bonificacións Fiscals
1681 26/7/2023 Processos de selecció
1682 26/7/2023 Modificacions de pressupost

1683 26/7/2023
Comunicació prèvia de primera ocupació o utilització d'edificis i 
instal·lacions

1684 26/7/2023 Ajuts socials
1685 26/7/2023 Llicències, permisos i excedències
1686 31/7/2023 Aprovació document cobratoris
1687 31/7/2023 Contractació laboral
1688 31/7/2023 Devolució d'ingressos indeguts
1689 31/7/2023 Devolució d'ingressos indeguts
1690 31/7/2023 Subvencions i convenis amb entitats
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1691 31/7/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1692 31/7/2023 Modificacions de pressupost
1693 31/7/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1694 31/7/2023 Contractació laboral
1695 31/7/2023 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals
1696 31/7/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1697 31/7/2023 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals
1698 31/7/2023 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals
1699 31/7/2023 Devolucio de garanties: fiances en efectiu i avals

1700 31/7/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1701 31/7/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1702 31/7/2023
Comunicació prèvia de primera ocupació o utilització d'edificis i 
instal·lacions

1703 31/7/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1704 31/7/2023 Bonificacións Fiscals
1705 31/7/2023 Bonificacións Fiscals
1706 31/7/2023 Bonificacións Fiscals

1707 31/7/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1708 31/7/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1709 31/7/2023 Elements via pública per part de privats

1710 31/7/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per obres i serveis (grues, bastides, 
altres elements estructurals)

1711 31/7/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per obres i serveis (grues, bastides, 
altres elements estructurals)

1712 31/7/2023 Comunicació prèvia d'activitats
1713 1/8/2023 Sancionador
1714 1/8/2023 Sancionador
1715 1/8/2023 Nomenaments
1716 1/8/2023 Nomenaments
1717 1/8/2023 Modificacions de pressupost
1718 1/8/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1719 2/8/2023 Aprovació Despeses
1720 2/8/2023 Aprovació Despeses
1721 2/8/2023 Retribucions; nómina i seguretat social
1722 2/8/2023 Creació i modificació d'òrgans o comisions municipals
1723 2/8/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1724 2/8/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
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1725 2/8/2023 Subvencions i convenis amb entitats
1726 2/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1727 2/8/2023 Modificacions de pressupost
1728 2/8/2023 Modificacions de pressupost
1729 2/8/2023 Situacions del personal
1730 2/8/2023 Ordre d'execució
1731 3/8/2023 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions
1732 3/8/2023 Modificacions de pressupost
1733 3/8/2023 Aprovar conveni de col·laboració
1734 4/8/2023 Modificacions de pressupost
1735 4/8/2023 Situacions del personal
1736 4/8/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1737 4/8/2023 Subvencions i convenis amb entitats

1738 4/8/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per establiments (terrassa amb 
taules i cadires, etc.)

1739 7/8/2023 Modificacions de pressupost
1740 7/8/2023 Modificacions de pressupost
1741 7/8/2023 Modificacions de pressupost
1742 7/8/2023 Modificacions de pressupost
1743 7/8/2023 Modificacions de pressupost
1744 7/8/2023 Convenis interadministratius
1745 7/8/2023 Contractació oberts de serveis
1746 7/8/2023 Autorització i delegacions
1747 7/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1748 7/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1749 7/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1750 7/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1751 7/8/2023 Aprovació document cobratoris
1752 7/8/2023 Aprovació document cobratoris
1753 7/8/2023 Ordre d'execució
1754 8/8/2023 Disciplina urbanística
1755 8/8/2023 Autorització i delegacions
1756 8/8/2023 Autorització i delegacions
1757 9/8/2023 Llicència per la tinença o conducció de animals potencialment perillosos
1758 9/8/2023 Aprovació document cobratoris
1759 9/8/2023 Ordre d'execució
1760 9/8/2023 Gestió de cementiri
1761 9/8/2023 Gestió de cementiri
1762 9/8/2023 Contracte Obert simplificat abreujat de serveis
1763 9/8/2023 Ordre d'execució
1764 9/8/2023 Gestió de cementiri
1765 9/8/2023 Gestió de cementiri
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1766 9/8/2023 Gestió de cementiri
1767 9/8/2023 Gestió de cementiri
1768 9/8/2023 Gestió de cementiri
1769 9/8/2023 Llicència per la tinença o conducció de animals potencialment perillosos
1770 9/8/2023 Aprovació document cobratoris
1771 9/8/2023 Nomenaments
1772 9/8/2023 Nomenaments
1773 10/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1774 10/8/2023 Encàrrec de gestió
1775 10/8/2023 Autorització i delegacions
1776 10/8/2023 Modificació i baixa en el registre municipal d'unions estables de parella
1777 11/8/2023 Disciplina urbanística
1778 14/8/2023 Subvencions per a l'Ajuntament
1779 16/8/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1780 16/8/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1781 16/8/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants
1782 16/8/2023 Autorització i delegacions
1783 16/8/2023 Llicència d'obra menor
1784 16/8/2023 Processos de selecció

1785 18/8/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1786 18/8/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1787 18/8/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1788 18/8/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per obres i serveis (grues, bastides, 
altres elements estructurals)

1789 18/8/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per obres i serveis (grues, bastides, 
altres elements estructurals)

1790 22/8/2023 Nomenaments
1791 22/8/2023 Gestió de cementiri
1792 23/8/2023 Recurs de reposició
1793 24/8/2023 Gestió de cementiri
1794 24/8/2023 Gestió de cementiri
1795 24/8/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració
1796 24/8/2023 Gestió de cementiri
1797 24/8/2023 Gestió de cementiri
1798 24/8/2023 Gestió de cementiri
1799 24/8/2023 Gestió de cementiri
1800 24/8/2023 Gestió de cementiri
1801 24/8/2023 Gestió de cementiri
1802 24/8/2023 Gestió de cementiri
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1803 24/8/2023 Sancionador
1804 24/8/2023 Recurs de reposició

1805 25/8/2023
Petició de plaça d'aparcament a la via pública per a persones amb 
mobilitt reduïda

1806 25/8/2023 Dessigna de lletrat i procurador
1807 25/8/2023 Reclamació per responsabilitat patrimonial de l'administració

1808 25/8/2023
Llicència d'ocupació de la via pública per obres i serveis (grues, bastides, 
altres elements estructurals)

1809 25/8/2023 Contractació laboral
1810 25/8/2023 Nomenaments
1811 25/8/2023 Nomenaments
1812 25/8/2023 Nomenaments
1813 25/8/2023 Llicència de gual
1814 25/8/2023 Baixa llicència gual
1815 25/8/2023 Modificació llicència gual
1816 25/8/2023 Baixa llicència gual
1817 25/8/2023 Modificació llicència gual
1818 25/8/2023 Modificació llicència gual
1819 25/8/2023 Bonificacións Fiscals
1820 25/8/2023 Regularització fiscal
1821 25/8/2023 Gestió de cementiri
1822 29/8/2023 Contractació laboral
1823 29/8/2023 Aprovació Despeses i reconeixement d'obligacions
1824 29/8/2023 Contracte Obert no harmonitzat de serveis
1825 29/8/2023 Aprovació Despeses
1826 29/8/2023 Aprovació Despeses
1827 30/8/2023 Llicència d'obra menor
1828 30/8/2023 Llicència de gual
1829 30/8/2023 Sancionador
1830 30/8/2023 Sancionador
1831 30/8/2023 Sancionador
1832 30/8/2023 Sancionador
1833 30/8/2023 Sancionador
1834 30/8/2023 Sancionador
1835 30/8/2023 Recurs de reposició
1836 30/8/2023 Recurs de reposició
1837 30/8/2023 Sancionador
1838 30/8/2023 Sancionador
1839 30/8/2023 Sancionador
1840 30/8/2023 Sancionador
1841 30/8/2023 Recurs de reposició
1842 31/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
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1843 31/8/2023 Processos de selecció
1844 31/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1845 31/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1846 31/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1847 31/8/2023 Targeta d'aparcament per a vehicles de persones amb mobilitat reduïda
1848 31/8/2023 Contractació laboral
1849 31/8/2023 Contractació laboral
1850 31/8/2023 Baixa definitiva de vehicles (cotxe, motocicleta o ciclomotor)
1851 31/8/2023 Organigrama polític
1852 31/8/2023 Baixa per exclusió en el padró municipal d'habitants

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem als aspectes de coneixença i coneixement de l'acció del govern municipal. Primer 
de tot, «Donar compte dels decrets d'alcaldia, l'expedient número 14/2023». Alguna 
qüestió? Senyor Ricard Vinyet, endavant.

Sr. Vinyets:

Bona tarda a tothom. A l'anterior Ple de juliol, en el resum del control intern de l'exercici 
2022, l'interventor apuntava 138 informes desfavorables en relació amb expedients 
d'aprovació de la despesa i reconeixement del crèdit de les factures corresponents a 
serveis realitzats per una mateixa empresa de manera continuada i periòdica en el temps 
sense que existeixi contracte. Un fet que ja era reincident el 2021 i el 2020. Enguany, els 
decrets 178 i 190 a Seneca [00:09:06], SL; el 130 i 144 a [00:09:09] Zamora; el 141 al 
Centre Casals, el 184 a la Fundació Pere Tarrés o el 188 a Quatre Potes Gos i Gat, SL, 
per citar-ne alguns, ja van amb el mateix informe desfavorable de l'interventor pel mateix 
motiu i són sumes que totes juntes realment no és un import econòmic per menystenir. 

No dubtem que segurament són costos justificats i majorment necessaris, però, si us plau, 
fem bé les coses. Des del Govern ja es va fer el Decret 1641 amb un pla d'acció de 
mesures a adoptar per esmenar aquestes deficiències i de l'anterior PL ja va sorgir de nou 
la instància de en tres mesos presentar un nou pla d'acció. Ja veiem que l'acció és reincidir 
en la mala praxi del Govern i reiteradament l'interventor ha d'apuntar la manca de 
fiscalització prèvia i la manca de tres ofertes prèvies. 

A part de tot això, també voldríem fer un incís especial en el Decret 134, on veiem un cost 
de 1.383,51 euros per a adequació extraordinària per finalització d'obres de l'exposició 
Emocions als baixos del Molí. Aquesta adequació, no ho sé, és el 29 d'abril quan vam 
inaugurar l'exposició i sembla que va haver-hi com una miqueta de pressa per voler acabar 
els baixos del Molí. Aquests 1.383,51 euros són realment unes presses per obrir un espai 
abans d'un període electoral?

El Ple de la Corporació en resta assabentat.
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3.- Donar compte al Ple del període mig de pagament corresponent al 2n trimestre 
del  2023 i morositat (expedient número. 6/2023/SEECO).-

DONAR COMPTE

D’acord al que disposa la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 
29 de desembre, per la que s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les 
operacions comercials i el Real Decret 635/2014, de 25 de juliol, pel que es desenvolupa la 
metodologia de càlcul del període mig de pagament de proveïdors de les Administracions 
Públiques i les condicions i el procediment de retenció de recursos dels règims de 
finançament, previstos en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat 
Pressupostària i Sostenibilitat Financera.

Vist l’informe signat pel Tresorer accidental en data 20 de juliol de 2023 i per l’Interventor 
accidental, en data, 21 de juliol de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta a fi i efectes de DONAR 
COMPTE  a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:

En relació al compliment dels terminis previstos en el pagament de les obligacions, 
dades SEGON TRIMESTRE 2023.

L’Ajuntament de Molins de Rei ha remès al Ministerio de Hacienda, en data 18 de juliol de 
2023, la següent informació (que s’adjunta en respectius documents annexes):

Respecte a l’Ajuntament de Molins de Rei:

1. Pagaments realitzats en el SEGON Trimestre de l’exercici 2023
2. Factures o documents justificatius pendents de pagament a final del SEGON 

Trimestre de l’exercici 2023

S’adjunta també, la relació detallada d’aquesta informació, així com el comprovant 
resguard signatura electrònica, de data 18 de juliol de 2023.

Respecte a la Societat Molins Energia SL (el nom modificat, Molivers Societat Municipal 
SL, està pendent de validació per part del Ple municipal), societat 100% municipal :

3. Pagaments realitzats en el SEGON Trimestre de l’exercici 2023
4. Factures o documents justificatius pendents de pagament a final del SEGON 

Trimestre de l’exercici 2023

S’adjunta també, la relació detallada d’aquesta informació.

a) En relació al període mig de pagament, dades SEGON TRIMESTRE EXERCICI 
2023

L’Ajuntament de Molins de Rei ha remès al Ministerio de Hacienda en data 18 de juliol de 
2023 la següent informació (que s’adjunta en respectius documents annexes):
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Respecte a l’Ajuntament de Molins de Rei:

· Ràtio de les operacions pagades en el SEGON Trimestre l’exercici 2023: 13,76 dies
· Ràtio de les operacions pendents de pagament a final del SEGON Trimestre 

l’exercici 2023: 14,54 dies
· Període mig de pagament del SEGON Trimestre l’exercici 2023: 13,90 dies

Respecte a Molivers Societat Municipal SL

· Ràtio de les operacions pagades en el SEGON Trimestre l’exercici 2023: 10,21 dies

· Ràtio de les operacions pendents de pagament a final del SEGON Trimestre 
l’exercici 2023: 6,50 dies

· Període mig de pagament del SEGON Trimestre l’exercici 2023: 9,72 dies

Finalment, 

· Període mig de pagament Global de l’Ajuntament de Molins de Rei, del 
SEGON Trimestre l’exercici 2023: 13,85 dies

S’adjunta també, la relació detallada d’aquesta informació, així com el comprovant 
resguard signatura electrònica, de data 18 de juliol de 2023.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs, ja donarem resposta a aquesta pregunta. Passem ara al punt 3, «Donar 
compte...» Bé, perdó, faríem els punts 3 i 4, «Donar compte al Ple del període mig de 
pagament corresponent al segon trimestre del 2023» i «Donar compte al Ple de l'estat 
d'execució del pressupost municipal de l'exercici 2023 i avaluació del compliment dels 
objectius d'estabilitat pressupostària i de la regla despesa corresponents a les dades del 
segon trimestre de l'exercici 2023». Fa l'explicació el regidor de finances, Joan Carles 
Serra. Endavant.

Sr. Serra:

Gràcies, alcalde. Bona tarda a tots. 

Presenta els punts 3 i 4

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Joan Albert Fabra, endavant.

Sr. Fabra:
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Bona tarda, de nou. Jo faré una pregunta en relació amb el punt 3 i crec que el Ramon farà 
un comentari, no? Val. Bé, en relació amb el punt 3, en comissió informativa jo vaig 
demanar al senyor regidor Joan Carles Serra –m'ha fet que sí amb el cap, vull dir que ho 
tindrà present– que si ens podien facilitar el període mig de pagament, no des del moment 
d'acceptació de la factura per part de l'Ajuntament, que és el que es comptabilitza en 
aquest període mig que ens ha explicat el senyor regidor, sinó des del moment en què 
s'emet la factura. Aleshores, simplement tornar a insistir si ens pot facilitar aquesta 
informació. I més que res donar context als que ens puguin estar escoltant, que aquest 
període que s'ha explicat és des del moment que s'accepta la factura, no des que s'emet. 
Més enllà d'això, gràcies per l'explicació, com sempre. I seguim amb el Ple.

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs, per a la resposta, endavant.

Sr. Serra:

Li faré arribar. No la sé de memòria, és menys que les dades que li acabo de dir. Jo diria 
que pràcticament és una setmana, però... Ramon, regidor. Els hi donaré la informació 
correcta, correcta en el sentit estricte.

Sr. Alcalde:

Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Nosaltres el que dèiem no és quan la factura s'entra al sistema, sinó quan la 
factura es conforma. Quan és dona la conformitat, és quan a partir de llavors i en el 
període de pagament és quan hi ha aquests tretze dies i escaig, que això sempre és una 
dada objectiva i és positiva. Nosaltres el que demanàvem és des que s'entra per instància 
o electrònicament la factura, quin període hi ha des que s'entra fins que es paga. Aquest 
és el que voldríem tenir com a període mitjà de pagament.

Sr. Serra:

De fet, els hi direm exactament les dates, totes les dates del procés des que rebem la 
factura, no que s'emet, perquè òbviament és el proveïdor qui l'emet, no nosaltres; des de 
que rebem fins que validem i, ja li avanço, automàticament, pràcticament el mateix dia, dos 
dies, però els hi donarem les dates concretes d'aquestes dates.

Sr. Alcalde:

Molt bé. A efectes pràctics, per als que ens veuen, deixi'm donar-li la veu, que no m'ha 
donat temps ni de donar-li veu Joan Carles. Després, en les properes. Hi ha alguna 
intervenció més d'aquests punts 3, 4 que, hi insisteixo, són de donar compte, eh?

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

4.- Donar compte al Ple de l’Estat d’Execució del Pressupost municipal de l’exercici 
2023 i d’avaluació del compliment dels objectius d’estabilitat pressupostària i de la 
regla de la despesa, corresponents a les dades del segon trimestre de l’exercici 
2023. (expedient número. 7/2023/SEECO).-
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DONAR COMPTE

D’acord al què disposa l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’octubre de desenvolupament de les 
obligacions de subministrament d’informació previstes a la Llei Orgànica 2/2012, de 27 
d’abril, d’ Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera.

Atès l’article 7è de les Bases d’Execució del pressupost municipal vigent que estableix que 
es presentarà l’estat d’execució del pressupost, acompanyat de la informació 
complementària que permeti valorar el nivell d’execució, amb una periodicitat semestral.

Vist l’informe d’Intervenció signat el 2 d’agost de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta a fi i efectes de DONAR 
COMPTE  a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:

PRIMER.- Donar compte al Ple dels estats d’execució del pressupost municipal i de la 
tresoreria municipal, a partir de la informació comptable a 30 de juny de 2023, d’acord al 
següent detall:

a) Estat de situació del pressupost de despeses, exercici corrent
b) Estat de situació del pressupost de despeses, exercicis tancats
c) Estat de situació del pressupost d’ingressos, exercici corrent
d) Estat de situació del pressupost d’ingressos, exercicis tancats
e) Estat de situació de la tresoreria municipal

SEGON.- Donar compte al Ple de l’informe d’Intervenció, enviat en data 31 de juliol de 
2023, a la plataforma del “Ministerio de Hacienda”, de l’avaluació del compliment dels 
objectius d’estabilitat pressupostària i de la regla de la despesa, dades SEGON 
TRIMESTRE DE 2023, en les quals es preveu el seu compliment. S’adjunta la següent 
documentació:

Dades Ajuntament de Molins de Rei

a) F.1.1.1 Resum classificació econòmica
b) F.1.1.2 Desglòs ingressos corrents
c) F.1.1.3 Desglòs ingressos de capital i financers
d) F.1.1.4 Desglòs despeses corrents
e) F.1.1.5 Desglòs despeses de capital i financeres
f) F.1.1.8 Romanent de tresoreria
g) F.1.1.9 Calendari i pressupost de tresoreria
h) F.1.1.12 Dotació de plantilles i retribucions Administració general i resta sectors
i) F.1.1.12 Dotació plantilles i retribucions Educació
j) F.1.1.12 Dotació plantilles i retribucions Policia Local
k) F.1.1.12 Dotació plantilles i retribucions Sanitat
l) F.1.1.12 Dotació plantilles i retribucions Serveis Socials
m)  F.1.1.13 Deute viu i venciment trimestral
n) F.1.1.14 Perfil de venciment del deute en els propers 10 anys
o) F.1.1.17 Beneficis fiscals i impacte recaptació
p) F.1.1.B1 Ajustos càlcul capacitat de finançament
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q) Annex IA5 Fluxes interns
r) Annex IB9 Moviments Creditors per devolució d’ingressos
s) Annex IB12 Despeses finançades amb ingressos AAPPVV
t) Annex IB16 Fons UE Despesa executada

Dades Societat Molins Energia SL (el nom modificat, Molivers Societat Municipal SL, 
està pendent de validació per part del Ple municipal), societat 100% municipal

a) F.1.3.1 Balanç
b) F.1.3.2 Compte de pèrdues i guanys
c) F.1.2.9 Calendari pressupost de tresoreria
d) F.1.2.12 Situació efectius
e) F.1.2.B1 Capacitat Necessitat de finançament

Dades consolidades i de resum

a) F.2.1 Ajustos per operacions internes Grup
b) F.3.2 Resum estabilitat pressupostària i Regla de la despesa
b) F.3.4 Informe del nivell de deute viu al final del període
c) F.4.0 Tancaments trimestre

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

5.- Donar compte al Ple del Decret d’Alcaldia 1.851 de data 31 d’agost de 2023 sobre 
el nomenament dels representants al Consell Esportiu del Baix Llobregat (expedient 
número. 20/2023/ORPOL).-

DONAR COMPTE

Antecedents de fet: 

En el Decret d’Alcaldia 1851 de data 31 d’agost de 2023 es va aprovar el nomenament del 
representant d’aquest municipi al  Consell Esportiu del Baix Llobregat.

Atès que en el segon acord,  s’estableix que s’ha de donar compte del Decret d’Alcaldia al 
Ple de la Corporació en la primera sessió que es celebri.

Per tot el que ha estat exposat, l’Alcalde passa a DONAR COMPTE al Ple de la Corporació 
dels decrets que es relacionen a continuació :

Primer: Donar compte del Decret d’Alcaldia 1851 de data 31 d’agost de 2023 on es va 
aprovar el nomenament del representant d’aquest municipi al  Consell Esportiu del Baix 
Llobregat i, que es transcriu a tenor literal:
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“Decret d’Alcaldia Número: 1851 de data 31/08/2023
________________________________________________________________________

Atès que correspon a l’Alcaldia dirigir el govern i l’administració municipal, i per tal de 
portar a terme les funcions i les competències que la llei encomana als Ajuntament, li 
correspon també designar els regidors que han de dur a terme aquestes tasques de 
col·laborar amb l’Alcaldia en el govern i l’administració municipal.

Atès el que disposa l’article 23.4 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de 
règim local, els articles 43.44 i 45 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que 
s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les corporacions 
locals.

Tenint en compte el que s’ha exposat i en virtut de les atribucions que té l’alcaldia  
conferides per la legislació vigent.

DECRETO:

Primer.- Designar com a representant d’aquest Municipi al Consell Esportiu del Baix 
Llobregat,  a:

- Titular : Sr. Gerard Corredera Rebulà, regidor d’esports

En cas d'absència, vacant, malaltia o qualsevol altre impediment dels Regidors i 
Regidores delegats, assumirà, directament i automàticament, les seves 
competències aquesta Alcaldia, com a titular de la competència originària, entenent-
se a aquests efectes exercitada la potestat d’avocació, en base a la present 
resolució, sense necessitat d’una nova expressa en aquest sentit, sempre que així 
es notifiqui als interessats en l’expedient.

Segon.- Donar compte d’aquest Decret al Ple en la primera sessió que celebri, i publicar-
ho al Butlletí Oficial de la Província i a la pàgina web municipal sens perjudici de la seva 
efectivitat a partir de l’endemà de la seva signatura.

Tercer.- Notificar aquest Decret d’Alcaldia al Consell Esportiu del Baix Llobregat, al 
Negociat d’Esports i l’Àrea de Serveis a les Persones (ASP), així com al regidor designat.”

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Per tant, si els passem per aquí... Llavors, passem al punt 5è, que és «Donar compte al 
Ple del Decret d'Alcaldia 1.851, de data 31 d'agost del 2023, sobre el nomenament dels 
representants al Consell Esportiu del Baix Llobregat, expedient número 20/2023», que 
conseqüentment es nomena com a representant en aquest Consell Esportiu el regidor 
d'Esports, senyor Gerard Corredera. 
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El Ple de la Corporació en resta assabentat.

6.- Donar compte al Ple del Decret d’Alcaldia número 1953 de data 14 de setembre de 
2023 sobre el nomenament de presidents delegats a les Comissions Informatives. 
(expedient número. 21/2023/ORPOL).-

DONAR COMPTE

El President de l’Àrea d’Economia i Finances presenta a la Comissió Informativa 
d’Economia i serveis Central, el Decret d’alcaldia núm. 1953 de data 14 de setembre de 
2023, el qual es transcriu literalment:

“Decret d’Alcaldia Número: 1953 de data  14/09/2023 

A la vila de Molins de Rei,

Xavi Paz Penche, alcalde de la vila de Molins de Rei, vist l'expedient 21/2023/ORPOL 
,que resulta del procediment tramitat de/d' NOMENAMENT PRESIDENTS DELEGATS 
DE LES COMISSIONS INFORMATIVES ,dicto aquest decret, que es fonamenta en 
els fets i en les consideracions que tot seguit s'exposen:

Per donar compliment als articles 17 i següents i 35 del Reglament Orgànic Municipal, en 
concordança amb l'article 38 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic 
de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, i 
mitjançant l'acord plenari adoptat en sessió extraordinària celebrada el dia 11 de juliol, 
aquest Ajuntament ha procedit a la creació i determinació de la composició de les 
Comissions Informatives que, amb caràcter permanent, hauran de conformar la seva 
organització complementària municipal durant el present mandat, a la vista de la nova 
composició política d'aquest derivada dels resultats electorals de les últimes eleccions 
locals.

Atès que d'acord amb el que preveu l'article 20.1.c) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local, en concordança amb els articles 60.5 i 58.3 
del Decret Legislatiu núm. 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb l'article 19 del Reglament Orgànic 
Municipal, tots els Grups Polítics Municipals, en proporció a la seva representativitat a 
l'Ajuntament, tenen dret a participar, mitjançant la presència dels seus Regidors i 
Regidores, en els òrgans complementaris de l'Ajuntament que tinguin per funció l'estudi, 
informe o consulta dels assumptes que hagin de ser sotmesos a la decisió del Ple i el 
seguiment de la gestió de l'Alcalde, la Junta de Govern Local i els Regidors i Regidores 
que ostenten delegacions.

Atès que aquesta Alcaldia és competent, en la seva qualitat de President nat de 
tots els òrgans col·legiats complementaris d'aquesta Corporació, per designar els 
membres d'aquesta que han d'assumir la presidència de les Comissions Informatives en 
virtut de la corresponent delegació, així com per a adscriure als diferents Vocals 
representants dels Grups Polítics Municipals, a proposta del Grup corresponent.

Per tot això, aquesta Alcaldia, a la vista de les propostes elevades pels diferents Grups 
Polítics amb representació municipal, i en ús de les facultats que legalment té conferides.
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Tenint en compte el que s'ha exposat i en virtut de les atribucions que té conferides per la 
legislació vigent.

DECRETO:

Primer.- Deixar sense efecte el Decret d’Alcaldia número 1503 de data 10 de juliol de 
2023, de nomenament de Presidents Delegats de les Comissions Informatives de caràcter 
permanent.

Segon.- Nomenar Presidents Delegats de les Comissions Informatives de caràcter 
permanent que a continuació es relacionen, als Tinents d'Alcalde, membres de la Junta 
de Govern Local, que així mateix s'especifiquen, adscrivint com a Vocals d'aquestes, a 
proposta dels diferents Grups polítics municipals, als Regidors i Regidores següents:

COMISSIO INFORMATIVA DE L'ÀREA DE SERVEIS ECONÒMICS I CENTRALS (ESC) 
I DE L'ÀREA D'ALCALDIA.

President: Sr. Miguel Zaragoza Alonso
 
Vocals:

- En representació del Grup Municipal PSC-CP (PSC-CP)
Titular: Sr. Miguel Zaragoza Alonso 
Titular: Sr. Joan Carles Serra Bosch 
Titular: Sra. Carme Madorell Colomina 
Titular: Sr. Alejandro Herrero Basangé 
Titular: Sra. Ainoa Garcia Ballestín 
Suplent: Sra. Jessica Revestido Romero

- En representació del Grup Municipal En Comú Podem (ECP)
Titular: Sr. Lucas Silvano Ferro Solé
Suplent: Sr. Gerard Corredera Rebulà

- En representació del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC)
Titular: Sr. Ricard Vinyets Cid 
Titular: Sra. Marta Espona Burgués 
Suplent: Sra. Francesca Riera Forns
Suplent: Sra. Alba Patricia Cabral Ortiz

- En representació del Grup Municipal Ara Molins (Ara)
Titular: Sr. Joan Albert Fabra Barrios 
Titular: Sra. Rocio Segovia Mayán
Suplent: Sr. Ramon Sánchez Gil 
Suplent: Sra. Eva Maria Janés Fraile

- En representació del Grup Municipal Enlaira Molins- Compromís Municipal (EN-
CM)

Titular: Sra. Meritxell Galobart Soler
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Secretaria: Sra. Rafaela Galera Hernández – Administrativa de Serveis Generals

COMISSIO INFORMATIVA DE L'ÀREA DE DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC (ADE)

Presidenta: Sra. Jessica Revestido Romero 
Vocals:

- En representació del Grup Municipal PSC-CP (PSC-CP)
Titular: Sra. Jessica Revestido Romero 
Titular: Sr. Joan Carles Serra Bosch 
Titular: Sr. Ivan Mustieles Pozo
Titular: Sra. Esther Espinosa García 
Titular: Sra. Carme Madorell Colomina 
Suplent: Sra. Ainoa Garcia Ballestín

- En representació del Grup Municipal En Comú Podem (ECP)
Titular: Sr. Gerard Corredera Rebulà
Suplent: Sr. Lucas Silvano Ferro Solé

- En representació del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC)
Titular: Sra. Meritxell Campmajó García 
Titular: Sra. Marta Espona Burgués 
Suplent: Sr. Ricard Vinyets Cid

- En representació del Grup Municipal Ara Molins (Ara)
Titular: Sr. Ramon Sánchez Gil 
Titular: Sra. Eva Maria Janés Fraile 
Suplent: Sra. Rocio Segovia Mayán
Suplent: Sr. Joan Albert Fabra 
Barrios

- En representació del Grup Municipal Enlaira Molins- Compromís Municipal (EN-
CM)

Titular: Sra. Meritxell Galobart Soler

Secretaria: Sra. Carolain Nataly Ojeda Arancibia – Directora de Mercats

COMISSIO INFORMATIVA DE L'ÀREA DE SERVEIS A LES PERSONES (ASP)

Presidenta: Sra. Ainoa García Ballestín
 Vocals:
- En representació del Grup Municipal PSC-CP (PSC-CP)

Titular: Sra. Jessica Revestido Romero 
Titular: Sr. Joan Carles Serra Bosch 
Titular: Sra. Carme Madorell Colomina 
Titular: Sr. Ivan Mustieles Pozo 
Titular: Sra. Ainoa García Ballestín
Suplent:Sr. Miguel Zaragoza Alonso
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- En representació del Grup Municipal En Comú Podem (ECP)
Titular: Sr. Lucas Silvano Ferro Solé
Suplent: Sr. Gerard Corredera Rebulà

- En representació del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC)
Titular: Sra. Alba Patricia Cabral Ortiz 
Titular: Sra. Francesca Riera Forns 
Suplent: Sr. Ricard Vinyets Cid

- En representació del Grup Municipal Ara Molins (Ara)
Titular: Sra. Rocio Segovia Mayán 
Titular: Sr. Joan Albert Fabra Barrios 
Suplent: Sr. Ramon Sánchez Gil 
Suplent: Sra. Eva Maria Janés Fraile

- En representació del Grup Municipal Enlaira Molins- Compromís Municipal (EN-
CM)

Titular: Sra. Meritxell Galobart Soler

Secretaria: Sra. Anna Planas Beltran- Cap de Negociat de l’Oficina Administrativa de 
l’Àrea de Serveis de les Persones (ASP)

COMISSIO INFORMATIVA DE L'ÀREA DE TERRITORI I SOSTENIBILITAT (SIT)

President: Gerard Corredera Rebulà

 Vocals:
- En representació del Grup Municipal PSC-CP (PSC-CP)

Titular: Sr. Ivan Mustieles Pozo
Titular: Sra. Esther Espinosa García 
Titular: Sr. Alejandro Herrero Basangé 
Titular: Sr. Miguel Zaragoza Alonso 
Titular: Sra. Jessica Revestido Romero 
Suplent: Sra. Carme Madorell Colomina

- En representació del Grup Municipal En Comú Podem (ECP)
Titular: Sr. Gerard Corredera Rebulà
Suplent: Sr. Lucas Silvano Ferro Solé

- En representació del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC)
Titular: Sra. Marta Espona Burgués 
Titular: Sra. Meritxell Campmajó García 
Suplent: Sr. Ricard Vinyets Cid

- En representació del Grup Municipal Ara Molins (Ara)

Titular: Sr. Ramon Sánchez Gil 
Titular: Sra. Eva Maria Janés Fraile 
Suplent: Sra. Rocio Segovia Mayán
Suplent: Sr. Joan Albert Fabra Barrios
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- En representació del Grup Municipal Enlaira Molins- Compromís Municipal (EN-
CM)

Titular: Sra. Meritxell Galobart Soler

Secretaria: Sra. Raquel Rúiz González- Cap de Negociat de l’Oficina Administrativa de 
l’Àrea de Sostenibilitat i Territori (SIT), en funcions.

Suplent: Sra. Esther Vicente Periago, administrativa de l’Àrea de Sostenibilitat i Territori 
(SIT).

COMISSIO ESPECIAL DE COMPTES

President: Sr. Miquel Zaragoza Alonso

Vocals:
- En representació del Grup Municipal PSC-CP (PSC-CP)

Titular: Sr. Miguel Zaragoza Alonso 
Titular: Sr. Joan Carles Serra Bosch 
Titular: Sra. Ainoa Garcia Ballestín 
Titular: Sr. Alejandro Herrero Basangé 
Titular: Sra. Esther Espinosa García 
Suplent: Sr. Ivan Mustieles Pozo

- En representació del Grup Municipal En Comú Podem (ECP)
Titular: Sr. Gerard Corredera Rebulà
Suplent: Sr. Lucas Silvano Ferro Solé

- En representació del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya (ERC)
Titular: Sr. Ricard Vinyets Cid
Titular: Sra. Marta Espona Burgués
Suplent: Sra. Meritxell Campmajó García

- En representació del Grup Municipal Ara Molins (Ara)
Titular: Sr. Joan Albert Fabra Barrios
Titular: Sr. Ramon Sánchez Gil
Suplent: Sra. Rocio Segovia Mayán
Suplent: Sra. Eva Maria Janés Fraile

- En representació del Grup Municipal Enlaira Molins- Compromís Municipal (EN-
CM)

Titular: Sra. Meritxell Galobart Soler

Secretaria: Sra. Rafaela Galera Hernández – Administrativa de Serveis Generals

Tercer.- La delegació als Presidents i Presidentes de les esmentades Comissions 
Informatives, de conformitat amb el que disposa l'article 44 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/86, de 
28 de novembre, produiran efectes des del dia següent a la data de notificació d'aquest 
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Decret als Regidors i Regidores afectats, i tindran caràcter indefinit, sense perjudici de la 
potestat d'advocació d'aquesta Alcaldia.

Quart.- Comunicar aquesta resolució als Regidors i Regidores afectats, entenent-se 
acceptada la competència delegada als Presidents i Presidentes de les Comissions 
Informatives de forma tàcita, si dintre del termini de les vint-i-quatre hores següents no es 
manifesta res en contra o es fa ús de la delegació, així com als Caps dels diferents 
Serveis Municipals i als treballadors/es que actuen com a Secretaris/es de les 
esmentades Comissions, pel seu coneixement i efectes.

Cinquè.- Publicar aquestes delegacions en el Butlletí Oficial de la Província, en el Butlletí 
d'Informació Municipal i en el Tauler d'Anuncis de l'Ajuntament, en compliment del que 
disposa l'article 44.2 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/86, de 28 de novembre i difondre el seu 
contingut, en compliment del Principi de Transparència, mitjançant la seva publicació 
actualitzada i permanent en la Seu electrònica municipal, en compliment del que disposen 
els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, de 9 de desembre, de Transparència, Accés a 
la Informació i Bon Govern i 8 i següents de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de 
Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern de Catalunya.

Sisè.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució en la propera sessió que 
es convoqui, en compliment del que es preveu a l'article 38 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.”

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta a fi i efectes de DONAR 
COMPTE a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:

Únic.- Donar Compte del Decret d’Alcaldia número 1953 de data 14 de setembre de 2023.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Si no hi ha cap aspecte, passaríem al punt 6, que és “Donar compte al Ple del Decret 
d'Alcaldia número 1.953, de data 14 de setembre del 2023, sobre el nomenament de 
presidents delegats a les comissions informatives». Com saben, ara, quan no hi havia un 
president, s'havia de fer un decret d'alcaldia expresso per a cada una de les vegades que 
s'havia d'inscriure un president. Per tant, des d'aquest punt de vista, nomenem un 
president substitut i, en cas que no hi pugui ser el president, ja no cal fer tot el tràmit cada 
vegada que el president no assisteix. És el que estem donant compte i el que estem 
informant al Ple. 

El Ple de la Corporació en resta assabentat.
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B – ASSUMPTES DICTAMINATS PER LES COMISSIONS INFORMATIVES

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEIS CENTRALS I ECONOMIA (ESC) I 
DE L’ÀREA D’ALCALDIA.

7.- Acordar la bonificació 95 % ICIO, promoció habitatges parcel·la R-10 de les 
Guardioles, per ser obra d’especial interès. . (expedient número. 86/2023/BOFIS).- 

DICTAMEN

ANTECEDENTS :

Vista la sol·licitud presentada en data 10 de maig de 2023, amb número de registre 
d’entrada 2023011783, pel sr Esteban Ceacero Romero en nom de l’IMPSOL, en la qual 
exposa que amb registre d’entrada 2023011288 es va sol.licitar llicència d’obres per a la 
construcció d’una promoció d’habitatges al sector Les Guardioles, parcel.la R10, i 
considerant que l’obra es d’especial interès i la incidència social de la promoció 
d’habitatges protegits a Molins de Rei, sol·licita acollir-se a la bonificació que regulada a 
l’ordenança fiscal B-4 article 8è. punt 12. 

NORMATIVA D’APLICACIÓ

· Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local.
· Reial decret legislatiu 2/2004 que aprova el text refós de la llei reguladora de les 

hisendes locals.
· Ordenança fiscal B-4 reguladora de l’impost sobre construccions instal·lacions i 

obres

Vist que l’article 103 apartat 2.a) del Real Decret Legislatiu 2/2004 que aprova el text refós 
de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, estableix que “Les ordenances fiscals 
podran regular les següents bonificacions sobre la quota de l’impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres.

a) Una bonificació de fins el 95% a favor de les construccions, instal·lacions i obres 
que siguin declarades d’especial interès o utilitat municipals per concórrer 
circumstàncies socials, culturals, històric artístiques o de foment del treball, que 
justifiquin tal declaració.

Que l’esmentada declaració correspondrà al Ple de la Corporació i s’acordarà prèvia 
sol·licitud del subjecte passiu, per vot favorable de la majoria simple dels seus membres”.

L’apartat 12è de l’article 8è de l’Ordenança Fiscal B-4 que regula l’impost sobre 
construccions, instal·lacions i obres estableix que:

“El Ple de l’Ajuntament, per acord adoptat amb el vot favorable de la majoria simple dels 
seus membres, prèvia sol·licitud del subjecte passiu, podrà acordar una bonificació de fins 
al 95 per cent de la quota de l’impost a favor de les construccions, instal·lacions o obres 
que siguin d’especial interès o utilitat municipal ateses circumstàncies socials, culturals, 
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històriques, artístiques o de foment del treball que justifiquin el reconeixement d’aquesta 
bonificació.

El subjecte passiu sol·licitant haurà de ser una entitat sense ànim de lucre. 

Aquestes bonificacions no són acumulables.

El Negociat corresponent a la finalitat de les obres, determinarà si l’obra reuneix els 
requisits exigits per a poder gaudir de les bonificacions esmentades en el paràgraf 
precedent, i en el cas que l’aplicació de la bonificació fos indeguda, informarà al Negociat 
de Rendes per practicar la liquidació definitiva de l’impost, així com la liquidació dels 
interessos de demora que correspongui, sense perjudici de la possible incoació del 
procediment sancionador per gaudir o obtenir indegudament d’un benefici fiscal.”

Vist que la llicència d’obres majors sol·licitada i a la que fa referència el sr Esteban 
Ceacero Romero es va presentar en data 4 de maig de 2023  amb número de registre 
d’entrada 2023011288 amb motiu de la construcció d’una promoció d’habitatges de 
protecció oficial en règim de lloguer al sector de Les Guardioles de Molins de Rei

Vist que segons informe de la Cap de l’Oficina d’Habitatge de data 4 de juliol de 2023 es 
tracta d’una promoció d’habitatges de protecció oficial en règim de lloguer que està 
contemplat com a potencial de habitatge protegit establert en el Pla Local d’Habitatge 
2012-2017 i per tant, és de gran interès per l’Ajuntament poder construir el màxim 
d’habitatges assequible, considerant  l’obra d’especial interès i d’utilitat municipal, complint 
els requisits per a poder gaudir de la bonificació recollida a l’ordenança fiscal B-4. 

Vist que l’Institut Metropolità de Promoció de sòl i gestió patrimonial (IMPSOL), és una 
entitat empresarial local que depèn de l’Àrea Metropolitana de Barcelona. 

Vist que es tracta d’un organisme públic amb personalitat jurídica pròpia, constituït a 
l’empara d’allò que disposa l’article 85 de la llei 7/1985 de 2 d’abril, reguladora de les 
bases de règim local  i es configura com a una entitat urbanística especial segons allò que 
preveu la legislació urbanística

Vist que l’IMPSOL, amb ajuda de l’administració va practicar l’autoliquidació 635564, de 
l’impost sobre construccions instal·lacions i obres més la taxa per llicencies urbanístiques i 
la placa d’obres i un import total de 175.978,79 € per la construcció d’habitatges al sector 
Les Guardioles, C/Del Turó del Mulei, 10, calculada en base a un pressupost de 
3.007.409,31 €, la qual es troba pendent de pagament i segons es detalla a continuació:

CONCEPTE IMPORT
Impost sobre construccions instal·lacions i obres  120.296,37 €

Taxa per llicencies urbanístiques    55.637,07 €

Taxa concessió de plaques           45,35 €

Vist l’informe del Cap del Negociat de Rendes de data 4 de setembre de 2023, amb la 
signatura favorable i sense observacions de l’Interventor accidental signat en data 5 de 
setembre de 2023.
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Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió informativa de 
l’Àrea de Serveis Centrals i Economia (ESC), la present PROPOSTA a fi i efectes 
emeti informe previ, perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

PRIMER: Declarar les obres de construcció d’habitatges protegits al sector Les Guardioles 
(parcel·la R10) com a una obra d'especial interès o utilitat municipal ateses circumstàncies 
socials, contemplades a l’article 8è apartat 10è de l’ordenança fiscal B-4 reguladora de 
l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres.

SEGON: Acordar la bonificació del 95% a la quota de l'impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres, per les obres de construcció d’habitatges protegits al sector Les 
Guardioles a nom de IMPSOL i un pressupost de 3.007.409,31 €.

L’import de l’impost sobre construccions instal·lacions i obres bonificat representa un total 
de 114.281,55 €.

TERCER: Aprovat l’acord de la bonificació del 95% pel Ple, el Negociat de Rendes 
procedirà a donar de baixa la liquidació 635564 i a practicar una nova liquidació de l’Impost 
sobre construccions instal·lacions i obres més la taxa per llicencies urbanístiques i la placa 
d’obres i un import total de 61.697,24 € per la construcció d’habitatges al sector Les 
Guardioles, C/Del Turó del Mulei, 10, calculada en base a un pressupost de 3.007.409,31 
€, i segons es detalla a continuació:
 

CONCEPTE IMPORT
Impost sobre construccions instal·lacions i obres      6.014,82 €

Taxa per llicencies urbanístiques    55.637,07 €

Taxa concessió de plaques           45,35 €

QUART: Traslladar el present acord als Negociats d’Intervenció, Habitatge, Edificació i 
Rendes.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs, si els hi sembla, passem els aspectes dictaminats per les comissions 
informatives. En primer lloc, la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis Centrals i 
Economia i de l'Àrea d'Alcaldia, amb el punt 7è de l'ordre del dia, que és «Acordar la 
bonificació del 95 % de l'impost de construccions i obres per a la promoció d'habitatges a la 
parcel·la R10 de Les Guardioles per ser obra d'interès especial», que entenc que... I el 
punt 8, que si els hi sembla, és d'explicació conjunta, que és el que estava buscant ara, 
que és «Aprovar la bonificació del 95 % de l'impost de construccions i obres per a la 
promoció d'habitatges també, en aquest cas, a la parcel·la R13 de Les Guardioles per ser 
obra d'especial interès». I fan una explicació conjunta entre el regidor de Finances, senyor 
Joan Carles Serra, i el regidor d'Habitatge, Iván Mustieles. Endavant.
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Sr. Serra:

Gràcies, alcalde. 

Presenta els punts 7 i 8

Sr. Alcalde:

Endavant, senyor Iván Mustieles.

Sr. Mustieles:

Gràcies, alcalde. Regidores, regidors. Bona tarda a totes les persones que ens 
acompanyeu a la sala de plens de l'Ajuntament i a aquelles persones que ens acompanyen 
per altres mitjans de comunicació. 

Presenta els punts 7 i 8

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Gràcies. Bé, en tot cas, com que estem parlant d'aquestes parcel·les i són per a habitatge 
públic en règim de lloguer, doncs, bé, no hi ha... En tot cas, nosaltres hi votarem a favor. 
Però en el que sí que hi insistiríem una vegada més és en la necessitat d'anar pensant en 
aquelles polítiques que no són només de construcció. En el passat mandat ja ho vam 
apuntar en diverses ocasions i des de diverses formacions polítiques i, per tant, crec que ja 
ens hi hauríem o us hi hauríeu de començar a posar, perquè tots som conscients que el 
terreny es va acabant, però les necessitats hi són igualment. Avui dia sabem, ja n'hem 
parlat i ara no és el moment, però tenim alternatives o existeixen alternatives a la 
construcció. Per tant, agrairia que, en tot cas, es comenci a treballar aquest tema o, en tot 
cas, doncs, se'ns vagi passant informació, doncs, a mesura que es vagi optant per unes 
altres opcions que no siguin la construcció. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Meritxell Galobart, endavant.

Sra. Galobart:

Bé, bona tarda a tothom. Totalment d'acord, com ha comentat la Marta Espona, doncs, que 
nosaltres pel fet de ser habitatges de lloguer hi votarem a favor, perquè creiem que és una 
de les millors polítiques que es poden fer des dels ajuntaments per evitar especulacions, 
increment de preus i, especialment, per oferir lloguers assequibles a tothom. I una mica 
desmarcar-me, no sé com està la situació, en si en el tema de la plaça de la Llibertat 
també s'estudia, doncs, que el cent per cent de l'habitatge que es construirà a les 
parcel·les de la plaça de Llibertat també si seran de lloguer. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:
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Gràcies. Abans de fer la meva explicació només volia fer una pregunta. El projecte 
executiu ja ha estat entregat a l'Ajuntament. No. Vale. Per tant, o sigui, fem la reserva del 
que serà la bonificació d'aquest projecte, però encara no està entregat el projecte 
constructiu a l'Ajuntament. Perfecte, doncs. Primer aquest aclariment. Evidentment, avui 
portem la parcel·la R10 i R13 d'un barri, el barri de Les Guardioles, que va començar fa 
molts i molts anys, que alguns denominaven el barri fantasma i que avui tindran la voluntat 
i la necessitat de tirar endavant aquestes polítiques d'habitatge per donar cobertura a una 
problemàtica greu de la nostra vila i que precisament en els moments en que estem vivint, 
moments com els d'ara, en què amb aquesta pujada significativa de les hipoteques encara 
es fa més palès, més necessari aquest tipus de polítiques d'habitatge. Però és evident que, 
com deia la regidora Espona, que no només ens podem quedar aquí, i no només podríem 
anar a parlar d'un lloguer assequible, hem de mirar com podem fer un lloguer protegit 
assequible, i això és un preu que ve més taxat, que ve cap a una altra manera de fer i que 
hauria de ser cap a on hauria de treballar també l'Ajuntament per garantir que les persones 
amb molts menys recursos puguin accedir a aquestes polítiques de lloguer assequible. 
Perquè si no, no tindrem la capacitat de donar cobertura a una franja de població que 
properament, possiblement i malauradament, necessitarà encara més de l'ajuda de 
l'administració per tal de poder tenir un sostre. 

Per tant, aquí és on ens hem de ficar tots a treballar. Ens tindran al costat per poder 
treballar en polítiques d'habitatge, això ho saben que ho tenim molt interioritzat, per tal 
d'intentar buscar les solucions que siguin per a tot el municipi. I és evident que amb 
aquestes dues promocions que comparteixen també la zona de l'aparcament, perquè si no 
aquesta torre que s'anava a fer no podia garantir aquest aparcament, evidentment, 
comencem ja a veure el final del que és aquest barri, que és un barri que està quedant 
molt bé, que és un barri que està trobant solucions a moltes de les necessitats i que tenen 
també... I l'altre dia, amb motiu de la inauguració del passeig Pi i Margall, al regidor 
Zaragoza se li va aproximar una persona que deia que ja tenia la voluntat, fins i tot, de 
començar a treballar el que era l'associació de veïns. Per tant, jo crec que hi ha aquesta 
dinamització del barri, que tindrà la voluntat de ser un barri més i un barri important de la 
nostra vila i que prendrà el seu relleu en els propers anys. 

I tal com s'ha dit, crec que no ens podem quedar aquí, també aquí, encara que no és el 
motiu de la pregunta o d'aquests punts que ens toquen, però, evidentment, interessar-nos 
també per la parcel·la de la plaça de la Llibertat. Saben que ho hem confeccionat, ho hem 
treballat tot al barri de Les Guardioles, crec que s'ha de donar un impuls positiu al que és el 
projecte de la plaça de la Llibertat i, sobretot –ho llenço tot i així, doncs, ja em respondran 
o ja em diran que això ara no toca–, és evident que ens falta una de les coses que 
nosaltres també hem demanat sistemàticament, que és la modificació puntual del Pla 
General Metropolità per tal de poder donar aparcament a la zona de la plaça de la Llibertat, 
que no el té. Sense aquesta eina és evident que no podem trencar un dels projectes més 
emblemàtics que aquesta vila té, que és el donar aquests nous setanta habitatges. 
Recordem, si no es canvia, que eren 50 de venda i 20 de lloguer a la plaça de la Llibertat, 
que ha de permetre també que... Sobretot donar moltes solucions, fins i tot, a l'Ajuntament 
de poder canviar seus i canviar espais per poder acabar confeccionant el que ha de ser el 
projecte emblemàtic també de la finalització del Museu. Per tant, no és només un bloc 
d'habitatge, és molt més, que dona solucions a aquesta vila que s'ha construït des de fa ja 
molts i molts anys i que continua treballant-se per part de tots i totes. Per tant, evidentment, 
des d'Ara Molins votarem a favor d'aquests dos punts perquè, en definitiva, treballen pel bé 
de l'habitatge públic a Molins de Rei.

Sr. Alcalde:
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Alguna intervenció més? Doncs, fem una resposta conjunta entre el regidor Iván Mustieles 
i jo mateix. Endavant.

Sr. Mustieles:

Agrair els vostres comentaris, tant a la regidora Marta Espona com a la regidora Txell 
Galobart i al regidor Ramon Sánchez. Tindrem en compte el que esteu comentant i 
continuem treballant en aquesta línia per donar solucions i possibilitats a tota la ciutadania 
de Molins de Rei.

Sr. Alcalde:

Respecte de les observacions dels dos grups que han parlat de la plaça de la Llibertat, 
segur que properament podrem parlar de com avança el que era un compromís, el que era 
una idea, que a més s'havia explicat en més d'una ocasió, però que no estava tancada del 
tot certament, des del punt de vista de les dificultats tècniques, però que la voluntat 
d'aquest Govern, com entenc que de la majoria de regidors que han expressat aquí la seva 
opinió, és la mateixa, és dinamitzar aquesta plaça de la Llibertat amb aquesta construcció 
d'habitatges de protecció oficial que s'ha de veure, perquè en cap moment, en aquest cas, 
havíem dit que podien ser la totalitat de lloguer. Perquè cal recordar que si les dues 
parcel·les de què ara mateix estem parlant, R10 i R13 del barri de Les Guardioles, són 
cent per cent de lloguer és perquè realment per fi hi va haver una administració de l'Estat 
que es va comprometre amb una ajuda directa cap a les administracions que operaven en 
les polítiques d'habitatge. I, per tant, recordeu que inclús la segona fase que es va 
entregar, precisament al mes de juliol, que l'IMPSOL havia comprat a l'Ajuntament de 
Molins de Rei el terreny, si finalment es va poder fer d'habitatge és perquè venia 
subvencionat amb aquesta línia d'ajuts de l'Estat. 

Certament, la plaça Llibertat no va poder entrar en aquest programa d'actuacions 
únicament de lloguer, perquè certament Molins ja en tenia dues. I, per tant, és una línia 
que l'Àrea Metropolitana mira de repartir equitativament entre els 36 municipis de l'àrea 
metropolitana. Per tant, segurament per fer viable aquesta operació de la plaça de la 
Llibertat s'hauria de buscar un mix entre la propietat de lloguer... Més enllà que jo llençaria 
una altra reflexió als regidors i regidores, el lloguer és important, però les coses no han de 
ser blanc o negre. També és important la política de la propietat de protecció oficial, perquè 
també hi ha qui pot/vol accedir a un pis d'habitatge de protecció oficial de propietat també. 
Una altra cosa són les condicions d'aquell habitatge i si es permet que hi hagi una 
revalorització del privat o sempre quedi en una valoració pública, que aquest és un altre 
debat que segurament hauríem d'engegar. Però no només deixar de banda la política de 
protecció oficial al règim de lloguer, segurament seria una mala política, i nosaltres ja 
saben que pensem que s'han d'activar totes les línies, la de propietat de protecció oficial, la 
de lloguer de protecció oficial i altres línies que evidentment saben com l'oficina habitatge, 
com també, per descomptat, tots els habitatges d'emergència social que els darrers anys 
han augmentat de forma important a Molins de Rei. 

No sé si hi ha alguna observació més, algun segon torn d'intervencions? Si no, passaríem 
a la votació. Hem de fer dues votacions, una que seria el punt 7. 
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VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

8.- Acordar la bonificació 95% ICIO, promoció habitatges parcel·la R-13 de les 
Guardioles, per ser obra d’especial interès (expedient número. 91/2023/BOFIS).-

DICTAMEN

ANTECEDENTS :

Vista la sol·licitud presentada en data 12 de maig de 2023, amb número de registre 
d’entrada 2023012013, presentada pel sr Esteban Ceacero Romero en nom de l’IMPSOL, 
en la qual exposa que amb registre d’entrada 2023011283 es va sol·licitar llicència d’obres 
per a la construcció d’una promoció d’habitatges al sector Les Guardioles, parcel.la R13, i 
considerant que l’obra es d’especial interès i la incidència social de la promoció 
d’habitatges protegits a Molins de Rei, sol·licita acollir-se a la bonificació que regulada a 
l’ordenança fiscal B-4 article 8è. punt 12. 

NORMATIVA D’APLICACIÓ

· Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local.
· Reial decret legislatiu 2/2004 que aprova el text refós de la llei reguladora de les 

hisendes locals.
· Ordenança fiscal B-4 reguladora de l’impost sobre construccions instal·lacions i 

obres

Vist que l’article 103 apartat 2.a) del Real Decret Legislatiu 2/2004 que aprova el text refós 
de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, estableix que “Les ordenances fiscals 
podran regular les següents bonificacions sobre la quota de l’impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres.

b) Una bonificació de fins el 95% a favor de les construccions, instal·lacions i obres 
que siguin declarades d’especial interès o utilitat municipals per concórrer 
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circumstàncies socials, culturals, històric artístiques o de foment del treball, que 
justifiquin tal declaració.

Que l’esmentada declaració correspondrà al Ple de la Corporació i s’acordarà prèvia 
sol·licitud del subjecte passiu, per vot favorable de la majoria simple dels seus membres”.

L’apartat 12è de l’article 8è de l’Ordenança Fiscal B-4 que regula l’impost sobre 
construccions, instal·lacions i obres estableix que:

“El Ple de l’Ajuntament, per acord adoptat amb el vot favorable de la majoria simple dels 
seus membres, prèvia sol·licitud del subjecte passiu, podrà acordar una bonificació de fins 
al 95 per cent de la quota de l’impost a favor de les construccions, instal·lacions o obres 
que siguin d’especial interès o utilitat municipal ateses circumstàncies socials, culturals, 
històriques, artístiques o de foment del treball que justifiquin el reconeixement d’aquesta 
bonificació.

El subjecte passiu sol·licitant haurà de ser una entitat sense ànim de lucre. 

Aquestes bonificacions no són acumulables.

El Negociat corresponent a la finalitat de les obres, determinarà si l’obra reuneix els 
requisits exigits per a poder gaudir de les bonificacions esmentades en el paràgraf 
precedent, i en el cas que l’aplicació de la bonificació fos indeguda, informarà al Negociat 
de Rendes per practicar la liquidació definitiva de l’impost, així com la liquidació dels 
interessos de demora que correspongui, sense perjudici de la possible incoació del 
procediment sancionador per gaudir o obtenir indegudament d’un benefici fiscal.”

Vist que la llicència d’obres majors sol·licitada i a la que fa referència el sr Esteban 
Ceacero Romero es va presentar en data 4 de maig de 2023 amb número de registre 
d’entrada 2023011283 amb motiu de la construcció d’una promoció d’habitatges de 
protecció oficial en règim de lloguer al sector de Les Guardioles de Molins de Rei

Vist que segons informe de la Cap de l’Oficina d’Habitatge de data 4 de juliol de 2023 es 
tracta d’una promoció d’habitatges de protecció oficial en règim de lloguer que està 
contemplat com a potencial d’habitatge protegit establert en el Pla Local d’Habitatge 2012-
2017 i per tant, és de gran interès per l’Ajuntament poder construir el màxim d’habitatge 
assequible, considerant  l’obra d’especial interès i d’utilitat municipal, complint els requisits 
per a poder gaudir de la bonificació recollida a l’ordenança fiscal B-4. 

Vist que l’Institut Metropolità de Promoció de sòl i gestió patrimonial (IMPSOL), és una 
entitat empresarial local que depèn de l’Àrea Metropolitana de Barcelona. 

Vist que es tracta d’un organisme públic amb personalitat jurídica pròpia, constituït a 
l’empara d’allò que disposa l’article 85 de la llei 7/1985 de 2 d’abril, reguladora de les 
bases de règim local  i es configura com a una entitat urbanística especial segons allò que 
preveu la legislació urbanística

Vist que l’IMPSOL, amb ajuda de l’administració va practicar l’autoliquidació 635593, de 
l’impost sobre construccions instal·lacions i obres més la taxa per llicencies urbanístiques i 
la placa d’obres i un import total de 144.307,61 € per la construcció d’habitatges al sector 
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Les Guardioles, Av. Mancomunitat, 24, calculada en base a un pressupost de 2.466.021,50 
€, la qual es troba pendent de pagament i segons es detalla a continuació:

CONCEPTE IMPORT
Impost sobre construccions instal·lacions i obres    98.640,86 €

Taxa per llicencies urbanístiques    45.621,40 €

Taxa concessió de plaques           45,35 €

Vist l’informe del Cap del Negociat de Rendes de data 4 de setembre de 2023, amb la 
signatura favorable i sense observacions de l’Interventor accidental signat en data 5 de 
setembre de 2023

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC), la present PROPOSTA a fi i efectes emeti informe 
previ, perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

PRIMER: Declarar les obres de construcció d’habitatges protegits al sector Les Guardioles 
(parcel·la R13) com a una obra d'especial interès o utilitat municipal ateses circumstàncies 
socials, contemplades a l’article 8è apartat 10è de l’ordenança fiscal B-4 reguladora de 
l’impost sobre construccions, instal·lacions i obres.

SEGON: Acordar la bonificació del 95% a la quota de l'impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres, per les obres de construcció d’habitatges protegits al sector Les 
Guardioles a nom de IMPSOL i un pressupost de 2.466.021,50 €.

L’import de l’impost sobre construccions instal·lacions i obres bonificat representa un total 
de 93.708,82 €.

TERCER: Aprovat l’acord de la bonificació del 95% pel Ple, el Negociat de Rendes 
procedirà a donar de baixa la liquidació 635593 i a practicar una nova liquidació de l’impost 
sobre construccions instal·lacions i obres més la taxa per llicencies urbanístiques i la placa 
d’obres i un import total de 50.598,79 € per la construcció d’habitatges al sector Les 
Guardioles, Av. Mancomunitat, 24, calculada en base a un pressupost de 2.466.021,50 €, i 
segons es detalla a continuació:
 

CONCEPTE IMPORT
Impost sobre construccions instal·lacions i obres      4.932,04 €

Taxa per llicencies urbanístiques    45.621,40 €

Taxa concessió de plaques           45,35 €

QUART: Traslladar el present acord als Negociats d’Intervenció, Habitatge, Edificació i 
Rendes.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.
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PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I passem igualment al punt 8è. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

9.- Aprovar  la rectificació de l’inventari de béns i drets de l’Ajuntament de Molins de 
Rei a data 31 de desembre de 2022. (expedient número. 1/2023/INVEN).-

DICTAMEN

LEGISLACIÓ APLICABLE

- Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local.(LRBRL).
- Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de 

les disposicions legals vigents en matèria de règim local (en endavant TRLRL).
- Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 

municipal i de règim local de Catalunya (en endavant TRLMRLC).
- Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament del patrimoni de 

les entitats locals de Catalunya (en endavant RPEL).
- Llei 33/2003, de 3 de novembre, de patrimoni de les administracions públiques.
- Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el del Text refós de la Llei 

d’urbanisme (TRLU).
- Llei 26/2010, del 3 d'agost, de règim jurídic i de procediment de les administracions 

públiques de Catalunya

ANTECEDENTS

Segons el Reglament del patrimoni dels ens locals aprovat per Decret 336/1988, de 17 
d’octubre, en l’article 102 s’especifica: “L’inventari general s’ha d’actualitzar 
continuadament, sense perjudici de la seva rectificació i comprovació”. Continua en l’article 
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103: “La rectificació de l’inventari general s’ha de verificar anualment i s’hi ha de reflectir 
les incidències de tota mena dels béns i drets durant aquest període”.

Vist que el 29 de desembre de 2022 el Ple de l’Ajuntament de Molins de Rei va aprovar 
inicialment la modificació i actualització de l’inventari de béns i drets municipals i la 
constitució del Patrimoni municipal del sól i habitatge (PMSH) a data 31.12.2021.

Vist l’informe de rectificació de l’inventari de Béns i drets municipals a data 17 de maig de 
2023 realitzat per l’empresa contractada per l’actualització de l’inventari, AUDIFILM 
CONSULTING.

El resultat de forma resumida de les dades de l’Inventari a data 31 de desembre de 2022 
és el següent: 

RESUM INVENTARI A DATA 31.12.2022
 ACTIU DE L'INVENTARI
IMMOBLES SUBTOTAL TOTAL

Béns de domini públic (1)
Béns d'us públic (1.1)

Places vials urbans (112) 112 4.283.496,20 € 4.283.496,20 €
Béns de servei públic (1.2)

Immobles públics (121) 83.085.774,58 €
Béns us públic 1.2.1 30.958.808,77 €
Béns de servei públic 1.2.1 52.126.965,81 €

Béns patrimonials (3)
Immobles patrimonials (31) 3.1 7.229.945,65 € 7.229.945,65 €

Patrimoni municipal del sol (6)
Terrenys PMS (61) 6.1 6.853.260,43 € 6.853.260,43 €
Construccions (62) 6.2 587.349,91 € 587.349,91 €

TOTAL IMMOBLES  102.039.826,77 €
MOBLES  

Béns de domini públic (1)
Béns de servei públic (1.2)

Mobles (123)
Equips informàtics 1231 533.549,14 € 533.549,14 €
Vehicles 1232 185.558,54 € 185.558,54 €
Maquinaria, instal·lacions i utillatge 1233 201.687,24 € 201.687,24 €
Altres béns mobles 1234 189.830,03 € 189.830,03 €
Històrics artístics 1235 2.394,81 € 2.394,81 €

Drets propietat immaterial (124) 
Propietat intel·lectual 1241 255.601,62 € 255.601,62 €

Béns patrimonials (3)
Drets reals patrimonials (32) 3.2 189.645,43 € 189.645,43 €
Mobles (33) 3.3 278.916,00 € 278.916,00 €
Quotes, parts aliquotes i títols repre. de capit. (35) 3.5 282.500,00 € 282.500,00 €

TOTAL MOBLES  2.119.682,81 €
TOTAL ACTIU  104.159.509,58 €

En l’expedient també s’ha incorporat el passiu de l’Ajuntament, referit a les obligacions, 
préstecs per un termini superior a 1 any, que té l’Ajuntament i que ha estat facilitat per la 
Tresoreria municipal, sent el detall següent:
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Pendent a 31 de desembre
Descripció Llarg term. Curt Term. Sub. Total TOTAL
CAIXA PENSIONS - INVER. 2007 0,00 32.846,15 32.846,15  

CAIXA PENSIONS -INVER- 2008 763.716,90 152.743,38 916.460,28  

    949.306,43
ANESTO- INVER 2009 79.000,00 79.000,00 158.000,00  
CAJAMAR - INV. 2010 189.381,29 136.522,28 325.903,57  
LA CAIXA - INVERSIONS 2010 256.111,88 128.055,94 384.167,82  
CAIXABANK Urb. C/ Felip Canalies 35.789,46 35.789,46 71.578,92  
Banc Sabadell préstec.807505828912 
PCL

234.447,22 128.006,37 362.453,59  

Banc Sabadell préstec 807562800807 749.504,70 233.862,15 983.366,85  
Banc Sabadell préstec 807594267452 996.878,47 212.699,17 1.209.577,64  
Banc Sabadell préstec 
8077633267554

1.367.058,33 249.250,68 1.616.309,01  

    4.171.707,09

BBVA préstec 60330158 exp PCL 
2019/0017893

1.405.573,79 234.262,28 1.639.836,07  

BBVA préstec 60401899 exp PCL 
2020055

1.305.056,08 186.436,58 1.491.492,66  

BBVA préstec 60491254 exp 
PCL2021/0018468

1.592.604,91 199.075,61 1.791.680,52  

BBVA préstec 60564157 exp 
PCL2022

3.320.328,38 195.432,25 3.515.760,63  

    8.438.769,88
49/2012 Ajut caixa Urb c/ R 
Casanovas

0,00 17.500,00 17.500,00  

49/2015 Ajut caixa Urb c/.Felip 
Canalies

52.500,00 17.500,00 70.000,00  

49/2016 Ajut caixa nova Biblioteca 
Mpal

52.500,00 17.500,00 70.000,00  

66/2017 Ajut caixa nova Biblioteca 
Mpal

87.500,00 17.500,00 105.000,00  

45/2018 AJUT CAIXA 105.000,00 17.500,00 122.500,00  
63/2019 AJUT CAIXA 105.000,00 17.500,00 122.500,00  
80/2020 AJUT CAIXA 140.000,00 17.500,00 157.500,00  
63/2021 AJUT CAIXA 140.000,00 17.500,00 157.500,00  
12/2022 Ajut caixa-Remod Pl 1 
Octubre

180.000,00 20.000,00 200.000,00  

    1.022.500,00
PRÉSTEC IDAE 365.260,06 68.486,28 433.746,34  
 13.523.211,47 2.432.468,58 15.955.680,05 15.955.680,05

Això dona com a resultat un PATRIMONI NET a data 31.12.2022 de 89.660.075,87 €

A nivell de número de béns, el resultat obtingut és un total de 264 béns immobles tipus 
solars, edificis, zones verdes, parcs, etc. i 244 places i vies públiques (epígraf 1.1.2). Els 
264 béns immobles es desglossen amb el següent detall:
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EPIGRAF BÉNS
Béns Immobles de servei públic (1.2.1)   169
Béns patrimonials Immobles (3.1)     57
Patrimoni Municipal del Sòl i Habitatge (61)      25
Construccions (6.2)     13

TOTAL    264

Respecte als béns mobles el resultat obtingut ha estat el següent, tenint en compte les 
agrupacions de tipologia de béns,

EPIGRAF BÉNS
Equips informàtics (1.2.3.1)    543
Vehicles (1.2.3.2)      39
Maquinària, instal·lacions i utillatge (1.2.3.3)    567
Altres béns mobles (1.2.3.4)    558
Històrics artístics ((1.2.3.5)        5
Propietat intel·lectual (1.2.4.1)      74
Drets reals patrimonials (3.2)      11
Mobles (3.3) 1.592
Construccions (6.2)        13

TOTAL 3.260

FONAMENTS DE DRET

En relació a l’expedient de l’aprovació de l’inventari general de béns i drets de 
l’Ajuntament, cal fer esment al seu fonament legal i al procediment per la seva aprovació.

L’article 86 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
refós de les disposicions legals vigents en matèria de règim local (en endavant TRLRL) 
estableix textualment:

“Las Entidades locales están obligadas a formar inventario valorado de todos los bienes y 
derechos que les pertenecen, del que se remitirá copia a las Administraciones del Estado y 
de la Comunidad Autónoma y que se rectificará anualmente, comprobándose siempre que 
se renueve la Corporación.”

Vist que l’article 222 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (en endavant TRLMRLC), estableix  
que els ens locals han de portar un inventari de llurs béns, amb els termes següents: 

“Article 222
Inventari dels béns
222.1 Els ens locals han de portar un inventari de llurs béns, el qual ha de comprendre els 
béns de domini públic i els patrimonials, els drets i els valors mobiliaris.
222.2 L'inventari ha d'ésser objecte d'actualització continuada, sens perjudici de la seva 
rectificació i comprovació, que s'ha de fer cada any, en el primer cas, i cada cop que es 
renovi la corporació, en el segon.
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222.3 Correspon al ple de la corporació l'aprovació, la rectificació i la comprovació de 
l'inventari.
222.4 Els organismes autònoms locals han de fer inventaris separats de llurs béns i drets, 
la còpia dels quals s'ha d'adjuntar com a annex a l'inventari general de l'ens local.”

El Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el Reglament del patrimoni de les 
entitats locals de Catalunya (en endavant RPEL), en el seu article 100 disposa:

“Els ens locals han de portar un inventari general consolidat en el qual integrin, mitjançant 
epígrafs i subepígrafs, amb els ajustaments necessaris per evitar duplicacions, els 
inventaris que comprenguin:

a) Els béns, drets i obligacions de l'ens local.
b) Els afectes al seu patrimoni municipal del sòl, si s'escau.
c) Els afectes al patrimoni històrico-artístic, si s'escau.
d) Els dels organismes autònoms administratius i els ens amb personalitat pròpia 
dependents de l'ens local.
e) Els cedits a altres administracions o a particulars però revertibles a l'ens local.”

Finalment els apartats 1 i 4 de l’article 32 de la Llei 33/2003, de 3 de novembre, de 
patrimoni de les administracions públiques (que tenen el caràcter de legislació bàsica 
d’acord a la disposició final segona de la Llei) disposa l’obligació que tenen les 
administracions públiques de forma inventari, amb els termes següents:

“Artículo 32. Obligación de formar inventario.

1. Las Administraciones públicas están obligadas a inventariar los bienes y derechos 
que integran su patrimonio, haciendo constar, con el suficiente detalle, las menciones 
necesarias para su identificación y las que resulten precisas para reflejar su situación 
jurídica y el destino o uso a que están siendo dedicados.

2. (...)
3. (...) 
4. El inventario patrimonial de las comunidades autónomas, entidades locales y 

entidades de Derecho público vinculadas o dependientes de ellas incluirá, al menos, los 
bienes inmuebles y los derechos reales sobre los mismos.”

Correspon al ple de l’Ajuntament l’aprovació de l’inventari general de béns i drets de 
l’Ajuntament, d’acord a l’article 222.3 TRLMRLC, quan disposa:

“222.3 Correspon al ple de la corporació l'aprovació, la rectificació i la comprovació de 
l'inventari.”

Així mateix l’article 105.1 del Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel qual s’aprova el 
Reglament del patrimoni de les entitats locals de Catalunya,també estableix que correspon 
al ple l’aprovació de l’inventari general, en els termes següents:

“Article 105

1. Correspon al ple l'aprovació, la rectificació i la comprovació de l'inventari general.
2. Els dels organismes autònoms i els dels ens locals amb personalitat pròpia dependents 
de l'ens local han de ser aprovats per les seves assemblees respectives o òrgans de 
govern i el seu president els ha de trametre al ple de la corporació per a la seva aprovació 
definitiva.



SEC/SCC/ALD
ACTA PLE 27/09/2023

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 44/88

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

3. L'inventari general l'ha d'autoritzar el secretari de la corporació, amb el vist-i-plau del 
president i una còpia d'aquest i de les seves rectificacions, i s'ha de trametre al 
Departament de Governació de la Generalitat.”

En relació al quòrum per la seva aprovació, la normativa analitzada no preveu un quòrum 
especial, per tant amb la majoria simple seria suficient per a la seva aprovació.
 
Vist que per la naturalesa dels expedients d’aprovació de l’Inventari de béns i drets de 
l’Ajuntament i per donar seguretat jurídica al mateix es considera convenient duu a terme el 
tràmit d’informació pública que regula l’article 52 de la Llei 26/2010, del 3 d'agost, de règim 
jurídic i de procediment de les administracions públiques de Catalunya.

Vist que el 8 de setembre de 2023 s’incorpora com annex 1 i 2 l’inventari a data 31 de 
desembre de 2022, de Molivers Societat municipal SL, societat 100% de capital municipal.

Vist l’informe del Responsable de serveis generals del dia 8 de setembre de 2023, l’informe 
de l’Interventor accidental del 18 de setembre de 2023 i de la Secretària del 18 de 
setembre de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer.- Aprovar inicialment la rectificació i actualització de l’Inventari de bén i drets de 
L’Ajuntament de Molins de Rei a data 31.12.2022, d’acord amb la documentació 
administrativa que s’acompanya a l’expedient. 

Segon.- Remetre còpia de l’esmentat inventari al Departament de Governació i Relacions 
Institucionals de la Generalitat de Catalunya i a la Subdelegació del Govern, en compliment 
d’allò que disposa l’art. 105.3 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals.

Tercer.- Donar compte al Ple de l’annex 1 i 2, Inventari a data 31.12.2022 de Molivers 
Societat municipal SL. 

Quart.- Exposar al públic els expedients de l’Inventari de béns i drets de l’Ajuntament de 
Molins de Rei mitjançant anunci publicat al Butlletí Oficial de la Província (BOPB), a la web 
municipal i al tauler d’anuncis de l’Ajuntament, per tal que tots els interessats puguin 
consultar els expedients i els documents dels l’Inventaris aprovats inicialment i presentar-hi 
les observacions, reclamacions o suggeriments que estimin oportuns, durant un termini de 
vint dies hàbils a comptar des de l’endemà de la publicació de l’anunci al BOPB. En cas 
que, transcorregut l’esmentat període, no s’hagin formulat al·legacions ni observacions de 
cap tipus, s’entendran aprovats definitivament sense necessitat d’adopció d’un nou acord 
plenari”. 

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:
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I passaríem el punt 9 de l'ordre del dia, que és «Aprovar la rectificació de l'inventari de 
béns i drets de l'Ajuntament de Molins de Rei a data 31 de desembre del 2022». I fa 
aquesta explicació el senyor Àlex Herrero. Endavant.

Sr. Herrero:

Gràcies, alcalde. 

Presenta el punt 9

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyor Herrero. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, 
endavant.

Sra. Espona:

Gràcies. Bé, el nostre vot serà a favor de l'aprovació de tota aquesta feina feta pels equips 
tècnics, però voldríem saber si es tindran en compte les dues recomanacions que 
l'interventor fa en el seu informe sobre la divergència de valors de dues bases de dades i la 
necessitat d'actualitzar l'inventari de l'any finalitzat amb el compte general anual per tal 
d'evitar, sobretot, diferències temporals. Segurament és complicat perquè anem a 
destemps, però, en tot cas, bé, són unes recomanacions que l'interventor fa i, per tant, la 
pregunta és aquesta, com a mínim es mirarà de tenir en compte? Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Joan Albert Fabra, endavant.

Sr. Fabra:

Sí, moltes gràcies. En una mateixa línia que la regidora Marta Espona, però afegint una 
mica de context també per a la gent que ens pugui estar escoltant, perquè a vegades poca 
gent segueix els plens i punts molt tècnics com aquests, si no s'expliquen, doncs, queden 
una mica descontextualitzats i poden generar inclús avorriment, no? Jo, que soc advocat i 
economista, m'he llegit tots els informes i m'ha costat entendre-ho, però ho he entès al 
final, però per a una persona que pugui estar escoltant les explicacions parcials que 
puguem donar de molts d'aquests punts, doncs, segur que no ho entén. Així de clar, no? 
Per tant, si m'ho permeten i seré breu, donar una mica de context sobre aquestes 
recomanacions que fa l'interventor. Sempre és molt interessant llegir els informes 
d'intervenció, però bàsicament amb relació a l'inventari de béns i drets es fa aquesta 
actualització i això dona un valor als actius d'aquest inventari al voltant de 104 milions 
d'euros. Però el balanç de comprovació, que és un altre document on consten aquests 
actius de béns que té l'Ajuntament, que és com està al compte general, l'import que surt no 
és de 104 milions com a l'inventari de béns, sinó que és de 99 milions. Clar, hi han 5 
milions que surten a un lloc i que no surten a l'altre. I el que sàviament aconsella el senyor 
interventor és que cal fer que els dos imports quadrin, perquè no queda clar si els béns de 
l'Ajuntament són uns o són uns altres, no? I, en aquest sentit, proposa dues maneres 
d'abordar aquest problema, una que és més cara i més costosa, que és anar partida per 
partida de bé tant en un document com en l'altre i veure amb què ens quedem, que això, 
com bé diu l'interventor, pot ser bastant costós i tediós, o regularitzar a partir dels valors 
que hi ha a l'inventari municipal, és a dir, donar per bons els inventari i passar-los al 
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compte general. I aleshores l'altra recomanació és que el compte general anual vagi 
acompanyat de l'actualització de l'inventari perquè no hi torni a haver aquest decalaix, val? 
Bé, això són bones pràctiques comptables, és evident que això s'ha de fer. Entenc que és 
un punt tècnic, per tant, no té gaire interès. Nosaltres evidentment hi votarem a favor, però 
com bé ha dit també la senyora Espona, però afegint-hi aquest context, preguem al Govern 
que tingui a bé l'any que ve haver corregit ja aquest error comptable o falta comptable o 
diguem-li com vulgueu.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Doncs, senyor Àlex Herrero, Miguel Zaragoza.

Sr. Zaragoza:

Bé, és que jo crec que el company Albert ho ha explicat molt bé. Vull dir, que no té més. I 
jo crec que l'informe de l'interventor és clar, no? Ell el que ve a dir en aquest sentit és, bé, 
vostè ha de fer aquesta feina, és la recomanació que jo li faig. Tenim dos maneres de fer-
ho o que li encarreguem a algú externament que faci aquesta feina, perquè és molta feina i 
per això està així. És a dir, si algú, com li passava a la Marta, em diu «ostres, és que jo he 
vist el llistat i surten una sèrie de coses que...», evidentment, després d'incorporar hi ha 
una feina immensa i parlem d'un any. Hem de fer una anàlisi de molt de temps, de molta 
facturació i demés. I si no, doncs, l'altra opció és la que comenta ell de l'actualització de la 
data del compte general. Bé, evidentment, nosaltres farem allò que diu l'interventor, només 
faltaria. Analitzarem si el cost d'oportunitat val la pena, com diu ell, i si no és un treball 
tècnic brutal, doncs, ja decidirem si es fa de l'altra manera. I la resta, evidentment, sense 
cap mena de dubte.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Crec que queda aclarit. Alguna qüestió més? Doncs, passaríem a la 
votació d'aquest punt 9 per actualitzar l'inventari. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.
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10.- Modificació del Pressupost de l’exercici 2023. Crèdit extraordinari 6/2023 i 
Suplement de crèdit 4/2023 (expedient número 147/2023/MOPRE i 148/2023/MOPRE).-

DICTAMEN

Miguel Zaragoza Alonso , President de l’Àrea de Serveis Econòmics i Centrals , presenta a 
la Comissió Informativa de Serveis Econòmics i Centrals (ESC) la proposta següent:

Proposta d’acord

El Ple de l’Ajuntament, en sessió extraordinària duta a terme el dia 11 de gener de 2023, 
va aprovar inicialment el Pressupost General de la Corporació per a l’exercici 2023. Al no 
haver-se presentat cap al·legació ni reclamació al mateix, el Pressupost General de la 
Corporació per a l’exercici 2023 es considera aprovat definitivament mitjançant la 
publicació del mateix al BOP del dia 6 de març de 2023.

Tanmateix, i mitjançant DA núm. 381 de data 23 de febrer de 2023 es va aprovar la 
liquidació de l’exercici 2022, la qual, entre d’altres magnituds, estableix que el romanent de 
tresoreria per a despeses generals disponible és de 1.994.465,76 €.

Vistes les instruccions de l’Alcalde de la Corporació per tal d’incoar un expedient de 
modificació del Pressupost General de l’exercici 2023 per donar resposta a necessitats de 
consignació pressupostària, i finançat amb càrrec al romanent de tresoreria per a despeses 
generals.

Vistos els informes tècnics obrants en l’expedient.

Vist l’informe favorable emès pel Cap de Negociat de Control de Gestió en data 18 de 
setembre de 2023 i signat per l’Interventor accidental en data 19 de setembre de 2023.

Vist que d’acord a l’article 13.2.a) de les Bases d’Execució del Pressupost vigents, els 
crèdits extraordinaris i els suplements de crèdit es poden finançar amb romanent de 
tresoreria per a despeses generals i amb anul·lacions o baixes de crèdits d’altres 
aplicacions pressupostàries de despesa del pressupost no compromeses, les dotacions de 
les quals s’estimin reductibles, sense pertorbació del servei.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Econòmics i Centrals (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer.- APROVAR inicialment l’expedient de modificació del Pressupost de l’exercici 2023 
següent:

TIPUS NÚMERO IMPORT
SUPLEMENT DE CRÈDIT 4/2023 10.000 €
CRÈDIT EXTRAORDINARI 6/2023 55.000 €

Segon.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província i en el Taulell d’anuncis 
de la Corporació per un període de quinze dies. Es considerarà definitivament aprovat si 
durant aquest termini, comptat a partir de l’endemà de la seva publicació en el BOP, no es 
presenten reclamacions.
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L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem al punt número 10, que és la «Modificació del pressupost de l’exercici 2023 
amb un crèdit extraordinari 6/2023 i un suplement de crèdit 4/2023». No sé si tenen algun 
inconvenient que fem l'explicació conjunta dels dos punts i fem després la votació per 
separat? I el punt 11, que és la «Modificació del pressupost de l'exercici 2023 amb un 
crèdit extraordinari 7/2023». En l'anterior cas, suma un import de 65.000 euros i en aquest 
de 63.000 euros. I fa l'explicació d'aquest punt el regidor de finances, Joan Carles Serra. 
Endavant.

Sr. Serra:

Gràcies, alcalde. 

Presenta els punts 10 i 11.

Sr. Alcalde:

Obriríem el torn d'intervencions. Ricard Vinyets, endavant.

Sr. Vinyets:

La meva intervenció es referirà en exclusiva al punt 10. La feina dels darrers anys de la 
Comissió de la Cavalcada de Reis ha estat notòria. Hem vist un salt qualitatiu de la 
cavalcada i, sobretot, la consolidació de la Fàbrica dels Somnis com un dels eixos 
vertebradors de l'activitat nadalenca a la nostra vila. Com sempre, les entitats esdevenen 
el pal de paller de l'oferta cultural i social i, en conseqüència, és de justícia el suport 
pressupostari que els hi cal per portar-ho a terme. Ara bé, la manca d'un espai adient 
d'emmagatzematge per a elements de cultura segueix sent un llast econòmic per a la vila. 
Us imagineu les possibilitats de la nostra cavalcada si no haguéssim de destinar cada any 
més de la meitat del pressupost a llogar carrosses? Us imagineu que poguéssim destinar-
ho a millorar les ja existents en propietat i a impulsar noves atraccions? Segurament ni ens 
caldria aquest pressupost de 55.000 euros i almenys aquests diners podrien anar destinats 
a altres iniciatives. Al contrari de la majoria de pobles de la rodalia, Molins de Rei sempre 
ha deixat passar el tren de poder disposar d'un espai adequat per a les seves activitats que 
permetessin a mig i llarg termini una optimització de recursos. I segurament des del 2011 
ha passat més d'un d'aquest tren. La Cavalcada de Reis porta anys i panys anant a 
València o a Bilbao a llogar carrosses. Fins i tot, no fa tants anys, instal·lant de lloguer una 
carpa de gran format al pati de Ca n'Ametller per poder guardar-les. Encara hi podeu 
observar els forats que s'hi feien cada any al terra i que pot ser que torni aquesta època si, 
com es va prometre, la carpa Mariona desapareix per donar pas a un nou pavelló. 
Aleshores, no caldran 55.000 euros, en caldran encara més. 

I és que cants de sirena ara ens diuen que caldrà optimitzar costos per la situació 
econòmica de la vila. Doncs, una bona reflexió al respecte és no sempre fer apostes 
patrimonials de galeria, doncs, al backstage una nau d'emmagatzematge permetria 
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optimitzar recursos econòmics o permetre millor conservació del patrimoni ja existent 
actualment i en alguns casos mal guardat en locals deficients o directament a l'aire lliure. 
Tota aquesta reflexió no dubtin que permetrem, amb el vot favorable, l'arribada de Ses 
Majestats el proper 5 de gener. No voldríem que alguns aquest Ple es quedessin sense el 
merescut carbó. 

Per altra banda, quant a la Fàbrica, fa uns mesos, abans del canvi de mandat, ja es van 
aportar 15.000 euros i avui se n'aportaran 10.000 més. No acabem d'entendre aquesta 
aposta econòmica a batzegades dins del mateix any i dona peu a ser malpensats, a que es 
deu com a resposta a l'esperó de l'oposició. Però, en tot cas, celebrem aquesta dotació 
perquè ha de permetre el repte que suposa el salt d'espai de la Fàbrica als baixos del Molí. 
Un espai que, canviant de tema, crec que realment ens caldria replantejar la seva 
denominació «Baixos de...», potser Sala Ferrer i Mora, o una altra denominació seria més 
adient.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyora Meritxell Galobart. Endavant.

Sra. Galobart:

Bé, tenia un petit dubte que volia aclarir. És cert que nosaltres vam veure que hi havia una 
partida pressupostària que es va fer el mes de març del 2023, que ara fem una aportació 
extraordinària de 10.000 euros pel tema de la Fàbrica dels somnis. Nosaltres, evidentment, 
hi votarem a favor, doncs, perquè som molt conscients del teixit que tenim cultural i que la 
Fàbrica dels somnis es mereix realment poder-la ampliar i poder tenir aquesta vàlua. Però 
fem una pregunta, serà l'última aportació o l'Ajuntament ja té clar que hi haurà unes 
pròximes aportacions en els pròxims anys, com ha passat altres vegades, com va ser amb 
la Comissió de l'Antifaç?

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Bé, nosaltres celebrar que el Govern porti aquesta modificació de pressupost 
d'uns números, d'una modificació que ja vam reclamar el mes de juliol, que crec que el cost 
d'oportunitat que hem perdut de donar tranquil·litat a l'entitat a l'hora de desenvolupar el 
projecte crèiem que era necessari. Per tant, celebrem que, en contra del que hem fet els 
darrers anys, que era portar-ho una miqueta més enllà, ho portéssim avui. Per tant, 
celebrar que es porta aquest mes de setembre, que per tant l'entitat tindrà la capacitat de 
poder gestionar de manera eficient aquest canvi, aquest trasllat cap a la planta baixa del 
Molí, amb un projecte que no s'acaba aquí, ja respondreu vosaltres, però, en tot cas, és un 
projecte de llarga trajectòria, que crec que situarà molt bé Molins de Rei en l'època 
nadalenca, en el que jo crec que hem de continuar fent esforços i crec que en aquest sentit 
ja es va començar en l'anterior legislatura a donar una volada important al mes de Nadal, 
al mes de desembre amb les èpoques nadalenques. I, en aquest sentit, és evident que 
tenir un mes de desembre amb una Fàbrica dels somnis que implica tanta gent, que fa 
realitat que molts nens i nenes tinguin aquesta il·lusió per aquesta època és un motiu, jo 
crec, d'orgull. I en el que hauríem d'intentar garantir, en la mesura del possible, que en els 
propers anys l'entitat tingui aquesta certesa i, sobretot, aquesta tranquil·litat que podrà 
comptar amb els diners. 
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Veiem després amb la modificació de crèdit, que portem una modificació de crèdit per 
poder fer front a aquest augment de retribució dels treballadors públics, d'aquest 0,5. Jo 
vaig fer la pregunta a la comissió informativa si es podia assumir des del punt de vista del 
capítol 1 aquest augment de 63.000 euros. La resposta va ser que no. Vol dir que la 
situació a dia d'avui és complicada. I, per tant, si la situació de l'Ajuntament és complicada, 
hi ha projectes que possiblement s'hauran de replantejar o de ressituar de manera evident. 
Però hi ha elements clau d'aquest municipi que no haurien de perdre mai l'essència i que 
hauríem de continuar apostant-hi perquè esdeveniments com aquest, un projecte de llarga 
durada, tingui la continuïtat que es mereix per tal que Molins de Rei se situï en el mapa, 
sobretot, en les èpoques de Nadal. Hi ha municipis que es discuteixen per veure qui té 
l'arbre més gran, doncs, nosaltres podem tenir la Fàbrica de somnis més maca de 
Catalunya. Per tant, és evident que aquest ha de ser un projecte que ha de ser ampli, que 
ha de ser evolutiu, igual que ja va passar amb els gegants. I, per tant, aquí animo també el 
Govern que segueixi apostant per una entitat amb poca gent, però que fa molta feina i que 
es dedica, sobretot, a donar compliment a aquest mes màgic, que és el mes de Nadal. Per 
tant, nosaltres, evidentment, des d'Ara Molins donarem suport a aquesta modificació de 
pressupost amb aquesta petita crítica, que haguéssim desitjat que hagués estat al mes de 
juliol, però els hi agraïm que ens hagin fet cas i l'hagin portat al mes de setembre.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, diria que primer ha de respondre la senyora Ainoa García i després 
si tanca el senyor Joan Carles Serra. Endavant.

Sra. García:

Bé, bon vespre a tots els de la sala de plens i als que ens estan escoltant des de casa. 
Parlàvem de tranquil·litat de l'entitat. Jo crec que ningú de l'entitat ni de la sala de plens ni 
de la vila ha dubtat en cap moment que els Reis arribarien. De fet, l'any passat, el 2022, 
vam fer des de la regidoria i des de l'Ajuntament un esforç molt gran per canviar el conveni 
que teníem amb l'entitat per tal d'agilitzar tots els tràmits i donar autonomia encara més a 
l'entitat a l'hora d'organitzar aquesta cavalcada de Reis i aquesta Fàbrica els somnis i és 
per això que aquest any també hem pogut dur abans els diners per a aquesta cavalcada 
de Reis. Per tant, tranquil·litat absoluta, els Reis arribaran, no tindrem carbó, com deia el 
regidor d'Esquerra. 

Contestant la Txell, el projecte de la Fàbrica dels somnis és un projecte que està ara 
mateix al voltant dels 130.000 euros, si no vaig errada ara mateix l'Ajuntament ja ha aportat 
uns 85.000 euros. Per tant, li confirmo que al llarg del proper any hi haurà més aportacions 
per tal de completar aquest projecte. La xifra que portem avui, de 10.000 euros, sí que és 
veritat que si no recordo malament al mes de març vam dur 15.000. La xifra que duem avui 
d'aquests 10.000 euros no és una xifra que és aleatòria, és una xifra que hem parlat amb 
l'entitat i és la xifra que necessiten per poder fer aquest trasllat i obrir amb les màximes 
condicions òptimes la Fàbrica a la planta baixa del Molí. 

I només un apunt respecte de l'espai de les entitats, és un tema que hem parlat molt sovint 
amb totes les entitats de cultura popular principalment. Som conscients que hi ha dèficit, 
som conscients que tenim elements de cultura popular que no estan guardats en les 
condicions més òptimes possibles, de la mateixa manera que des de les entitats son 
conscients que estem treballant per trobar-hi una solució. Només un apunt, és possible que 
siguem dels municipis del Baix Llobregat que més espais té cedits a les entitats. Sense 
anar més lluny, el 2018 es va obrir l'Espai Collserola i en poc més de tres mesos estava 
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ple d'entitats. Ara mateix, allà dintre hi ha prop de 40 entitats que tenen allà el seu espai, 
sense comptar el pati de Ca n'Ametller, sense comptar altres espais que tenim repartits per 
la vila on les entitats poden fer la seva activitat, hi poden també fer ús del seu espai i del 
seu magatzem si ho necessiten. 

L'altre dia comentava a la informativa que en pocs dies posarem també a disposició de les 
entitats el nou espai de l'antic CAP o, sense anar més lluny, la Federació Obrera. Per tant, 
crec que la voluntat d'aquest Govern és donar la màxima facilitat a les entitats, donat que 
som molt conscients de la capacitat i de la grandesa associativa que tenim a la nostra vila i 
el nostre interès i la nostra voluntat és que estiguin el més còmodes possible, sense deixar 
de banda que som conscients que hi ha dèficits i que treballem per solucionar-los.

Sr. Alcalde:

Molt bé. No sé si vol afegir alguna cosa, Juan Carles?

Sr. Serra:

Simplement agrair com sempre les seves aportacions i dos aspectes, contestant al regidor. 
Òbviament aquest Govern té la sensibilitat perquè tot el que és imprescindible a la nostra 
vila, òbviament, no sol ho mantindrem, sinó que ho potenciarem. I una d'elles està tot 
relacionat amb el Nadal, diguem-ho així. I per una altra banda, ja per acabar, si em permet, 
jo puc rebre tranquil·lament al proper Ple de final d'any... hem vol portar carbó? A mi 
m'encanta. En el sentit que com està la matèria primera segur que pujarà el preu, per tant, 
li deixo l'encàrrec si vol.

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs, passaríem... Bé, no sé si hi ha alguna intervenció més? Sí? Doncs, senyor 
Ricard Vinyets, endavant.

Sr. Vinyets:

Bé, això del carbó m'agrada que us hagi allò..., però també una part de regals també que 
us portin. Sí, l'Espai Collserola crec que sí que és un espai que ha donat cabuda a moltes 
entitats, també hem de tindre en compte les circumstàncies de l'Espai Collserola, el seu 
caràcter provisional, perquè al final no és propietat de l'Ajuntament, està cedit. També hem 
de tindre en compte el Collserola com es va inaugurar, amb quines condicions i quina 
evolució ha tingut. Al principi allà no s'hi podien fer activitats, només era magatzem. Ara, 
actualment, probablement és un lloc més d'activitats que no de magatzem. I, evidentment, 
a certes entitats de la vila l'Espai Collserola no soluciona els seus problemes; per exemple, 
la cavalcada de Reis, que estem parlant d'elements de gran format. I sí que és veritat 
també el Carnaval, també té elements de gran format. I segurament hi ha altres entitats 
que també. Perquè també tenim algunes bèsties que estan en locals que tampoc són 
adients. Bé, sí, és veritat, tenim molts locals habilitats, correcte, però hem de lluitar per 
tindre els locals adients. 

I sobre el que deia que hem tingut l'oportunitat de tindre-les, jo estic convençut que, igual 
que municipis d'aquí al voltant, com Sant Vicenç, com Pallejà, Sant Feliu, tots aquests 
municipis per cultura disposen d'una o diverses naus per a aquest emmagatzematge 
d'elements de grans dimensions. Molins de Rei ha fet ampliacions de polígon, ha fet allò on 
podria haver aprofitat algú del sòl o haver destinat sòl municipal també a aquestes coses, i 
s'ha deixat perdre l'oportunitat. I ara ens trobem amb això, que la cavalcada de Reis porta 
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anys i anys i anys tenint un pressupost més gran del que realment necessita perquè ha de 
llogar uns elements que tranquil·lament ja estarien amortitzats si els haguessin comprat en 
el seu dia. Gràcies.

Sr. Corredera:

Alguna intervenció més? Molt bé, doncs, passaríem a la votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

11.- Modificació del Pressupost de l’exercici 2023. Crèdit extraordinari 7/2023 
(expedient número 158/2023/MOPRE).-

DICTAMEN

Miguel Zaragoza Alonso , President de l’Àrea de Serveis Econòmics i Centrals , presenta a 
la Comissió Informativa de Serveis Econòmics i Centrals (ESC) la proposta següent:

Proposta d’acord

El Ple de l’Ajuntament, en sessió extraordinària duta a terme el dia 11 de gener de 2023, 
va aprovar inicialment el Pressupost General de la Corporació per a l’exercici 2023. Al no 
haver-se presentat cap al·legació ni reclamació al mateix, el Pressupost General de la 
Corporació per a l’exercici 2023 es considera aprovat definitivament mitjançant la 
publicació del mateix al BOP del dia 6 de març de 2023.

Tanmateix, i mitjançant DA núm. 381 de data 23 de febrer de 2023 es va aprovar la 
liquidació de l’exercici 2022, la qual, entre d’altres magnituds, estableix que el romanent de 
tresoreria per a despeses generals disponible és de 1.994.465,76 €.

Vistes les instruccions de l’Alcalde de la Corporació per tal d’incoar un expedient de 
modificació del Pressupost General de l’exercici 2023 per donar resposta a necessitats de 
consignació pressupostària, i finançat amb càrrec al romanent de tresoreria per a despeses 
generals.
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Vistos els informes tècnics obrants en l’expedient.

Vist l’informe favorable emès pel Cap de Negociat de Control de Gestió en data 20 de 
setembre de 2023 i signat per l’Interventor accidental en data 20 de setembre de 2023.

Vist que d’acord a l’article 13.2.a) de les Bases d’Execució del Pressupost vigents, els 
crèdits extraordinaris i els suplements de crèdit es poden finançar amb romanent de 
tresoreria per a despeses generals i amb anul·lacions o baixes de crèdits d’altres 
aplicacions pressupostàries de despesa del pressupost no compromeses, les dotacions de 
les quals s’estimin reductibles, sense pertorbació del servei.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Econòmics i Centrals (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació.
Primer.- APROVAR inicialment l’expedient de modificació del Pressupost de l’exercici 2023 
següent:

TIPUS NÚMERO IMPORT
CRÈDIT EXTRAORDINARI 7/2023 63.554,63 €

Segon.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província i en el Taulell d’anuncis 
de la Corporació per un període de quinze dies. Es considerarà definitivament aprovat si 
durant aquest termini, comptat a partir de l’endemà de la seva publicació en el BOP, no es 
presenten reclamacions.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

passaríem a la votació del punt 11. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21
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Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SOSTENIBILITAT I TERRITORI (SIT)

12.- Aprovar  la proposta de la liquidació del contracte per la prestació del servei de 
neteja viària i recollida de residus de la vila de Molins de Rei i de subministrament de 
maquinària destinada al servei. (expedient número 1/2022/COHSE).-

DICTAMEN

Antecedents de fet

1.- En data 14 de febrer de 2017, mitjançant Registre d’Entrada núm. 2017002406  l’UTE 
ASCAN GEASER va presentar la documentació requerida per a l’adjudicació del servei de 
neteja viària i recollida de residus de la vila de Molins de Rei i subministrament de 
maquinària destinada al servei, així com el justificant del dipòsit de la garantia definitiva, 
segons carta de pagament CV 12017000011438 per un import de 377.094,16 €.

2.- En data 29 de març de 2017, el Ple municipal va adjudicar el contracte mixt del servei 
de neteja viària i recollida de residus de la vila de Molins de Rei, i de subministrament de 
maquinària destinada al servei, a l’ UTE formada per les empreses ASCAN EMPRESA 
CONSTRUCTORA I DE GESTIÓN, SA I GENERAL DE ASFALTOS I SERVICIOS, SL ( 
UTE ASCAN-GEASER, en endavant)  per import de 8.401.438,78 €, IVA inclòs, d’acord 
amb les condicions derivades del Plec de clàusules administratives particulars (PCAP), del 
Plec de prescripcions tècniques (PPT) i de l’oferta presentada per l’adjudicatari en tot el 
que millorava els esmentats plecs, amb un termini d’execució del contracte de 4 anys i 
dues possibles pròrrogues d’un any de durada cadascuna. 

3.- En data 5 de maig de 2017 es va formalitzar el contracte administratiu del servei descrit 
i, es va signar l’acta d’inici en data 1 de juliol de 2017.

4.- En data 4 de juny de 2020, el Ple va aprovar la modificació del contracte mixt del servei 
de neteja viària i recollida de residus de la vila de Molins de Rei, i de subministrament de 
maquinària destinada al servei, signat en data 5 de maig de 2017 amb l’ UTE ASCAN-
GEASER, per realitzar la neteja viària i la recollida de residus a la nova urbanització de les 
Guardioles, per un import anual de 43.028,96 €, 4.302,90 € corresponent al 10% d’IVA, el 
que suposa un total de 47.331,85 €, a comptar del mes de juny de 2020. Formalitzat 
mitjançant annex 1 en data 22 de juliol de 2020.

5.- En data 26 de novembre de 2020, mitjançant acord núm. 8 del Ple, es va aprovar la 
modificació del contracte signat en data 5 de maig de 2017 amb l’UTE ASCAN-GEASER, 
corresponent a la realització de treballs extres de neteja per desinfecció derivada de l’estat 
d’alarma pel COVID-19 durant el període comprés entre el 17 de març de 2020 i el 30 de 
juny de 2020, ambdós inclosos i a l’ampliació dels serveis de neteja a les zones de parcs 
infantils de manera retroactiva des de l’1 de juliol de 2020 fins a la finalització del contracte 
o de les possibles pròrrogues, si s’escau, per un import total de 195.104,88 €.

6.- En data 30 de juny de 2021, mitjançant acord núm. 2 del Ple, es va aprovar la primera 
pròrroga del contracte del servei de neteja viària i recollida de residus de la vila de Molins 
de Rei, adjudicat a l’ UTE ASCAN-GEASER, per un termini d’1 any, establert de l’1 de juliol 
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de 2021 al 30 de juny de 2022, ambdós inclosos, d’acord amb les clàusules 3.1 i 3.2 del 
plec de clàusules administratives particulars que regeixen el contracte, per import de 
2.026.719,48 € l’any IVA inclòs.

7.- En data 30 de juny de 2022, mitjançant acord núm. 5 del Ple municipal, a l’empara de 
l’article 223.c) TRLCSP i per mutu acord de les parts, es va declarar la resolució del 
contracte del servei de neteja viària i recollida de residus de la vila de Molins de Rei, i de 
subministrament de maquinària destinada al servei, a càrrec de l’empresa ASCAN 
EMPRESA CONSTRUCTORA I DE GESTIÓN, SA I GENERAL DE ASFALTOS I 
SERVICIOS, SL, amb efectes des del 30 de juny de 2022, per resultar inconvenient la 
permanència del contracte.

8.- En data 21 de juliol de 2022 es va signar l’Acta de recepció inicial del contracte i el seu 
Annex amb observacions, on es fixava el 30 d’octubre de 2022 com a data màxima per la 
recepció definitiva del contracte, una vegada esmenades les observacions que consten a 
l’annex de l’acta. 

9.- En data 30 d’octubre de 2022 es va informar que després de la inspecció realitzada en 
data 27 d’octubre de 2022, resten deficiències per esmenar, en conseqüència, es va 
informar desfavorablement per part del responsable del contracte.

10.- En data 1 de març de 2023 es va fer reclamació de l’esmena de les observacions 
pendents indicades a l’Acta de recepció inicial del contracte i es va fixar com a nova data 
límit per la resolució́ de les mateixes, el dia 30 d’abril del 2023.

11.- En data 19 d’abril de 2023 l’UTE ASCAN-GEASER (UTE MOLINS) va presentar escrit 
mitjançant Registre d’entrada, on es va sol·licitar l’ampliació́ del termini atorgat en el 
requeriment d’1 de març de 2023. 

12.- En data 30 de maig de 2023, els serveis tècnics municipals van emetre informe per tal 
de contestar les al·legacions realitzades en data 19 d’abril de 2023 per part de l’UTE 
ASCAN-GEASER (UTE MOLINS) i es va concedir una tercera ampliació́ del termini per 
l’esmena de les deficiències recollides a l’informe de data 1 de març de 2023, fixant un límit 
de resolució, de 30 dies naturals.

13.- En data 23 de juny de 2023 l’UTE ASCAN-GEASER (UTE MOLINS) va presentar 
escrit mitjançant Registre d’Entrada, i per tal de constatar allò que exposen referent a la 
reparació dels contenidors, es realitzen diferents inspeccions entre el 30 de juny i l’11 de 
juliol de 2023 pel zelador de la via pública de l’Ajuntament i l’encarregat general de 
l’empresa prestadora del servei. Tanmateix es constata que les deficiències referents a la 
reparació dels contenidors adscrits al servei i recollides a l’informe de data 1 de març de 
2023, no han estat esmenades en la seva totalitat. Desprès de recopilar totes les dades es 
procedeix a aixecar Acta de les inspeccions realitzades en data 13 de juliol de 2023. 

14.- Vist l’informe tècnic del cap del negociat de Via Pública i Manteniment en assignació 
de funcions de data 15 de setembre de 2023, com a responsable del contracte, en el què 
en el que constata que les deficiències referents a la reparació dels contenidors adscrits 
encara no han estat esmenades en la seva totalitat i, segons pressupost sol·licitat, la seva 
reparació ascendeix a l’import de 45.989,71 €, IVA inclòs i  finalment proposa la liquidació 
del contracte mixt del servei de neteja viària i recollida de residus de la vila de Molins de 
Rei, i de subministrament de maquinària destinada al servei.
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15. Vist l’informe de la cap de serveis jurídic en assignació de funcions de 18 de setembre 
de 2023.

Fonaments jurídics

1.- La disposició transitòria 1a apartat 2 de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes 
del sector públic, en endavant LCSP, disposa que els contractes administratius adjudicats 
amb anterioritat a l’entrada en vigor d’aquesta llei es regiran, pel que fa als seus efectes, 
compliment i extinció, inclosa la seva modificació, duració i règim de pròrrogues, per la 
normativa anterior, és a dir, pel Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei de contractes del sector públic, en endavant TRLCSP.

En el present supòsit, el contracte del servei de neteja viària i recollida de residus de la vila 
de Molins de Rei, i de subministrament de maquinària destinada al servei, es va adjudicar 
el dia 29 de març de 2017 i, en conseqüència, li serà d’aplicació el TRLCSP. 

2.- Es tracta d’un contracte mixt de serveis i subministrament regulat a l’article 12 del 
TRLCSP i el PCAP i el PPT que regien el contracte d’origen.

En aquest sentit, pel que fa a la recepció, garantia i liquidació del contracte hem d’acudir a 
la clàusula dotzena del PCAP que regula la Recepció, garantia i liquidació del contracte. 

Així mateix, s’ha d’estar als termes de la clàusula 3.6.1 i 2 del PPT relatives  a les 
obligacions de l’adjudicatari i la reposició anual dels contenidors.

3.- D’acord amb l’article 221 del TRLCSP, els contractes s’extingeixen per compliment o 
per resolució. 

4.- Segons disposa l’article 222 del TRLCSP, el contracte s’entén complert pel contractista 
quan aquest hagi realitzat, d’acord amb els termes d’aquest i a satisfacció de 
l’Administració, la totalitat de la prestació. En tot cas, la seva constatació exigeix per part 
de l’Administració un acte formal i positiu de recepció o conformitat dins del mes següent al 
lliurament o realització de l’objecte del contracte. 

Així mateix, l’art. 204.2 RGLCAP disposa que si la prestació del contractista no reuneix les 
condicions necessàries per procedir a la seva recepció, es dictaran per escrit les 
instruccions oportunes per tal que corregeixi els defectes observats i compleixi les seves 
obligacions en el termini que es fixi, no procedint a la seva recepció fins que aquestes 
instruccions s’hagin complert, aixecant-se, aleshores, l’acta corresponent.
Com s’indica a l’informe tècnic, a dia d’avui les reparacions requerides dels contenidors no 
han estat portades a terme en la seva totalitat per l’UTE ASCAN-GEASER, malgrat les 
clàusules 3.6.1 i 3.6.2 del Plec de condicions tècniques particulars que regeix el contracte.

5.- La devolució i cancel·lació de la garantia del contracte exhaurit es produirà de 
conformitat amb allò que disposa l’article 102 del TRLCSP, però mai abans de que finalitzi 
el termini de garantia i s’hagi acomplert satisfactòriament el contracte.
La devolució serà posterior a la liquidació del contracte i transcorregut el termini de 
garantia fixat en el PCAP en 6 mesos, a partir de l’acta de recepció del mateix.
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6.- D’acord amb la disposició addicional segona del TRLCSP correspon al Ple municipal la 
competència per dictar el present acord com a òrgan de contractació del contracte 
d’origen.

Vista la Proposta a la Comissió Informativa de SIT signada en data 18 de setembre de 
2023 per la Cap de l’Oficina Administrativa de SIT per assignació temporal de funcions; 
l’informe jurídic de data 18 de setembre de 2023 de la Cap de Serveis Jurídics per 
assignació temporal de funcions; i l’informe econòmic de data 19 de setembre de 2023 de 
l’interventor accidental.

Vista la proposta a la Comissió Informativa de SIT signada pel seu president en data 19 de 
setembre de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, se sotmet a dictamen de la Comissió informativa Àrea de 
Sostenibilitat i Territori la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

PRIMER:  APROVAR LA PROPOSTA DE LIQUIDACIÓ DEL CONTRACTE per la prestació 
del servei de neteja viària i recollida de residus de la vila de Molins de Rei, i de 
subministrament de maquinària destinada al servei amb l’ UTE ASCAN-GEASER, de 
conformitat amb l’informe tècnic de data 15 de setembre de 2023 del responsable del 
contracte, en la que es quantifica que les deficiències indicades a l’Acta de data 13 de juliol 
de 2023 i, que a dia d’avui no han estat resoltes malgrat ser una obligació del contractista, 
ascendeixen a un import de 45.989,71 euros, IVA inclòs.

SEGON:  DONAR TRÀMIT D’AUDIÈNCIA de 15 dies hàbils a l’UTE ASCAN – GEASER, 
per tal de que pugui presentar les al·legacions que consideri oportunes, a comptar de 
l’endemà de la recepció dels acords que s’adoptin.

TERCER:  PROCEDIR, un cop transcorregut el termini d’audiència, A RETENIR DE LA 
GARANTIA DEFINITIVA de 377.094,16 €, un total de 45.989,71 €, per tal d’esmenar les 
deficiències reflectides en l’Acta de 13 de juliol de 2023.

QUART: Practicar en relació a l’exteriorització i difusió interna d’aquest acte els tràmits 
següents:

· NOTIFICACIONS: a l’empresa UTE ASCAN-GEASER
· COMUNICACIONS INTERNES: als Departaments d’Intervenció, Tresoreria, 

Serveis Jurídics i al Negociat de Via Pública i Manteniment.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara sí que ja passem i deixem la Comissió Informativa d'Economia i Serveis Centrals i 
passem a la Comissió Informativa de l'Àrea de Sostenibilitat i Territori amb el punt 12, que 
és «Aprovar la proposta de la liquidació del contracte per a la prestació del servei de neteja 
viària i recollida de residus de la vila Molins de Rei i de subministrament de maquinària 
destinada al servei». I fa l'exposició d'aquest punt la regidora Ester Espinosa. Endavant.

Sra. Espinosa:
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Hola, bona nit a tots els presents a la sala de plens i als que ens estan escoltant des dels 
diferents mitjans de comunicació. 

Presenta el punt 12

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, senyora Meritxell 
Galobart i senyor Ramon Sánchez. Endavant.

Sra. Espona:

Gràcies. Bé, durant el mandat anterior ja ens vam mostrar contraris a la pròrroga del 
contracte d'una empresa de neteja i recollida de residus, amb la qual hi havia diferents 
motius de descontentament. Com també vam insistir en diferents ocasions perquè es 
redactés amb temps un plec de condicions per a una nova empresa que funcionés millor o, 
en tot cas, donés un servei millor. El punt que avui es porta a Ple, malgrat això que acabo 
de dir, planteja descomptar 46.000 euros de la garantia definitiva d'aquesta empresa per 
una feina que hauria d'haver fet i no ha fet i, per tant, nosaltres hi votarem a favor. Això no 
obstant, i tal com de fet també ja vam comentar en la comissió informativa corresponent, 
ens agradaria que la situació a què hem arribat doni opció a dues actuacions diferents. 
Una, que s'inverteixi d'una vegada en la millora dels contenidors, canviant-los o amb les 
intervencions que necessitin tan aviat com sigui possible. És una demanda continuada de 
la ciutadania en general. I, en segon lloc, que amb vista a la propera licitació d'aquest 
servei de neteja i recollida de residus es tingui en compte la qualitat del servei que s'oferirà 
i no solament l'oferta econòmica que presenta l'empresa licitadora. Ja sé que ja no 
existeixen les pessetes, però els duros a quatre pessetes tampoc. Per tant, tinguem-ho en 
compte. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Meritxell Galobart, endavant.

Sra. Galobart:

Bé, nosaltres una mica amb la línia de la Marta, sí que sol·licitaríem, doncs, ja que s'ha fet 
aquesta penalització de 45.000 euros, es faci el més efectiva possible i es comenci per part 
de l'Ajuntament a reparar els desperfectes dels contenidors que hi ha. També esperem que 
encara que es tanqui aquest acte de 13 de juliol tenim licitació fins al 31 de desembre amb 
aquesta mateixa empresa, i també es facin aquest temps que falta els desperfectes que 
continuen havent-hi i que cada vegada són més. 

I, dit això, per a nosaltres l'important és el nou contracte de recollida de residus. Ens 
agradaria que quan s'hagi de decidir aquest nou contracte es tinguessin en compte tots els 
grups polítics, però especialment poder tenir un debat amb la població i escoltar sobretot 
les associacions de veïns com ha de ser aquest model de recollida. Enlaira proposem uns 
contenidors més grans, recollida als laterals, on sigui possible i més illes emergents, com 
per exemple a la carretera. Però és un debat que s'ha de fer amb l'opinió de la gent. Ara 
tenim una oportunitat d'escoltar i millorar la recollida de residus que tothom sap que és un 
autèntic desastre. Tots sabem que tenim contenidors trencats, sense tapa, sense pedal... I 
tot això comporta brutícia, rates i moltes altres coses. Gràcies.

Sr. Alcalde:
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Moltes gràcies. Senyor Ramon Sánchez.

Sr. Sánchez:

Moltes gràcies. Avui amb aquest punt tanquem un contracte. Un contracte que ja va néixer 
amb moltes crítiques, un contracte que possiblement hagués estat millor, però és el que és 
i, per tant, li hem tingut que fer front amb la millor de les maneres. Però nosaltres som 
bastant crítics... I primer vull començar, primer de tot, fent un agraïment especial tant al 
Fernando Lloria com al Josep Onrubia per la feinada que han fet. Si algú realment ha 
treballat aquest contracte des del punt de vista del dia a dia i de veure totes les penúries, 
totes les queixes, perquè moltes de les queixes que abans parlàvem amb el projecte 
d'aquells suggeriments venen precisament de molts d'aquests àmbits, és evident que han 
estat ells dos. Ells han fet una feina excel·lent a l'hora de perseguir tot el que havia de ser 
aquest contracte, que no ha estat gens fàcil. 386 avaries, diu l'informe, en són moltes. Són 
moltes el 5 de juliol, però jo diria que el 5 de juliol ha quedat desfasat. Perquè, clar, del 5 
de juliol al 27 de setembre han passat dos mesos, jo crec que algú només que es passegi 
pel poble veurà que els contenidors jo crec que encara n'hi ha molts més. Per tant, és 
evident que nosaltres, en aquest sentit, no podem estar gens contents. No entenem per 
què ho portem ara si realment aquesta feina hagués tingut que fer o abans o després. Però 
portar-ho ara vol dir que hi ha una part d'elements d'aquests contenidors que no podrem 
recuperar i que, per tant, no tindrem suficients diners per arribar a tot aquest manteniment 
d'aquests contenidors que havia d'haver fet l'empresa. I, per tant, en aquest sentit, 
nosaltres no podem donar per bona aquesta feina que s'ha fet. És cert que, en aquest 
sentit, nosaltres ens plantegem a posteriori una altra de les coses que diu l'informe i és que 
això ho executarà... Aquest manteniment l'executarà l'empresa Xarxa Ambiental, que és 
precisament la xarxa que ja té l'empresa contractada per fer el manteniment. Llavors, la 
primera pregunta que ens ve al cap és si aquest import són uns 46.000 euros i hem de fer 
front a aquesta reparació, això com ho afrontarem? Serà un contracte menor o hi haurà 
d'haver una licitació? Si ha d'haver-hi una licitació, potser, trobant-nos en el moment 
econòmic en el que estem, no seria més eficient des del punt de vista econòmic plantejar-
nos anar avançant el màxim possible la nova licitació, perquè anirem al mateix temps d'una 
cosa o l'altra i poder executar ja aquests diners que ens serveixin com a aval dels nous 
contenidors? Per a nosaltres és una reflexió que jo crec que el Govern s'ha de replantejar 
o, si més no, crec que l'hauria de valorar. Certament, en el moment en el que estem i com 
s'haurà de fer front a aquest manteniment que per l'import crec que se'n va més a una 
licitació. Doncs, entenem que el més eficient des del punt de vista econòmic seria utilitzar 
aquests diners per poder donar cabuda a la nova contractació dels nous contenidors. Això 
agrairíem que el Govern ho valorés, perquè creiem que és la manera més eficient de 
donar-li resposta, sempre que la voluntat de Govern sigui la de treure el màxim de ràpid 
possible la licitació dels contenidors, que aquest hauria de ser l'objectiu número 1 per a 
aquest darrer trimestre, des del punt de vista no comptable, sinó de tasques a dur a terme, 
per tal que l'Ajuntament pugui tenir uns nous contenidors el més ràpid possible. És evident 
que les queixes de la ciutadania són enormes i, per tant, alguna solució li hem de donar. 
Llavors, això jo agrairia que es replantegés o es valorés quina és la manera més eficient de 
poder fer aquest manteniment.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Ara intervindria el senyor Lucas Ferro. Endavant.

Sr. Ferro:
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Com ha començat sent propositiu, vull començar també per aquí. És evident que no podem 
estar satisfets amb l'actual estat del servei de neteja a Molins de Rei i que hi ha elements 
que venen de més enrere i hi ha elements que són més actuals i hi ha elements que tenen 
a veure amb la dinàmica de la mateixa empresa, amb els seus problemes particulars, amb 
el seu risc i ventura. Però és evident que aquest Ajuntament no pot estar satisfet amb 
l'estat actual del servei de neteja. Només un petit matís, que avui liquidem el contracte que 
va finalitzar el juny del 2022 no vol dir que l'Ajuntament no tingui mecanismes ni empara 
jurídica per reclamar tot el que ha passat des del juny del 2022 fins a dia d'avui i fins a dia 
que acabin de prestar el servei. Són dues qüestions diferents. Hi ha un contracte que s'ha 
de liquidar i avui l'Ajuntament porta la seva proposta de liquidació. I la seva proposta de 
liquidació és molt clara, tot allò que l'empresa no va fer fins a data de 30 de juny del 2022, 
que era mantenir els contenidors en un correcte estat de servei, ho ha de pagar a càrrec 
de la seva garantia. I aquesta és la liquidació que proposa el Govern municipal. Perquè 
nosaltres és evident, i li hem donat un pes molt central en el nostre acord de govern, que 
per a nosaltres la millora de l'espai públic és un element central d'aquests quatre anys. I 
això vol dir, evidentment, pensar l'urbanisme, el pla d'arbrat, la millora de les voreres, 
etcètera. Però vol dir també millorar un servei de neteja amb el qual estem insatisfets. I, 
per tant, jo crec que aquí portem una liquidació que és mostra també d'un compromís i 
d'una proactivitat que vol tenir l'Ajuntament des d'avui fins al final de la prestació del servei 
de neteja. 

La primera és ser exigents amb l'empresa, ser exigents amb una empresa que no està 
sent capaç de garantir el servei de neteja que mereix i que paga la ciutadania de Molins de 
Rei i ser exigent amb el servei de neteja i, evidentment, amb el manteniment dels 
contenidors, que són propietat pública dels ciutadans de Molins de Rei i no formen part de 
cap concessió ni els ha posat l'empresa, sinó que els ha posat la ciutadania. 

El segon pas, evidentment, és estudiar processos de millora i és evident que tenim tot un 
debat per endavant sobre els plecs del nou contracte. Comparteixo gran part de la 
intervenció que heu fet, hem d'introduir elements de millora qualitativa tant en la prestació 
del servei com en el control i el seguiment per part de les administracions públiques d'un 
contracte que és tan central per a la ciutadania de Molins de Rei, tant per envergadura 
econòmica com per impacte sobre el benestar de la ciutadania, com és el servei de neteja. 

I el tercer repte, és evident que en un moment en què el servei de neteja té un 
comportament deficient, i crec que ho podem dir com a Govern, com a conjunt del Ple 
municipal i com a ciutadans de Molins de Rei, quan passegem pels carrers ho veiem, que 
és garantir el correcte funcionament del servei fins al final de la prestació. I això vol dir ser 
proactius i ser exigents i que l'Ajuntament, per tant, assumeixi aquest rol de més 
proactivitat que necessita, perquè és evident que el servei avui en dia és deficient. I, per 
tant, ho deixem aquí. Però és evident que per a nosaltres aquest ha de ser un element 
central de millora en aquest mandat i de millora en aquest servei.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Espinosa, endavant. Primer torn d'intervenció.

Sra. Espinosa:

Sí, bé, jo és que, vull dir, m'havia preparat la intervenció... Lucas, vull dir, que totalment 
d'acord. Volia comentar el tema que el Govern no està satisfet amb la qualitat que 
actualment s'està prestant. La primera mesura va encaminada, implica aquesta retenció 
per procedir a la reparació que realitzarà l'Ajuntament. En aquest sentit, contestar que el 
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tema de la licitació que proposes, Ramon, això ho hem estat parlant a nivell tècnic. Vull dir, 
fer una licitació sobre o una compra d'unes peces d'uns contenidors que només es poden 
fer a una empresa perquè és l'única que té aquelles peces, faries una licitació perquè es 
presentés una única empresa, perquè altres empreses no et poden portar aquelles peces, 
no? Vull dir que s'ha valorat a nivell jurídic i a nivell tècnic que seria fer el ridícul fer la 
licitació perquè només es pugui presentar una empresa, que és la que porta les peces. 

En aquesta mateixa línia, durant els propers mesos i com els hi vaig comentar a la mateixa 
informativa, seran convocats a diferents reunions en el Ple i en les informatives i en altres 
espais on els informarem de totes les accions, propostes que es portaran a terme 
destinades a millorar la qualitat del servei, tant de neteja com de recollida, com a proposar 
la nova licitació, la nova proposta de compra de contenidors i tot el que, bé, en aquest 
sentit es vagi bellugant. Però que tot aquest moviment serà durant aquests propers mesos. 
Vull dir que la intenció del Govern és que sigui una acció decidida per intentar solventar el 
màxim possible i el màxim de ràpid aquesta situació que tenim sobre la taula. Jo, en tot 
cas, només seria això.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el segon torn d'intervencions. No? Senyor Ramon Sánchez, 
endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Bé, m'agradarà veure l'informe jurídic. A mi em sembla un pèl agosarat dir que és 
fer el ridícul. Jo entenc que la justícia o l'administració pública està molt reglada i entenc 
que deu tenir les seves consegüents. En tot cas, veurem aquest informe jurídic que digui 
que un import superior als 15.000 euros, doncs, haurà de ser un... no cal fer una licitació 
perquè només hi ha una empresa. En tot cas, quan veiem aquest informe, ja ho valorem. I 
si és així, doncs, escolta'm, felicitarem l'ajuntament per haver trobat la fórmula per poder-
ho dur a terme, és evident. 

I el senyor Lucas ho ha dit, el que cal és més control. Perquè, evidentment, les dues 
persones que estan en via pública no tenen la capacitat d'arribar a gestionar un contracte 
tan gran per a l'Ajuntament com és el contracte de neteja viària i recollida d'escombraries. 
Per tant, aquest control, que s'haurà d'executar de manera diferent a com s'ha executat en 
aquest contracte i haurem de buscar elements externs que ens donin la capacitat de poder 
gestionar-ho, fer aquest control i aquest seguiment de manera més eficient i que tingui la 
capacitat de poder sancionar encara més. La sanció és quelcom que hauríem de tenir molt 
més incorporada dintre de l'ADN d'aquest ajuntament i, per tant, aquestes sancions 
haurien de ser molt més eficients. Aquest contracte, malauradament, perquè el més bonic 
per a la ciutadania possiblement fora que no hi haguessin sancions i, per tant, voldria dir 
que es prestés un servei eficient. Malauradament, hem tingut alguna sanció, però això no 
ha estat suficient. 

Per tant, el que cal amb aquest nou contracte és posar sobretot aquests mecanismes de 
control, la qualitat ja la veurem. Després també posem tot el focus en l'empresa, però 
després qui fa tota la feina són persones. Vull dir, i això és també quelcom que hem de 
controlar, perquè darrera les persones hi ha moltes realitats, moltes necessitats que 
haurem de saber treballar des de l'Ajuntament. Però és evident que un bon control 
d'aquest contracte, que és el contracte més important que té l'ajuntament, seria la manera 
més eficient que la ciutadania veiés que aquest ajuntament continua avançant amb un 
Molins de Rei encara, doncs, més net i més amable. Aquest és un concepte que jo crec 
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que hem de continuar incorporant, com hi ha altres municipis del nostre entorn que el 
tenen.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, si entenc que s'ha afegit i que es tanca el debat d'aquesta manera, 
passarem a votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 17 4

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 17 vots a 
favor del PSC (9), MEC (2) , ERC (5), Enlaira Molins (1) , i 4 abstencions d’Ara Molins 
(4).

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC (ADE)

13.-  Aprovar els dos festius addicionals als vuit d'obertura autoritzada per l'any 2024 
(expedient número 9/2023/ORDEN).-

DICTAMEN

Atès que des del Departament de Fira, Comerç, Consum i Turisme de l’Ajuntament de 
Molins de Rei es vol potenciar el model comercial de proximitat i el desenvolupament local i 
l’ocupació, a través de la posada en marxa de programes i projectes per a la promoció 
econòmica i el desenvolupament turístic de la vila.

Vista la Llei 18/2017, de l’1 d’agost, de comerç, serveis i fires, publicada al Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya el passat 3 d’agost de 2017.

Vist l’article 36.2 c) de la Llei 18/2017, de l’1 d’agost, de comerç, serveis i fires, que 
determina que el nombre màxim de diumenges i festius que els establiments comercials 
poden romandre oberts durant l’any és de vuit. Així mateix, afegeix que cada ajuntament 
ha de designar dos festius addicionals per al seu àmbit territorial municipal, que s’han de 
comunicar d’acord amb el que estableixi l’ordre del departament competent en matèria de 
comerç.
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Vista l’Ordre EMT/185/2023, de 14 de juliol, per la qual s'estableix el calendari d'obertura a 
Catalunya dels establiments comercials en diumenge i dies festius per als anys 2024 i 
2025

Atès que segons el calendari d’obertura dels establiments comercials corresponents als 
diumenges i dies festius per a l’any 2024, són els següents:

7 de gener
30 de juny
12 d'octubre
1, 8, 15, 22 i 29 de desembre

Atès que s’ha fet la corresponent consulta als presidents de Molins Comerç i de 
l’Associació de Venedors del Mercat Municipal, i ambdues associacions indiquen que estan 
d’acord amb els dos dies addicionals d’obertura en diumenges i festius proposats per 
l’Ajuntament a afegir als vuit aprovats per la Generalitat de Catalunya per a l’any 2024, i 
que són els següents:

4 de febrer (diumenge de la Candelera) 6 de desembre.

Atès que, per altra banda, s’ha traslladat la informació a l’Associació Empresaris i 
Propietaris Polígon Industrial El Pla i a l’Associació Empresaris i Propietaris Polígon 
Industrial Riera del Molí.

Atès l’informe tècnic elaborat per la tècnica de comerç de data 14 d’agost de 2023. 
Instruïdes les actuacions corresponents, se sotmet a com a òrgan competent, la següent

Vist l’informe proposta signat per la directora de Fira, Comerç, Consum i Turisme de data 
14 d’agost de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Desenvolupament Estratègic de la Vila la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels 
acords següents:

ACORDS

Primer: Aprovar els festius 4 de febrer i 6 de desembre, com els dos dies addicionals 
d’obertura en diumenges i festius als vuit d’obertura autoritzada per a tot Catalunya, per 
l’any 2024

Segon: Sotmetre la proposta prèviament consultada i acordada, a l’aprovació del Ple de 
l’Ajuntament, com a òrgan competent en aquesta matèria

Tercer: Traslladar l’acord a la Direcció General de Comerç, amb la màxima urgència.

Quart: Traslladar l’acord a la Unió de Botiguers, a l’Associació de Venedors del Mercat 
Municipal, a l’Associació Empresaris i Propietaris Polígon Industrial El Pla i a l’Associació 
Empresaris i Propietaris Polígon Industrial Riera del Molí.
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PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I passem ara... Tornem a canviar d'informativa, Comissió Informativa de l'Àrea de 
Desenvolupament Econòmic amb el punt 13è, que és «Aprovar els dos festius addicionals 
als 8 d'obertura autoritzada per a l'any 2024». I entenc que fa aquesta explicació la 
regidora de Comerç. Endavant, senyora Carme Madorell.

Sra. Madorell:

Hola, bon vespre a tothom. 

Presenta el punt 13

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, obriríem el tema d'intervencions. Perdó.

Sra. Madorell:

No, simplement volia dir que aquesta data s'ha consensuat amb la Unió de Botiguers, 
l'Associació de Venedors del Mercat Municipal, l'Associació d'Empresaris i Propietaris del 
Polígon Industrial El Pla i l'Associació d'Empresaris i Propietaris del Polígon Industrial Riera 
del Molí.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Doncs, entenc que no hi ha intervencions. 
Passem a la votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEI A LES PERSONES (ASP)

14.- Aprovar la Sol•licitud de Pròrroga per a l’any 2024 del Conveni interadministratiu 
entre el Departament de Drets Socials de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament 
de Molins de Rei per a la provisió de places a la Llar d’avis Dr. Josep Mestre i 
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ratificació de la sol•licitud d’ampliació d’una plaça de Centre de Dia de la Llar 
Municipal Dr. Josep Mestre a partir de l’1 de setembre de 2023 (expedient número 
24/2023/CONIN).-

DICTAMEN

Atès que mitjançant acord del Ple municipal, en sessió ordinària celebrada el dia 3 de 
novembre de 2022, es va acordar aprovar la sol·licitud de la signatura d’un conveni 
interadministratiu amb el Departament de Drets Socials de la Generalitat de Catalunya per a 
la regulació de la provisió de places de la Llar d’avís municipal Dr. Josep Mestre 
assignades, en règim de col·laboració, per a un total de 30 places residencials i 9 places 
de centre de dia per a l’exercici 2023.

Ates que mitjançant el Decret núm. 2312, de 15 de desembre de 2022 es va aprovar la 
minuta de l’esmentat conveni, formalitzat en data 20 de desembre de 2022.

Atès que mitjançant el Decret núm. 1859, de 4 de setembre de 2023, es va sol·licitar 
l’ampliació d’una plaça de centre de dia de la Llar Municipal Dr. Josep Mestre, amb codi 
S02752, per 252 dies de servei anuals, passant de 9 places a 10 places, a partir del dia 1 
de setembre de 2023.

Atesa la clàusula 5a de vigència del conveni interadministratiu esmentat diu que el conveni 
s’aplicarà a partir de l’1 de gener fins al 31 de desembre de 2023, i que aquest podrà ser 
prorrogat amb pròrrogues expresses per anys successiu, d’acord amb l’article 49.h.2n de la 
Llei 40/2015, d’1 d’octubre de règim jurídic del sector públic, pel qual els signants del 
conveni en poden acordar unànimement la pròrroga per un període fins a quatre anys 
addicionals.

Atès que mitjançant el Decret d’Alcaldia núm. 1744, de 7 d’agost de 2023, es va aprovar la 
sol·licitud de pròrroga per a l’any 2024 del conveni interadministratiu entre el Departament 
de Drets Socials de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Molins de Rei per a la 
provisió de places a la Llar Municipal Dr. Josep Mestre de 30 places del servei de residència 
de gent gran i 10 places del servei de centre de dia de gent gran.

Atès que l’ampliació de places del servei de residència i centre de dia i que la sol·licitud de 
pròrroga d’aquest conveni és competència del Ple Municipal.

Vist l’art. 21.1.k de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim Local 
LRBRL i l’article 53.1.k) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text 
refós de la llei municipal i de règim local de Catalunya, que atribueixen a l’alcalde la 
potestat d’exercir competències del ple en cas d’urgència, donant compte al ple en la 
primera sessió que aquest convoqui per a la seva ratificació

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

PRIMER: ratificar els acords del Decret d’Alcaldia núm. 1859 de 4 de setembre de 2023, el 
quals es reprodueixen literalment a continuació:
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“PRIMER: APROVAR la sol·licitud d’ampliació d’una plaça de centre de dia de la Llar 
Municipal Dr. Josep Mestre, amb codi S02752, per 252 dies de servei anuals, passant de 9 
places a 10 places, a partir del dia 1 de setembre de 2023.

SEGON: AUTORITZAR a l’Alcaldia per a la signatura de l’addenda al Conveni de 
col·laboració interadministrativa entre el Departament Drets Socials de la Generalitat de 
Catalunya i l’Ajuntament de Molins de Rei per a la prestació del servei de residència 
assistida i centre de dia per a gent gran dependent “Josep Mestre”, a Molins de Rei.

TERCER: RATIFICAR aquest acord en el proper Ple que es dugui a terme.

QUART: NOTIFICAR aquest acord al Departament de Drets Socials de la Generalitat de 
Catalunya i TRASLLADAR-LO al Negociat de Serveis Socials i de Serveis Jurídics.”

SEGON: ratificar els acords del Decret d’Alcaldia núm. 1744 de 7 d’agost de 2023, els qual 
es reprodueixen literalment a continuació:

PRIMER: APROVAR la Sol·licitud de Pròrroga per a l’any 2024 del Conveni 
interadministratiu entre el Departament de Drets Socials de la Generalitat de Catalunya i 
l’Ajuntament de Molins de Rei per a la provisió de places a la Llar d’avis Dr. Josep Mestre: 
de 30 places de servei de residencia de gent gran i 10 places del servei de centre de dia 
gent gran, amb els codis següents:

· RGG Llar Municipal D’Avis Dr. Josep Mestre, codi S00689
· CDGG Centre de Dia de la Llar Municipal d’Avis Dr. Josep Mestre, codi S02752, 

per 252 dies de servei.

SEGON: AUTORITZAR a l’Alcaldia per a la signatura del conveni.

TERCER: RATIFICAR aquest acord en el proper Ple que es dugui a terme.

QUART: NOTIFICAR aquest acord al Departament de Drets Socials de la Generalitat de 
Catalunya i TRASLLADAR-LO al Negociat de Serveis Socials i de Serveis Jurídics.

TERCER: NOTIFICAR aquest acord al Departament de Drets Socials de la Generalitat 
de  Catalunya.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara tornem a passar... Hi ha canvi d'informativa i ja passem a la darrera comissió 
informativa, la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis a les Persones amb el punt 14, 
que és d'aquelles lectures pràcticament del punt que ja explica el punt, «Aprovar la 
sol·licitud de pròrroga de l'any 2024 del conveni interadministratiu entre el Departament de 
Drets Socials de la Generalitat de Catalunya i l'Ajuntament de Molins de Rei per a la 
provisió de places de la Llar d'avis del doctor Josep Mestre i ratificació de la sol·licitud 
d'ampliació d'una plaça de centre de dia de la Llar Municipal Doctor Josep Mestre a partir 
de l'1 de setembre del 2023». Senyora Ainoa Revestido, si fa explicació del punt... 
Perdona, com estem avui, eh? Bé, de fet, he fet la fusió de les dues regidores de Serveis 
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Socials. Perdó. Igual és que estem entre els dos caps de setmana de Festa Major, 
perdoneu. Ainoa García, endavant.

Sra. García:

Bé, bon vespre de nou. 

Presenta el punt 14

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Passaríem al debat, si és que hi ha intervencions. Doncs, si no hi ha 
intervencions, passaríem a la votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

15.- Aprovar el Manifest de l’1 d’octubre, Dia Internacional de les Persones Grans 
2023 (expedient número 12/2023/MOCIO).-

DICTAMEN

Des de l’Ajuntament de Molins de Rei hem elaborat el Manifest de l’1 d’octubre Dia 
Internacional de les Persones Grans amb el lema escollit per l’ONU “Complir les promeses 
de la Declaració Universal dels Drets Humans per a les persones grans: entre totes les 
generacions”, per a la seva aprovació al Ple Municipal.

El text del Manifest és el següent:

“1 d’octubre, Dia Internacional de les Persones Grans

MANIFEST

L’1 d’octubre, és el Dia Internacional de les Persones Grans, i enguany el lema escollit per 
l’ONU és “Complir les promeses de la Declaració Universal dels Drets Humans per a les 
persones grans: entre totes les generacions”, destacant com el treball de la comunitat 
intergeneracional al voltant de la solidaritat entre generacions ha demostrat que les 
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solucions intergeneracionals poden contribuir a revitalitzar el llegat, la rellevància i 
l’activisme de la Declaració Universal dels Drets Humans, empoderant tant als joves com a 
les persones grans. 

L’enfortiment de la solidaritat a través de l’equitat i la reciprocitat entre generacions ofereix 
solucions sostenibles per complir la promesa dels Objectius de Desenvolupament 
Sostenible. 

Des del L’Ajuntament de Molins de Rei fem nostres els objectius de Nacions Unides per a 
aquest 2023 i ens comprometem a:

1. Incrementar el coneixement global i conscienciar sobre la Declaració Universal dels 
Drets Humans i generar compromisos entre totes les parts interessades per 
potenciar la protecció dels drets humans de les generacions actuals i futures de 
persones grans en tot el món.

2. Compartir i aprendre dels diferents models intergeneracionals per a la protecció 
dels drets humans en tot el món.

3. Demanar als governs i a les entitats de l’ONU que revisin les seves pràctiques 
actuals amb la fi d’integrar millor en el seu treball un enfoc dels drets humans al 
llarg de la vida de les persones. A més, han de garantir la participació activa i 
significativa de totes les parts interessades, inclosa la societat civil, les institucions 
nacionals de drets humans i les pròpies persones grans, en el treball sobre 
l’enfortiment de la solidaritat entre generacions i les associacions 
intergeneracionals. 

4. Posar en relleu la necessitat d’un instrument jurídicament vinculant sobre els drets 
de les persones grans i d’un enfoc intersectorial de drets humans centrat en la 
persona per una societat per a totes les edats. Des del Consell Consultiu de la Gent 
Gran del Baix Llobregat s’està reclamant des de l’any 2016, l’aprovació d’una Llei 
de Gent Gran a Catalunya, i l’Ajuntament s’adhereix a aquesta reclamació.

5. Continuar treballant en el marc del compliment del Pla d’Acció de la Gent Gran, i 
del Fòrum d’envelliment actiu, per a dur a terme activitats dirigides a la nostra gent 
gran, des d’activitats intergeneracionals, fins a activitats transversals en diferents 
col·lectius i entitats de la vila. 

6. Continuar defensant els drets de totes les persones grans de Molins de Rei, en 
quant a envelliment actiu i en quant a qualitat de vida i drets assistencials com 
poden ser espais de trobada o la posada en marxa de la nova residència per la 
gent gran.

 
Moltes gràcies i visca la gent gran!

Molins de Rei octubre 2023”

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:
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ACORDS:

Primer.- APROVAR el Manifest de l’1 d’octubre, Dia Internacional de les Persones Grans 
amb el lema escollit per l’ONU “Complir les promeses de la Declaració Universal dels Drets 
Humans per a les persones grans: entre totes les generacions”.

Segon.-. FER PÚBLICS aquests acords a través dels diferents mitjans de comunicació 
municipals de titularitat pública (Ràdio Molins de Rei, el web municipal i el butlletí El Balcó 
de la Vila).

Tercer.- NOTIFICAR aquest acord al Consell Comarcal del Baix Llobregat i el Consell 
Consultiu Comarcal de la Gent Gran del Baix Llobregat i traslladar-ho al Negociat de 
Serveis Socials i al de Gent Gran.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I passem el darrer punt, ara sí, dictaminat per les comissions informatives, que és el punt 
15è, que és «Aprovar el manifest de l'1 d'octubre, Dia Internacional de les Persones Grans, 
del 2023». I entenc que fa la lectura d'aquest manifest la senyora, ara sí, Jessica 
Revestido. Endavant.

Sra. Revestido:

Bé. Bon vespre de nou. 

Presenta el punt 15

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Obriríem torn d'intervencions. Senyora Francesca Riera, endavant.

Sra. Riera:

Gràcies, alcalde. Bona nit a tothom. Bon vespre. Evidentment, donarem suport al manifest 
que acaba de llegir la senyora Jessica Revestido, hi votarem a favor i pensem i volem 
expressar que no deixa de ser un recull de bons propòsits que tothom hi estem d'acord. 
S'expressen en un dia concret de l'any i estan bé, està bé que es facin manifestos. Tenen 
aquell punt afirmatiu, positiu, convençut, valent i amb aquell deix d'urgència que fan que la 
majoria els comparteixi. L'Ajuntament ens ha presentat un recull de propostes, però creiem 
que de cara a futures ocasions, de cara a altres anys podríem fer-ne un d'àmbit local. Des 
d'un bon principi i comptant amb tots els partits que hi vulguin participar, fer-lo 
conjuntament. Aquest any és el primer any de la nova composició d'aquest Ajuntament i, 
per variar, podríem començar a fer coses diferents. A veure si podem, si som capaços 
d'avançar plegats en els temes relacionats amb el lloc que ocupa la gent gran en la nostra 
societat i, concretament, en el nostre municipi. Cal considerar el temps que la vida dura 
que sigui un temps de qualitat. Ho ha dit la Jessica i ho repeteixo. El fet que les persones 
grans siguin, siguem, perquè m'incloc, vulnerables, no implica ni molt menys que amb això 
haguem perdut capacitats. Hem de superar definitivament l'edatisme. Actualment és el 
tercer factor de discriminació segons les Nacions Unides i l'hem de superar per poder tenir 
una població que se senti protegida i a què se li permeti envellir de la forma més activa i 
saludable. 
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Plantegem també, des del nostre grup, la necessitat de posar en valor la importància del 
paper de les dones grans concretament, desenvolupen la majoria d'elles un paper 
importantíssim en la societat actual, ajudant les famílies posteriors a les seves, els fills, els 
nets, fent feines de cura de la casa, fent de mainaderes i aportacions econòmiques. 

Soc conscient, som conscients que a nivell municipal s'ha fet i es fa molta feina en aquest 
sentit, però crec que encara se n'ha de fer més. És imprescindible treballar des de la 
transversalitat i plegats per redefinir propostes, no ara, eh?, en les comissions que 
corresponguin i en els llocs que corresponguin, per disposar de més espais de convivència 
per a la gent gran, com dèiem, de més xarxes de suport per als que són més vulnerables, 
per abordar les conseqüències a què la crisi econòmica aboca a molta gent i els hi 
presenta, doncs, pobresa energètica, necessitat de demanar bons socials i altres coses. És 
important facilitar que la gent gran pugui viure a casa seva tant temps com la seva salut, 
tant física com mental, els hi permeti. Per això caldrà facilitar accions als seus propis 
habitatges, sovint ja antics que necessiten eliminar barreres arquitectòniques, facilitar un 
accés d'entrada i de sortida. I, per sobre de tot, i que es comenta molt poc, hem d'estar 
molt amatents als maltractaments que sovint aquest col·lectiu d'una manera silenciada 
pateix. 

Posats a demanar, bé, millorem, ho hem dit abans en el Ple anterior, millorem, millorem 
força i millorem tots plegats. I ho podríem fer amb l'última cosa que apunto, que és la 
creació de la figura del defensor o de la defensora de la gent gran. Res més. Gràcies per 
l'aportació del manifest i ens hi sumem, evidentment.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Joan Albert Fabra, endavant.

Sr. Fabra:

Bé. Moltes gràcies i gràcies també a la intervenció d'abans, perquè ha reproduït alguns 
dels arguments que des d'Ara Molins ja vam introduir a la comissió informativa. I per donar 
una mica de context a la intervenció que ara farem, que és més de fons sobre tota la 
qüestió dels manifestos. A la darrera comissió informativa, quan se'ns va presentar la 
primera versió d'aquest manifest per a les persones grans, nosaltres vam destacar que no 
es concretava cap mesura per a la gent gran de Molins de Rei. Aleshores, inspirats per 
aquesta idea d'intentar fer servir els manifestos com unes declaracions de voluntat política, 
conjuntes, treballades, que puguin facilitar després que aquest Ple adopti compromisos 
unànimes sobre unes qüestions importants, vam presentar una esmena al manifest i vam, 
per exemple, assenyalar que aquest manifest dona una oportunitat per comprometre'ns 
tots a fer el possible perquè la residència per a la gent gran estigui acabada i en 
funcionament abans que acabi aquesta legislatura o per fer un nou casal per a la gent gran 
al Centre Vila, a imatge i semblança del Casal Primer de Maig, que també funciona, com 
bé sabeu, al barri del Canal. Això i moltes més altres coses, com ja ha apuntat moltes 
d'elles la senyora Francesca, també podríem destacar tot el tema les voreres i de l'espai 
públic, que les principals víctimes del mal estat de l'espai públic són les persones grans. 

En definitiva, la idea era que aquests manifestos i aquest en concret tingués alguna utilitat 
pràctica més enllà d'aquesta manifestació de bones voluntats que gairebé mai acaben en 
cap millora concreta per a ningú. Dit això, és veritat que es van acceptar algunes de les 
esmenes i aquest manifest, certament, la versió final millora l'inicial, i per això hi votarem a 
favor, vull dir, agraïm que se'ns hagi interpel·lat per enviar aquestes esmenes i que un cop 
ho haguem fet s'hagin analitzat, s'hagin valorat i unes quantes d'elles s'hagin incorporat. Hi 
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votarem a favor. Però sí que de cara a futurs manifestos, creiem que s'han de treballar 
d'una manera diferent, també ho ha apuntat la Francesca. Creiem que la mateixa confecció 
dels manifestos s'hauria de fer d'una manera més col·legiada entre tots els grups 
municipals i s'hauria de posar un accent encara més gran en el món local i fer-los servir 
com a eines de compromís polític entre tots de temes que el dia de demà, si ja hem discutit 
abans, segurament serà més fàcil posar-nos d'acord en aquest Ple. 

Un exemple d'una cosa que, sota el nostre punt de vista, és absurda d'aquest manifest i de 
tants altres que es fan, però ara destacaré això. «L'Ajuntament de Molins de Rei es 
compromet a –punt 3– demanar als governs i a les entitats de l'ONU que revisin les seves 
pràctiques actuals amb la fi d'integrar millor en el seu treball un enfocament dels drets 
humans al llarg de la vida de les persones.» L'Ajuntament de Molins de Rei demanarà a 
l'ONU que integri millor en el seu treball un enfocament dels drets humans al llarg de vida 
de les persones? Mirin, no sé si coneixen l'expressió melics de rei? Això que diuen que a 
vegades els molinencs ens pensem que som el centre del món i que només ens mirem el 
melic. Però jo crec que una frase com aquesta és un clar exemple. No sé si volen anar a 
Ginebra, a Nova York a explicar a l'ONU que han de cuidar més la gent gran. Però, 
honestament, creiem que aquest tipus d'expressions que queden molt bé en un text, però 
que a la pràctica no aporten absolutament res a la gent gran, doncs, es podrien evitar i 
podríem entre tots fer servir aquestes eines i aquests instruments per començar a posar-
nos d'acord en temes que aquí sí que haurem de votar i que aquí sí que haurem de decidir. 

Dit això, gràcies, tot i la discrepància en el fons, gràcies per haver acollit part de les nostres 
esmenes. Hi votarem a favor, com a Ara Molins.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Doncs, senyora Jessica Revestido, endavant.

Sra. Revestido:

Bé, jo agraeixo les intervencions, els vots a favor. Entenc que qui no ha dit res, però ja 
m'ho va comentar, ens ho va comentat abans, doncs, hi votarà a favor. I, primer de tot, 
donar les gràcies. Un manifest... I un manifest institucional, que no una moció, al final el 
que posa de relleu són les línies de treball, l'orientació, la ideologia sobre un aspecte en 
concret. I, en aquest cas, estem parlant del Dia Internacional de la Gent Gran. Sobre si 
demanem coses a l'ONU o no, doncs, al desembre parlarem de la Declaració Universal 
dels Drets Humans, llegirem un manifest, reclamarem, per exemple, el 30 de novembre 
que Molins de Rei sigui una ciutat en contra de la pena de mort, etcètera. No només a 
Molins de Rei, ni a Catalunya ni a Espanya, que per sort estem en contra la pena de mort 
en concret, si no arreu del món. És a dir, que per demanar, igual que demanem en moltes 
altres mocions molts aspectes potser més surrealistes, si li voleu dir, eh? 

Jo agraeixo també quan es parla de participació o de com realitzar un manifest o les 
accions polítiques sobre la gent gran. Nosaltres, per sort, tenim un espai on fer-ho, que és 
el Fòrum d'Envelliment Actiu. Molins de Rei té des del 2019 un Pla d'acció de la gent gran. 
Es va presentar el novembre del 2019, vam fer tota una presentació als barris sobre aquest 
pla. Vam començar a preparar sessions informatives sobre la constitució d'aquest Fòrum 
d'Envelliment Actiu, però una pandèmia mundial ens ho va aturar tot, com recordeu. I com 
recordeu en aquesta pandèmia un dels col·lectius més afectats van ser les persones 
grans. Ens va costar molt tornar a mobilitzar aquest grup de persones ampli que volien 
participar en l'elaboració ja no del pla que ja ho van fer, sinó en el pla d'acció, en 
l'avaluació del pla d'acció mateix. Aquest Fòrum d'Envelliment Actiu es va constituir 
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formalment el març del 2022, quan portàvem treballant des del novembre del 2021 i tots 
els grups polítics del consistori estàvem i seguim estant convocats. I és en aquest Fòrum 
on es treballava, els companys d'Esquerra sempre hi han participat, i no puc dir el mateix 
de la resta, però és el que hi ha, vull dir, l'espai el Fòrum d'Envelliment Actiu és l'espai... 
No, ho sento. Sí que hi vas anar-hi, sí, a la de juliol. Parlo del mandat anterior. Hi vas 
participar molt bé, tothom, eh?, val a dir. I hem estat treballant en això. Des del Fòrum va 
sortir la idea de treballant en una comissió de soledat on s'han treballat les accions a fer 
des del municipi i els propis membres, les persones que han participat en aquest Fòrum 
han avaluat elles mateixes el Pla d'acció de gent gran i noves mesures a portar a terme. És 
a dir, podem fer mil manifestos més o menys consensuats, però el lloc on treballar les 
accions a dur a terme de cara a la gent gran no serà en una comissió informativa, no serà 
en un manifest, ni tan sols des de la regidoria, sinó que serà des del Fòrum d'Envelliment 
Actiu, que per a això es va constituir, per això està treballant-se i per això té un reglament, 
el qual vam aprovar tots i totes els membres del Ple. Vull dir, que jo ho vull agrair. Tornant 
al Dia Internacional de la Gent Gran, tenim moltes activitats previstes, la lectura del 
manifest es farà el dilluns dia 2 d'octubre, llegiran usuàries dels tallers de la memòria que 
estem fent i usuàries de les activitats físiques dirigides a la gent gran, recordo que s'han 
ampliat fins i tot aquestes activitats. I també comptarem amb la classe o el grup de quart de 
primària de l'escola Virolai, que van participar en el Memorial Josep Maria Salas amb el 
projecte Els avis són savis, una mostra més de la transversalitat en les entitats i en el que 
és la mateixa vila de Molins de Rei. Així que, bé, doncs, esteu tots i totes convidades i allà 
us espero. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyora Revestido. Si no hi ha cap intervenció més, passaríem a la 
votació. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC-CP 9

EN COMU PODEM 2

ERC 5

ARA MOLINS 4

ENLAIRA MOLINS-CM 1

Total 21

C – QÜESTIONS SOBREVINGUDES

16.- Qüestions sobrevingudes.-

No n’hi han
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17.- Precs i preguntes.-

PREGUNTES FORMULADES PELS GRUPS MUNICIPALS

GRUP MUNICIPAL D’ARA MOLINS:

Prec:

Jo tinc un prec i una pregunta que són de dos temes diferents. Començaré pel prec, que és 
un prec, evidentment, al Govern, però en concret i molt especialment a la regidora d’Espai 
Públic. I és en relació a estudiar, fer alguna actuació a les escales que connecten el carrer 
del Mercat amb el carrer de Jaume Balmes. Són unes escales on ja s’han produït uns 
quants accidents, tenen unes mides que, tot i no sortir-se de la legalitat i d’allò que està 
establert, sí que són diferents a les mides estàndards d’altres escales. A més, el que 
vindria a ser el fil de l’esglaó té un angle molt recte. Aleshores, bé, jo conec un cas concret, 
perquè justament va passar el dia de les eleccions, no? Una persona que venia 
precisament de votar, que es va caure allà i la veritat és que va patir una lesió important. I 
pel que m’he informat, s’han  produït altres caigudes, no potser amb una lesió de tanta 
importància, però sí caigudes que amb unes petites intervencions, que jo ara en suggeriré 
un parell, crec que ho podem resoldre. I, sobretot, per la gent gran, que ens podem evitar 
alguna d3esgràcia, no? La primera intervenció que es podria estudiar és la instal·lació 
d’unes baranes centrals perquè és una escala molt ampla i la gent té una... No, no, ara, 
ara... Sí, tothom es pot preguntar i què passa amb el Camell? Perquè, clar, el Camell 
també ha de pujar aquella escala. No, però aquestes baranes poden ser desmuntables i 
aleshores quan se celebri el Camell, doncs treure-les i tornar-les a posar, no té gaire 
complicació.

I després sí que una altra intervenció encara més senzilla és el tema  de posar motllures 
perquè el fil de l’esglaó no tingui un angle tan recte, sinó que hi hagi un petit desnivell 
perquè sigui més difícil entropessar, com passa en altres escales com, per exemple, les 
del pont que connecta el Poliesportiu Municipal amb el mateix carrer de Jaume Balmes. 
Aleshores, és un prec perquè s’estudiï fer alguna actuació en aquell punt. És un punt que, 
com ja us dic, s’han produït alguns accidents i que crec que amb una actuació molt senzilla 
i segur que molt barata també els podem evitar.

Pregunta:

La pregunta hi té a veure amb els talls de corrent elèctrica que s’han produït aquests dies 
al poble, si podia fer una explicació, en aquest cas entenc que seria l’alcalde, perquè la 
regidora de Consum no hi és. Si podria fer alguna explicació en relació a per què s’estan 
produint aquets talls, que entenem que té a veure amb la xarxa de distribució i amb els 
transformadors, però no ho sabem. Si ens ho pot concretar. I també quines accions té 
previst fer aquest Govern justament des de la regidoria de Consum per garantir que 
l’empresa distribuïdora, en aquest cas Endesa, que té el monopoli legal d’aqusta 
distribució, arregli aquests desperfectes perquè suposo que ja sabran que hi ha molta gent 
i discapacitats, per exemple, o gent gran que té problemes de mobilitat, que aquests dies 
quan se n’ha anat la llum no han pogut sortir de casa seva perquè no funcionava 
l’ascensor. Aleshores, això és un tema greu, és urgent i estaria bé saber quines actuacions 
està fent el Govern per a resoldre-ho.
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Resposta:

“Pel que fa a les escales, bé, teníem una incidència amb el B-quite, que és el 
programa que tenim de control de manteniment. I arran d’aquesta incidència, s’han 
plantejat diferents actuacions a les escales. Vull dir, una de les que serà més ràpida 
és el tema de pintar els trams d’escala. Però, bé, que en tot cas, derivat d’una queixa 
d’un vilatà, ja vam començar a treballar amb la resposta. En tot cas, els tècnics ja 
ens diran quines són les opcions”.

A data d’avui les baranes ja estan pintades.

D’acord amb la normativa vigent, que a continuació reproduïm, amb la barana 
situada a ambdós costats d’aquestes escala l’Ajuntament de Molins de Rei compleix 
amb la legislació en vigor.

La Orden TMA/851/2021, de 23 de julio, por la que se desarrolla el documento técnico 
de conediciones básicas de accesibilidad y no discriminación para el acceso y la 
utilización de los espacios públicos urbanizados.

 En el cas de de a instal·lació d’una  barana al mig de l’escala (com ara la del carrers 
dels Boters, que no en té de laterals) es considera  que de cara a correfocs o 
sortides del Camell, una barana allà al mig pot ser més que contraproduent.

I respecte a la plataforma de la carretera, com hauran vist, ja esta col·locada.

Pregunta:

Dos temes. Abans m’hi ha fet pensat el regidor Sr. Zaragoza quan jo li he demanat posar 
diners en el tema de les franges de seguretat. És evident que no ho podem executar ara, 
però també és evident que si no traspassem aquests diners a Molivers, possiblement no 
arribarem a temps per a poder fer la licitació de cara a la franja que se’ns vindrà de 
l’octubre fins al març de l’any que ve. Per tant, amb aquesta planificació, crec que estaria 
bé que en la mesura del possible intentéssim avançar aquests diners el més ràpid possible 
per a planificar, precisament, que en la propera franja que tenim per a poder generar 
aquestes franges de seguretat, doncs, es puguin dur a terme.

Una altra cosa, com crec que també una miqueta ha apuntat el regidor, és qui pagar això. 
Ara ens toca pagar-ho a nosaltres, però és evident qu jo crec que aquí el Govern ha 
d’encetar un debat valent amb la ciutadania dels barris de muntanya, perquè crec que ells 
estan, de l’experiència que jo vaig tenir com a regidor de Barris de Muntanya, estan 
amatents a poder tenir aquesta relació i que es puguin dur a terme aquestes aportacions 
per part dels veïns, així com obliga la llei, que al final la llei diu que les franges les han de 
mantenir els veïns i veïnes. I, per tant, en aquest sentit, doncs, intentar escoltar-los i dir-
los-hi.

I després una última pregunta és com està la plataforma que s’ha de posar, vostè sap que 
hi ha l’associació que està a favor de la plataforma que s’ha de posar a l’avinguda de 
Barcelona per a l’autobús per a la gent gran. Com està aquesta plataforma que s’ha de 
posar en un espai que realment un necessita, perquè només que hi vagis allà, veuràs que 
quan la gent gran ha d’accedir al bus municipal, doncs realment té problemes greus. I ja no 
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vull parlar de la gent que va amb cotxets amb nens. Vull dir... Per tant, sé que s’havia 
treballat la possibilitat de poder-ho dur a terme. Si més no, ara no isé com està la situació i 
m’agradaria tenir una resposta.

Resposta:

Serem valents, serem valents. 

El Govern treballa, hores d’ara, en una proposta de cara a les Ordenances Fiscals 
del 2024.

GRUP MUNICIPAL D’ENLAIRA MOLINS:

Pregunta:

Saben que tenim un problema d’incivisme i de manca de tanquil·litat les nits i les 
matinades dels caps de setmana en diverses zones de la vila, especialment els botellots 
del Parc de la Mariona i del Parc del Baix Llobregat i voltants. I ara, en els mesos d’estiu, 
s’està fent encara més greu i, per tant, demano al Govern municipal que prengui les 
mesures necessàries per a poder-ho solventar.

Resposta:

Efectivament, quan arriba l’estiu és veritat que tenim molts problemes a la zona i al 
voltant i fem, jo ho he explicat activament, dispositius específics amb Mossos 
d’Esquadra, amb la Guàrdia Urbana i fem un seguiment molt acurat, que no és fàcil 
perquè, evidentment, tampoc es tracta de fer grans dispositius, no? És a dir, el que 
fem conjuntament amb els Mossos d’Esquadra són una sèrie de controls i d’accés a 
tota la zona, que s’incrementa, evidentment, l’estiu, perquè tothom té aquesta 
tendència, doncs evidentment, a obrir finestres i, a més a més, la gent que ja ha 
acabat d’estudiar surt i vol gaudir d’aquell espai. Nosaltres mantenim aquest 
dispositiu conjunt amb els Mossos d’Esquadra i intentem, en la mesura del possible, 
no només a la zona de la Mariona, sinó fer un seguiment... Hem tingut i hem pogut 
veure a xarxes socials alguna problemàtica amb el que són els accessos al transport 
públic de la carretera. Aleshores, el que fem és intentar evitar, però en la mesura de 
les possibilitats que nosaltres fem, i continuarem i ens coordinem molt am les zones 
d’oci, sobretot, d’aquella zona.

GRUP MUNICIPAL D’ERC:

Pregunta:

El juliol del 2021, el nostre grup municipal va entrar una moció sobre l’eliminació i 
reubicació del cablejat aeri. En aquell Ple va quedar sobre la taula, però finalment va ser 
aprovada en el Ple hàbil següent, el del mes de setembre.

Som conscients que es tracta d’una actuació complicada i molt àmplia, però la moció 
incloïa diferents actuacions (com elaborar un pla d’actuació, establir un calendari 
d’actuacions, redactar unes ordenances que afavorissin l’eliminació del cablejat i, 
finalment, obrir  expedients a les empreses que incomplissin el que es recollís en el pla) i 
no ens consta que se n’hagi fet cap.
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Durant el mandat anterior ja vam expressar en diverses ocasions que passava el temps i 
no s’avançava en aquesta qüestió. És per això que ara que comença un nou mandat, 
creiem que és el moment adient per recordar el compromís que va adquirir el Ple de 
l’Ajuntament ara fa pràcticament dos anys i demanar a l’equip de govern actual que el 
tingui en compte en les seves actuacions de manera prioritària.

Resposta:

Cal diferenciar entre el diferent cablejat existent a les façanes del municipi:

· Cablejat de la companyia elèctrica. El cablejat elèctric és competència 
d’ENDESA. El cablejat existent actualment grapejat per les façanes és podria 
traslladar a soterrat, però sempre complint amb els condicionants de la 
companyia distribuidora. Aquests condicionants comporten: que el cost del 
desplaçament l’hauria d’assumir el propietari. Existeixen dos sistemes: a) 
Totalment soterrat, el que comporta que (per normativa) els comptadors 
hagin d’estar a façana, el que afectaria molts edificis en el seu espai; b) 
Col·locar dos tubs de dimensions de 10 centímetres de diàmetre, 
aproximadament, a cada façana per a poder arribar a les caixes de derivació 
existent.

· Cablejat de les operadores de telefonia. Els fils als quals fa referència són 
responsabilitat i propietat de les companyies operadores de serveis de 
telecomunicacions. L’Ajuntament, com a administració pública, no té 
competències per a dur a terme les actuacions de retirar i/o neteja d’aquests 
cables. Amb la legislació actual no es pot obligar els operadors a endreçar o 
retirar el cablejat aeri i per façana que ja està obsolet, tot i que la comunitat de 
propietaris de la finca els ho pot demanar. En relació amb els desplegaments 
aeris o per façana, l’article 49.8 de la nova Llei general de telecomunicacions 
(11/2022, de 28 de juny) estableix que els operadors hauran de fer ús de les 
canalitzacions soterrades o en l’interior d’edificis, i que quan no existeixin 
aquestes canalitzacions o no sigui possible o raonable el seu ús per raons 
tècniques podran efectuar desplegaments aeris, seguint prèviament els 
existents; o per façana, utilitzant en la mesura del possible les canalitzacions, 
instal·lacions i equips prèviament instal·lats, havent d’adoptar les mesures 
oportunes per minimitzar l’impacte visual. Així mateix, informem que l’Oficina 
d’Atenció a l’Usuari de Telecomunicacions, dependent del Ministeri 
d’Assumptes Econòmics i Transformació Digital del Govern d’Espanya, es 
cuida de garantir el compliment dels drets dels usuaris en matèria de serveis 
de telecomunicacions. S’encarrega de facilitar informació al ciutadà i tramitar 
les reclamacions que aquests presenten davant la Secretaria d’Estat de 
Telecomunicacions i Infraestructures Digitals, que és l’organisme competent 
per a resoldre les reclamacions que tinguin per causa la controvèrsia entre 
operadors i usuaris, conforme a la Llei 11/2022, General de 
Telecomunicacions i Reial Decret 899/2009. Difícilment, l’Ajuntament de 
Molins de Rei pot fer alguna cosa.

· Cablejat de la Fira: aquest és un cablejat que depèn directament de 
l’Ajuntament i ja s’està treballant en mirar de preparar les instal·lacions per 
soterrar-les, aprofitant la reurbanització dels diferents carrers.

· Cablejat de l’enllumenat públic: el cablejat per façana es deu a què degut a la 
manca d’espai a vorera els fanals es col·loquen a façana, i que, a l’igual que 
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passa amb el cablejat d’ENSESA, per a poder soterrar els cables es faria 
necessari posar tubs a les façanes per a poder pujar fins els fanals.

· Respecte a l’elaboració d’un pla d’actuació, primer hauríem de definir què es 
vol fer i fins a on volem arribar.

· Respecte a l’assumpte de les ordenances, únicament tenim competències 
sobre les nostres instal·lacions; les ordenances ja recullen les taxes que han 
de pagar les diferents companyies a l’hora de fer el soterrament del cablejat, 
però la normativa de com s’ha de fer és pròpia d’elles.

Entenem que la moció d’ERC del seu dia pretenia ordenar tota la infraestructura 
d’elements d’electricitat, telecomunicacions, enllumenat públic i cablejat de la Fira, 
que tots convindrem que estèticament i funcional és insostenible i és estèticament 
molt impactant. Va ser una moció aprovada pel Ple de l’anterior mandat i que, per 
tant, convindrem que cal fer-hi alguna cosa. Però suposo que fins ara, doncs, no 
s’ha avançat massa per dificultats tècniques i jurídiques dels acords i accions 
plantejades, una mica segons tipologia de serveis. I això els Serveis Tècnics sí que 
ens comentaven el tema de la companyia elèctrica, quina dificultat té tot el tema dels 
subministraments elèctrics a les cases i als punts de consum, el tema de les 
operadores de telefonia, la dificultat que té en legislar des del punt de vista 
municipal i la dificultat o la necessitat de reordenar el cablejat de Fira o el cablejat de 
l’enllumenat públic.

El nostre compromís és dialogar amb tots vosaltres, amb tots els regidors i 
regidores i grups polítics, treballar-hi plegats per estudiar la viabilitat de la moció i 
de les accions que realment es puguin executar. I intentarem, doncs, promoure una 
reunió conjunta amb els Serveis Tècnics municipals per a consensuar els passos a 
realitzar durant els propers mesos, per intentar, doncs, això. Hi havia un pla d’acció 
que estaria pendent, mirar a veure quines mesures podem fer des del punt de vista 
d’infraestructures municipals. Això sí que ho hem de treballar. I quines accions es 
poden fer a la part més d’operadores i companyies de serveis. I en breu, doncs, us 
enviarem una convocatòria pel mes d’octubre i en parlarem plegats.

L’alcalde hi afegeix el següent: Cal recordar el que sempre hem fet, que són dues 
línies d’actuació. Una és tenir coneixença del que està passant i dos oferir els 
serveis municipals en forma de l’Oficina d’Atenció al Consum per a presentar les 
queixes que hi pugui haver sobre les afectacions que aquests talls puguin produir a 
les cases. Això ja ho vam fer el febrer del 2020 amb les darreres interrupcions del 
subministrament elèctric més intenses com a conseqüència del temporal Gloria. I és 
permanentment que està al servei de la ciutadania per si en algun moment d’aquests 
microtalls –podríem dir, perquè no són talls de llarga durada-, doncs, s’ha produït 
algun problema més enllà de la mateixa assistència en aquell moment d’algú que 
pugui quedar afectat en un ascensor o on sigui.
Els motius? Hem fet les gestions, tècnicament ens hem posat en contacte amb la 
companyia i textualment li llegiré una de les respostes que vam rebre: “Durant els 
mesos de més calor i amb motiu de la prevenció d’incendis, tenim un protocol [la 
companyia] signat amb la Generalitat de Catalunya que, en as de desconnexió d’una 
línia de mitja tensió, abans de la seva reconnexió, han de fer una revisió in situ de 
les instal·lacions i això fa que es produeixin més interrupcions i de més durada. Com 
a conseqüència d’aquestes, també és veritat que tenien programada una interrupció 
programada per al diumenge 16 de juliol al centre de transformació situat a la plaça 
de la Creu, per tal de fer unes feines de manteniment i durant el mes de setembre es 
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reprendran aquestes tasques de millora tecnològica d’aquest centre de 
transformació”. Això és el que hem fet arribar, també a les diferents associacions de 
veïns que també han estat interessades i també volien conèixer. És veritat que han 
estat afectacions que han pogut afectar el centre de la vila, també han estat 
nombrosos al barri de la Granja, que han afectat contínuament. I aquí en som uns 
quants que en donem fe d’aquestes molèsties. I, per tant, això és el que hem fet. I el 
barri del Canal, però no és on teòricament més ens ha arribat. No vol dir que no.

Pregunta:

Recentment, amb l’avanç de la finalització de les obres del futur Museu del Renaixement, 
s’ha alliberat l’accés a l’entorn del Palau dels Requesens i, de resultes d’això, hem pogut 
veure que al Racó dels Gegants Vells no s’ha reposat el mosaic amb el dibuix dels 
Gegants que va fer Eduard Segura i que es va col·locar allà uns anys després de donar 
nom a aquest racó. A més, tampoc s’ha reposat la placa commemorativa del Centenari 
dels Gegants.

Per altra banda, a l’anomenada entrada de la capella del Palau tampoc hem pogut 
observar a simple vista que es mantingui la placa commemorativa de la riuada de 1898, tot 
i que reconeixem que aquí hi ha una tanca que pot ser que ens despisti.

I per últim, i també a l’entorn del Museu, volem posar de manifest la deixadesa del Racó de 
Lluís Companys, on, a banda del monument a Lluís Companys, obra de Joan Guitart, no hi 
ha tampoc cap element que doni nom a l’espai ni el ressalti amb dignitat, un fet que ja vam 
denunciar l’any 2019 i que esperàvem que se solucionaria amb les obres del Palau. En 
aquest espai cal afegir-li un problema d’accessibilitat, que ja vam comunicar durant el 
mandat anterior i tampoc no s’ha resolt aprofitant les obres.

Sempre ens tindran al costat en la recuperació del patrimoni, però el patrimoni també són 
aquests petits records i testimoniatges que ens trobem als carrers i a les places. Sense 
entrar al debat del lamentable estat general de les parets del Racó dels Gegants Vells en 
contrast a les impolutes del Museu del Renaixement, entenem que tota aquesta reposició i 
dignificació del petit patrimoni també afegiria valor a l’entorn del Palau. Esperem que aviat 
veurem al seu lloc tots els elements que falten, amb les actuacions que calguin.

Per això els volem preguntar si tenen prevista la recol·locació de tot aquest petit patrimoni 
que hem comentat i l’actuació de dignificació i accessibilitat en el Racó de Lluís Companys.

Resposta:

En relació a l’espai de l’entorn patrimonial del Museu del Renaixement, cal 
diferenciar diverses qüestions. Primer de tot, agrair la pregunta, perquè ens dóna la 
possibilitat d’explicar el que estem fent, que ja ho estàvem programant des de fa 
dies. Les obres no han acabat del tot, per això hi ha una tanca, per això hi ha un 
aspecte que s’ha de millorar. I és evident que haurem d’anar actuant pas per pas. 
Amb el monument i l’espai del Racó de Lluís Companys, tenim una data que està 
marcada en el calendari, que és el 15 d’octubre, en què voldríem reprendre, tal i com 
ha estat la voluntat en els darrers anys, que no s’ha pogut fer, l’homenatge al 
president Companys. Aquí ens trobem amb un problema, bé, amb una 
circumstància, que evidentment la paret on estava la placa del President forma part 
d’un patrimoni històric rehabilitat, doncs el que considerem i hem de debatre és i 
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realment la placa la posem a la paret o la posem com, per exemple en l’Espai de 
Sonia Rescalvo, que fos una placa al costat del monument, adequada, que expliqués 
què és aquell monument i que fos igualment, doncs, això, la rellevància d’aquell 
espai, sense afectar una paret recentment restaurada com a patrimoni històric com 
deia.
I això és el que anirem fent amb la resta d’intervencions de l’espai, sigui al Racó dels 
Gegants Vells. En aquest cas, el mosaic és diferent la placa que tenim conservada 
pendent de col·locació; el mosaic no vam tenir ocasió de recuperar-lo en el moment 
de les obres degut al seu material i tal i com estava col·locat, evidentment 
haguéssim volgut conservar-lo  en el moment de la intervenció de la façana. 
En el cas de la placa commemorativa o explicativa de les riuades, que aquesta hi 
està al seu lloc, no s’ha tocat, és cert que està a un espai tancat i no es veu, però sí 
que hi és.

Per tant, som conscients que estem treballant això. Gràcies per la pregunta. Que, en 
qualsevol cas, doncs ens ofereix aquest horitzó a tots de resposta i d’actuació.

Respecte el mosaic, ja s’ha parlat amb l’entitat per l’elaboració d’un nou mosaic.
Es previst que els dos elements que fan referencia als gegants estiguin col·locats al 
acabar les obres de reurbanització del C/ Ponent i C/ Boters.

Pregunta:

L’exposició “Molins de 10” sobre els objectius de desenvolupament sostenible, organitzada 
per l’Ajuntament de Molins de Rei, es va estrenar al desembre de l’any 2021 a la planta 
baixa de l’edifici el Molí. Des de l’octubre del 2022 està al vestíbul de la Federació Obrera, 
anunciada degudament a la façana de l’edifici. Hi ha data prevista de finalització d’aquesta 
exposició temporal que ja porta una durada de més d’un any i mig?

Resposta:

L’exposició Molins 2030, podríem considerar si ha acabat o no. Sobre l’exposició 
Molins 2030, potser caldria explicar primer que, ni els objectius han acabat ni 
l’element principal de l’exposició, que és la maqueta, ha caducat. Perquè els 
projectes continuen sent vigents. 
El que sí que sabem és que va ser una exposició que va donar lloc a una sèrie de 
conferències i activitats  per a explicar els projectes, per a sensibilitzar i per acostar-
los a la ciutadania d’un horitzó 2030 que continua vigent, que es van fer a la planta 
baixa del Molí, i que certament, quan van començar les obres de la planta baixa del 
Molí, se’ls va haver de reubicar en un espai com ha estat el bulevard de la Federació 
Obrera.
Allò que és segur és que es farà serà modificar l’emplaçament, perquè aquella 
ubicació ha estat provisional, per tant, el que ara estem debatent és si realment 
podem aprofitar quelcom d’aquesta exposició i si trobem un espai per aquesta 
maqueta perquè encara té vigència i considerem que va ser l’esforç més important 
de l’exposició, i considerem que no s’ha de llençar així com així i és aprofitable. 
Això és el que estem valorant. En qualsevol cas, el que estem buscant és un espai 
on situar aquesta maqueta i properament els hi donarem una resposta més concreta 
des de la vigència encara del material que es va fer per a aquesta exposició Molins 
2030.
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PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 
SOBRE LA NOVA EDICIÓ DEL VIU L’ESTIU ALS PARCS DE MOLINS DE REI.

Amb aquest aspecte, acabem els punts dictaminats per les comissions informatives. No hi 
ha cap tema sobrevingut a l'ordre del dia al Ple, tampoc hi ha les mocions, per tant, 
passaríem al punt 17è, que és el de «Precs i preguntes». Se'ls hi han repartit les respostes 
producte de les preguntes que varen fer vostès al Ple del mes de juliol. També entenc que 
hi ha les preguntes que han entrat per registre i escrites del Grup Municipal d'Esquerra 
Republicana. Per tant, donaríem lectura a aquestes respostes. Companys de Govern... Bé, 
entenc que primer faran la lectura de la pregunta, eh? Més que res perquè qui ens escolti 
tingui un context, si no, malament. Els proposo que vagin fent pregunta i resposta, 
pregunta i resposta de les tres que han fet i després obrim el torn de les preguntes.

Sr. Vinyets:

Entenc que responeu vosaltres, no? Bé, doncs, durant els mesos de juliol i agost ha tingut 
lloc una nova edició del Viu l'estiu als parcs de Molins de Rei per dinamitzar culturalment 
l'estiu a la vila quan, degut a la desestacionalitat de les vacances, cada cop es produeix 
menys aquell fenomen que a l'estiu no queden masses molinencs i molinenques a la vila. I, 
en conseqüència, és encertat dotar la vila d'activitat estival. Al juliol han estat cinc sessions 
de cinema, dos espectacles generals i un espectacle infantil; i a l'agost, dues sessions de 
cinema, un espectacle infantil i tres balls de gent gran, dels quals, malauradament, per 
causes alienes a l'Ajuntament, es van anul·lar l'espectacle infantil i un dels balls de la gent 
gran. 

Curiosament, tot i dir-se a Viu l'estiu als parcs, de les 14 activitats programades tan sols 
una ha tingut lloc en un parc, realitzant-se les 13 restants en places o patis urbans. 

Com valoren des del Govern aquest cicle d'activitats tenint en compte que el 50 % són 
sessions de cinema, el 21 %, balls dirigits específicament a la gent gran o el 14 % 
espectacles específicament infantils? Desconeixem si s'ha tingut en compte el col·lectiu 
jove, que poder preferia algun concert a la fresca o activitats més específiques a les seves 
edats, ni s'ha tingut en compte la varietat al juliol, essencialment amb cinema, i un agost 
majoritàriament amb ball per a la gent gran. 

PREC DEL GRUP MUNICIPAL ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA SOBRE
QUE POTSER S’HAURIA DE REPLANTEJAR EL NOM DEL CICLE “VIU L’ESTIU ALS 
PARCS” DE CARA AL PROPER ESTIU

Finalment, com a prec, potser caldria replantejar el nom del cicle de cara al proper estiu, 
tenint en compte el focus que es fa dels parcs per a les activitats i que no es dinamitza cap 
activitat lúdica o esportiva enfocada precisament a l'ús dels parcs molinencs.

Sra. García:

Bé. Doncs, la programació del Viu l'estiu als parcs pretén, per una banda, arribar a tots els 
públics i, per l'altra, com bé han dit, donar una alternativa cultural a aquelles persones que 
no marxen de vacances al juliol i a l'agost. El primer objectiu, com he comentat i com 
intentem fer amb totes les programacions que duem a terme des de la regidoria de Cultura, 
és arribar a tots els públics. Això ho aconseguim amb la varietat d'activitats i pel·lícules que 
es desenvolupen als diferents caps de setmana. No es tracta d'una programació dirigida 
exclusivament a un col·lectiu, sinó que pretén ser àmplia i diversa. 
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El segon objectiu és donar una alternativa cultural a aquelles persones que no marxen de 
vacances i l'experiència i el diàleg amb la ciutadania ens ha fet saber que el mes d'agost 
principalment es queden a la vila persones grans, que marxen de vacances en altres 
èpoques de l'any. És per aquest motiu, i amb el diàleg també amb el Consell de la Gent 
Gran, que comentava abans la regidora, vam decidir centralitzar l'activitat de ball al mes 
d'agost. 

A banda d'aquests dos objectius, crec que cal remarcar que aquesta no deixa de ser una 
programació d'estiu on gran part de la població no està a la vila. Per això cal que procurem 
tenir una activitat setmanal. Per això també tenim més activitats al juliol que hi ha alguns 
caps de setmana, doncs, que doblem l'activitat perquè tenim més gent que no pas a 
l'agost. 

Finalment, sobre el prec del nom del cicle, personalment crec que el nom no fa la cosa. De 
la mateixa manera que la Setmana de la Moda de Barcelona dura tres dies o el Festival de 
Pedralbes ara ha anat al Poble Espanyol. Penso que el nom del cicle no limita l'espai on 
l'hem de fer. Utilitzem parcs com a referència als espais a l'aire lliure, però segons les 
activitats que fem les encabim en un espai o en un altre. Com podreu entendre, un ball no 
el podem fer en un espai on el terra sigui de sorra, per exemple. 

Això sí, com sempre diem, les portes estan obertes per rebre qualsevol proposta de cara a 
la programació de Viu l'estiu als parcs del 2024.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 
SOBRE LA MESURA PROVISIONAL DE TANCAR LA PLAÇA DE LA VILA DURANT 
ELS CAPS DE SETMANA

Sra. Espona:

Doncs, la nostra segona pregunta diu el següent:

El maig del 2020 la COVID va provocar la mesura provisional de tancar la plaça de la Vila 
durant els caps de setmana perquè les persones hi poguessin circular amb més distància. 
Un any més tard, quan les mesures anti-COVID de distanciament ja havien perdut 
vigència, les tanques continuaven al seu lloc amb el mateix propòsit de servir de tancament 
per als caps de setmana, amb algunes queixes del sector comercial com a conseqüència. 

El nostre grup va preguntar llavors si hi havia alguna planificació prevista sobre què fer 
amb les tanques i la mesura i se'ns va contestar que no. Dos anys més tard, tornem a 
preguntar si hi ha alguna planificació sobre la pacificació d'aquest espai o si, com a mínim, 
es podria preveure una solució millor que no unes tanques que durant la setmana fan nosa 
i de vegades estan tombades a terra. Gràcies.

Sra. Espinosa:

Bé, contesto. En els pressupostos participatius una de les propostes és establir un 
tancament de tot el perímetre de la zona centre durant els caps de setmana i festius, amb 
algun sistema que no siguin tanques com les que hi ha actualment. La proposta de 
pressupostos participatius va molt més enllà del que es proposa a la seva petició i és pel 
que estem treballant, una combinació de diferents elements per aconseguir un espai 
amable, de passeig, obert a tota la ciutadania i amb uns elements adequats que permetin 
l'accés dels veïns a la zona. La previsió és que la proposta es porti a terme durant el 
primer semestre del 2024.
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PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 
SOBRE  EN QUANT DE TEMPS CALCULA EL GOVERN QUE PODRIA ESTAR EN 
FUNCIONAMENT EL CONSELL DE LA DIVERSITAT FUNCIONAL O DISCAPACITAT

Sra. Campmajó:

La tercera pregunta que hem presentat per escrit des del Grup Municipal d'Esquerra 
Republicana, voldríem saber en quant de temps calcula el Govern que podria estar en 
funcionament el Consell de la Diversitat Funcional o Discapacitat. Els hi recordem que 
aquest va ser un element clau durant la campanya electoral i el qual es van comprometre a 
constituir de forma ràpida. La regidora ja ens ha informat en la informativa que s'està 
estudiant la viabilitat, però al nostre grup és un tema que ens preocupa molt. Una de les 
coses que ens agradaria revisar i preguntar-los és el termini en què s'estan donant 
resposta a les sol·licituds de places d'aparcament reservades per a persones amb 
discapacitat. Hem parlat amb algunes persones afectades que ens han indicat que el 
termini, en alguns casos, està donant pràcticament un any d'espera. És per aquest motiu 
que des del grup municipal volem saber en quin termini s'estan atorgant les places 
d'aparcament individuals per a persones amb diversitat funcional, quants dies passen des 
que es fa una sol·licitud fins que finalment poden comptar amb aquesta plaça i quin és el 
temps que l'Ajuntament està tardant de mitjana a fer aquest tràmit. Gràcies.

Sra. García:

Bé, si us sembla, en aquest cas us les respondré jo mateixa com a regidora de 
Discapacitat i l'Ester com a regidora de Mobilitat. Com ja vaig... potser no em vaig explicar 
bé, eh?, a la informativa, també a la reunió que vaig tenir divendres amb les vostres 
companyes, amb la Cesca i amb l'Alba. El procediment que sempre utilitzem a l'Ajuntament 
és aprovar el pla X, en aquest cas el Pla de discapacitat, i, un cop estigui aprovat, crear el 
consell o la taula o el que es cregui convenient per tal de donar suport i per tal de fer el 
seguiment d'aquest pla. Per tant, un cop tinguem aprovat el Pla de discapacitat que ja 
estem en l'etapa final d'aquesta elaboració, aprovarem també i constituirem aquest consell 
o aquesta taula de discapacitat o diversitat funcional. 

A mi sí que m'agrada remarcar, i ho faig sempre que puc, que no estigui constituïda la 
taula o el consell com a tal no vol dir que no es treballi conjuntament amb les entitats de 
discapacitat, en aquest cas, o amb les persones amb discapacitat de la vila. Ho hem fet per 
a la Festa Major i ho fem sempre que tenim ocasió i, ja que estem, també en diàleg 
permanent. 

Quant a les targetes d'aparcament, no parlo de les places, sinó parlo de les targetes 
d'aparcament... Les places d'aparcament us ho explicarà l'Ester, jo us explico el que és la 
targeta d'aparcament. Estem trigant ara mateix entre una setmana i deu dies des que la 
persona entre la demanda a l'Ajuntament i li atorguem la targeta d'aparcament. Això, eh?, 
entre una setmana i deu dies aproximadament. Les places concretes d'aparcament, 
aquestes pintades a la via pública amb matrícula, això us ho explica l'Ester.

Sra. Espinosa:

Bé, respecte a això, a la part que pregunten sobre el temps que es triga a atorgar una 
plaça d'aparcament de discapacitat, dir que si la persona compleix amb els requisits per 
poder accedir a una plaça reservada, aquest es situa entre dos i tres mesos, depenent dels 
treballs que s'hagin de fer per part de la brigada de via pública per habilitar la plaça. Poso 
alguns exemples. Evidentment, no dono noms, només data d'entrada i data de concessió. 
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Entrada de la petició 28/2/23, el decret se signa el 21/4/23; entrada de petició el 9/1/23, 
decret 21/4/2023; entrada de la petició 26/1/23, decret 27/3/23. D'acord? Després sí que 
poden haver casuístiques diferents perquè no es compleixen els requisits que necessiten 
per a una plaça.

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs, ara ja s'haurien respost totes les preguntes que han entrat prèviament. Sí, 
sí, sí, sí, sí, sí. Estic explicant que ja s'han respost totes les preguntes que havien entrat 
prèviament al Ple i ara és el seu torn per fer les preguntes orals en el Ple. Endavant, 
Meritxell. Gravat.

PREC DEL GRUP MUNICIPAL ENLAIRA MOLINS SOBRE LA INSEGURETAT, 
BRUTÍCIA I DEIXADESA DEL BARRI DEL CANAL

Sra. Galobart:

Bé, primer de tot demanar disculpes, perquè no tinc la tècnica encara de picar-ho. Prometo 
que al pròxim Ple intentaré fer-ho. De totes maneres, jo avui... parlo com a Enlaira, 
evidentment, però us vull llegir unes quatre frases que m'han fet arribar veïns i veïnes del 
barri del Canal:

«Com a veïnes del barri del Canal, conegut per tothom, com la Incresa de Molins de Rei, 
volem donar a conèixer la inseguretat, brutícia i deixadesa que portem suportant des de fa 
molt de temps sense que l'Ajuntament i/o administracions facin res. Botellots, baralles, 
pixats, brutícies al carrer, falta d'il·luminació són situacions amb les quals hem de conviure 
a diari. Som l'abocador del poble del qual formem part. Preguem que d'una vegada per 
totes el nostre barri sigui tractat com es mereix. Un barri de gent treballadora, implicada 
amb el poble sempre que se li demana i digne de sentir-se molinenc.» Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Joan Albert Fabra, endavant.

PREC DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE SI ES PODRIEN RECTIFICAR 
LES DECLARACIONS DE L’ALCALDE A L’ENTREVISTA QUE VA CONCEDIR AL VIU 
MOLINS

Sr. Fabra:

A veure, abans de començar amb les preguntes, això que ens han entregat és una falta de 
respecte. Així de clar els hi dic. I aquí em posaré molt seriós perquè... No, no rigui, senyor 
Paz. A una pregunta que va fer el senyor Ramon Sánchez sobre les franges de seguretat 
als barris de muntanya, una pregunta ben formulada d'un tema actual i que, sobretot als 
veïns dels barris de muntanya preocupa molt, vostès no poden respondre:

«Serem valents, serem valents. Aquesta resposta està ben contestada!». Això què és?

Sr. Alcalde:

Acabi de llegir la resposta que s'ha donat perquè hi ha més coses.

Sr. Fabra:
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«No obstant, el Govern treballa a hores d'ara en una proposta de cara a les ordenances 
fiscals del 2024.» Molt bé. Igualment els preguem des de l'oposició que es prenguin amb 
una mica més de serietat la nostra feina, amb respostes que poden ser breus, però com a 
mínim que tinguin el rigor i la formalitat pròpies de la feina que fem al Ple. 

Feta aquesta puntualització, hi ha una pregunta a què no se li ha donat resposta amb 
relació als talls de corrent elèctrica, per escrit. I, després, una altra puntualització que és a 
la regidora Ester Espinosa sobre la impossibilitat de posar una barana central a les escales 
que hi ha la plaça del Mercat... Es pot fer una barana desmuntable. Vostès aquí diuen que 
de cara a correfocs o sortides del Camell una barana allà al mig és contraproduent. 
Totalment cert. Estem totalment d'acord. Però valorin la possibilitat que sigui desmuntable 
aquesta barana. 

Ja passant als precs i preguntes actuals i deixant de banda aquest document, ara els meus 
companys en faran algunes més, però jo només tinc un prec, en aquest cas a l'alcalde, al 
senyor alcalde, que és si podria rectificar les seves declaracions a l'entrevista que va 
concedir al diari Viu Molins i que es va publicar fa dos dies amb relació al fet que és aquest 
el primer Govern amb vint-i-un anys que no hi ha ningú de Convergència al Govern, si 
podria fer una rectificació a la mateixa entrevista d'aquesta informació, que, evidentment... 
Vostè ha llegit l'entrevista que li van fer el Viu Molins? Suposo que l'ha llegit. En aquesta 
entrevista... potser és un error del Viu Molins, jo també ho penso, eh? No dic que vostè ho 
hagi dit, simplement si pot demanar la rectificació d'aquesta informació. Perquè a 
l'entrevista del Viu Molins vostè diu, segons el que està publicat, que aquest és el primer 
govern en vint anys que no hi ha ningú de Convergència al Govern. Aleshores, pot vostè 
rectificar aquestes declaracions de l'entrevista? Perquè li puc explicar per què són 
inexactes aquestes declaracions, però crec que no fa falta que li expliqui, vostè ho sap 
perfectament. I, per tant, li prego que ho rectifiqui.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE LA FALTA DE NETEJA EN 
EL PÀRQUING DEL RICARD GINABREDA

Sr. Alcalde:

Més preguntes? Endavant.

Sr. Sánchez:

Hi haurà unes preguntes que passarem per escrit, però, en tot cas, només... Crec que tinc 
tres o quatre apuntades... de manera molt, molt breu. Fent seguiment al que deia la 
Meritxell de la falta de neteja del barri del Canal, però, sobretot, em refereixo a una cosa 
que vaig veure que no sé si aquest dematí ja s'ha pogut subsanar, però el pàrquing del 
Ricard Ginebreda, la zona de darrere on aparquen els cotxes, realment ahir estava 
escandalosament bruta. Jo crec que hi havia ampolles de vidre, encara, suposo que del 
cap de setmana. Ahir a la tarda, sis de la tarda, encara hi eren presents. Per tant, 
demanaria que tota aquella zona de l'aparcament, si us plau, hi hagués una neteja més 

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE EL MOBILIARI A LA 
PLAÇA U D’OCTUBRE

Sr. Sánchez:
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Un tema que també volíem animar el Govern, que... En tot cas, saber al final quina serà la 
posició. Hi ha hagut moltes queixes de gent gran, avui que aprovàvem el manifest de la 
gent gran, que el passeig del Terraplè, a l'espai nou que hem fet a la zona de la plaça de 
l'U d'Octubre, la part que toca als bancs, on estaven sempre, aquests bancs no estan 
posats. I aquests bancs, la gent gran els troba molt a faltar i necessiten d'aquests bancs. 
Per tant, faria aquest prec que aquests bancs es poguessin dur a terme. 

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE L’ARBRE QUE S’HA 
TALLAT AL CARRER 11 DE SETEMBRE

Sr. Sánchez:

Un altre tema que crec que algú ha donat alguna explicació. Aquest arbre que s'ha tallat 
l'11 de setembre, que entenc que deu ser el de la part de baix tocant al comerç del 
[01:56:13], que també hi havia unes cintes que d'allò... Bé, jo no sé si algú sap el motiu pel 
qual es produeix això. Però... I llavors ahir vaig veure jo presencialment com aquests 
tràilers que van a l'obra de Carme Galceran...

Sr. Alcalde:

Senyor Ramon, en aquest sentit... Ho dic perquè ahir mateix tenen un missatge a 
portaveus, al grup de WhatsApp que tenim de portaveus, explicant el motiu. És realment 
un accident d'un camió i els hi vaig reenviar a tots els portaveus el missatge mateix dels 
tècnics de jardineria que ens explicaven a nosaltres els problemes de seguretat que podia 
tenir aquest arbre, davant la pregunta d'un altre portaveu d'un grup municipal, i vam aclarir 
això. Jo, si vol continuar... Però aquest aspecte està explicat ahir mateix.

Sr. Sánchez:

No, no, no, si no anava per aquí, no anava per aquí. Anava precisament amb el que passa. 
O sigui, allò ja havia passat. La meva sorpresa va ser el que pujava, perquè això era en 
sentit baixada. I el que pujava anava tocant tots els arbres. Per tant, jo pregaria que hi 
hagués un control més exhaustiu de com ho han de fer aquests camions, que no eren 
camions, eren tràilers. Llavors, que realment anaven tots enganxats a la vorera i tocaven 
tots els arbres. Per tant, o fem un seguiment exhaustiu o realment ens quedarem sense 
arbres al carrer 11 de setembre. 

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE LA FALTA DE 
MANTENIMENT DE L’ESPAI COLLSEROLA

I ja per acabar, a l'espai Collserola una falta de manteniment evident on la presidenta 
d'atletisme va presentar una instància fa uns mesos referent a que a la tanca hi havia unes 
abelles i que, precisament, a més d'una persona han picat. Per tant, demanaria, si us plau, 
que hi hagués aquest manteniment a tots els tancaments de l'espai Collserola. Així també 
com té a veure amb aquelles herbes que van sortint i que realment ja comencen a ser 
preocupants. Una miqueta més de neteja també en aquell espai que està bastant 
abandonat estaria bé.

Sr. Alcalde:

Hi ha més preguntes? Endavant, senyora Marta Espona.
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PREC DEL GRUP MUNICIPAL ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA SOBRE 
SI S’ENVIARÀ AVIAT LA PROPOSTA DE LES ORDENANCES FISCALS.

Sra. Espona:

Gràcies. No, només voldria fer un prec. No és cap pregunta. I és, tenint en compte que una 
part del Ple, com a mínim a l'extraordinari, hem estat parlant sobre qüestions de temps i de 
lliurament d'informacions i de més, els voldria preguntar si ens enviaran aviat la proposta 
d'ordenances perquè d'aquí dues setmanes i mitja tenim el Ple i, per tant, com a oposició 
ens agradaria tenir temps de poder-ho mirar. Només que tinguem en compte el temps de 
tothom, si us plau. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Fem respostes? Senyor Miguel Zaragoza, comenci vostè. Senyora Rocio.

PREC DEL GRUP MUNICIPAL ARA MOLINS SOBRE L’EQUIP DE NATACIÓ 
SINCRONITZADA.

Sra. Segovia:

Hola, bona nit. Bé, jo, el meu prec és per al senyor Corredera. És pel tema de la sincro, no, 
que han deixat de fer aquí a Molins de Rei i que trenta famílies hem hagut de marxar fora 
al Papiol. I era per veure si la propera vegada es poden una miqueta avançar en tot el 
problema. Perquè, clar, un problema que sorgeix al juliol, que ens doni vostè audiència el 3 
d'octubre, doncs, les famílies estem una miqueta decebudes per tota la gestió que s'ha fet 
des de l'Ajuntament. Moltes gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Doncs, ara sí. Senyor Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Bé. Sí, sobre la pregunta del passeig del Terraplè està previst, ho sap, tot el tema del 
mobiliari urbà. També és veritat que ja hem explicat què hem de fer un modificat sobre 
aquest projecte. Aquest modificat d'aquest projecte comporta que una part de les coses 
que estaven previstes, que ja no hi caben en el pressupost, que és bàsicament la part del 
mobiliari. Aquella és una part de l'obra que es va fer dins, que es va fer just després de la 
Fira de la Candelera, si se'n recorda, que es va aturar l'obra dins de la Fira de la Candelera 
per poder fer aquesta actuació. I és el que tenim pendent d'executar. Però, en tot cas, a la 
propera comissió informativa els hi explicarem com està el projecte d'obres de la plaça U 
d'Octubre. Tot i que jo l'altre dia a la comissió informativa ja vaig explicar com estàvem. 

I donis per respost i, miri, no s'ofengui, eh? A vegades fa expressions amb les paraules 
que crec que són incorrectes. Nosaltres ho contestem tot. En la mesura que ho puguem 
contestar al mateix Ple, doncs, ja és dona per respost, que és el que fem. I no és un 
problema de falta de respecte. A vostè ja li vam dir, ho hem dit a la comissió informativa, li 
ho hem explicat, franges de seguretat, tant jo com el regidor, quina era la resposta i que no 
es preocupessin que ho faríem. I el senyor Ramon Sánchez, que ho va preguntar a la 
comissió informativa i si no recordo malament també ho va preguntar quan fèiem la 
modificació pressupostària a darrera i li vam explicar. És que no és la primera vegada. 
Aleshores, jo entenc que a vegades fem una soflama, queda com que nosaltres no 
responem. Home, jo li demano que ens tranquil·litzem. És a dir, si a Unió no li agrada la 
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resposta, que pot passar que no li agradi la resposta, però li han respost. I no passa res. 
La resta de coses. Nosaltres no li faltem al respecte a ningú perquè ho contestem sempre 
tot. Tota la informació que ens demanen, totes les preguntes que es demanen, nosaltres 
les fem. I ja està. És una característica que ha tingut el Govern. Com a mínim des que jo 
soc membre del Govern, sempre ho hem intentat. A vegades no podem respondre al 
moment, passa, eh? Per què? Bé, doncs, no passa res. Ara els companys d'Esquerra han 
agafat com a costum 48 hores del ple abans fer-les per escrit per contestar-lo i cap... Però 
si no estic dient res negatiu, ho dic perquè la pobra abans ha comentat «escolta, no he 
escrit res». No passa res. Efectivament, el ROM... Però si no estic criticant, estic dient el 
que feu. No és... Ja, però és que a veure. Jo... Hem d'entendre que tothom pot fer 
intervencions iròniques. D'acord? I no passa res, tu les fas quan creus convenient i jo us 
explico, eh? És a dir, presenteu quaranta-vuit hores, com diu el ROM, cap problema. Les 
preguntes les podeu... teniu tot el mes per entrar-les al registre. No fa falta que apurem les 
48 hores, perquè entenc que és una problemàtica que no l'hem descobert en un dia, sinó 
que la podem fer amb temps. Però no passa res. El ROM ho diu i ho podem fer. I després 
podeu fer les preguntes que es fan aquí i nosaltres, amb tot el nostre respecte, amb tota la 
nostra voluntat, Joan Albert, les contestem sense intentar ni fer cap falta de respecte a 
ningú, només faltaria.

Sr. Alcalde:

Gerard, sí? Gerard.

Sr. Corredera:

Bé. Bon vespre a tots i a totes. Crec que és la primera vegada que torno a parlar en el Ple. 
Vaig sempre molt tard, eh? A veure, intentaré donar resposta al que em demanava la 
Rocío. Certament, la piscina ens va comunicar aquesta decisió en el mes de juliol i de la 
mateixa manera que us ho va comunicar, diguem, a totes les famílies de la sincro. Quan us 
ho va comunicar recordo que em vas dir «Escolta, passaré... no? Com ho podem fer?« Et 
vaig dir, ostres, envia'm un llistat de correu de la gent que volia fer aquesta reunió. Crec 
que vaig tenir-t'ho que demanar dues vegades més, m'ho vas enviar el 27 de juliol. M'ho 
vas enviar el 27 de juliol, d'acord? I, en tot cas, doncs, igual que vam fer un comunicat que 
els hi vam dir a les famílies que al setembre ens reuniríem amb elles, perquè al mes 
d'agost intentar resoldre una cosa que ja havia pres una decisió era bastant complicada. 
Em consta que durant el mes d'agost o setembre vau trobar una solució que és, diguem, 
anar a una altra piscina. Que, de fet, les indicacions dels serveis tècnics de l'Ajuntament, 
d'Esports, va ser intentar, diguem-ne, buscar alguna alternativa per a tots vosaltres. I, per 
tant, doncs, un cop iniciada la temporada i un cop iniciats els entrenaments, doncs, el que 
sí que em pertoca és reunir-me amb vosaltres, escoltar-vos, mirar de treballar de cara a la 
temporada que ve a veure si podem buscar una solució, perquè l'interès d'aquest Govern 
municipal és que els molinencs i molinenques facin esport a Molins de Rei, sigui la 
disciplina que sigui. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Crec que ja no queden més que les dues que m'interpel·laven directament a mi. 
Jo crec que respecte als talls vaig ser molt clar, també. I, a més a més, també ho vaig 
explicar a portaveus, crec que inclús vaig arribar a enviar un missatge sobre els talls 
elèctrics, sobre els talls elèctrics. Crec que, a més, en el missatge a portaveus també ho 
vaig explicar. Per tant, jo... Ja està bé, la seva estratègia ja l'estem veient. Només han 
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calgut dos mesos per veure i visualitzar la seva estratègia. Ve a aixecar el to del Ple, està 
molt bé, té tot el seu dret. 

Però que em demani a mi que rectifiqui suposadament una afirmació que em treu un mitjà 
periodístic a partir d'una entrevista i d'una conversa de tres hores que es va resumir en x 
fulls, home, crec que això és l'últim. Crec que això és l'últim. Ara bé, el sentit és molt clar i 
ho pot entendre o no, però la realitat és que tret de nou mesos, des del juny del 19 al març 
del 20, ara és la primera vegada de forma consistent des del 2002 que no hi ha cap 
representant de Convergència i Unió i totes les seves formacions polítiques successives 
que forma part del Govern. I això és inqüestionable. I pot agradar més o no. Ja no sabem 
en quina fase està vostè, ideològica, perquè vostè sí que ens té molt marejats a tots 
plegats. Perquè en aquests vint-i-dos anys, vaja, jo crec que només li falta el nostre partit 
per ser-hi, eh? Però no pateixi que no... Per tant, no em demani... Ara no m'interrompi 
vostè. No em demani rectificar sobre una afirmació extreta d'una entrevista quan, a més, a 
l'entrevista, si se la llegeix bé, no se m'atribueix a mi ni el concepte Convergència i Unió, 
només Convergència. Per tant, no digui ni el que no està escrit. Si matisa, faci-ho 
correctament. A partir d'aquí, la donaríem per resposta. Crec que si en queda alguna 
pendent ja, com és habitual, no sé quina és la que...

Sra. Espona:

Bé, jo havia demanat les ordenances. Sí que agrairia...

Sr. Alcalde:

Perdó, perdó. És evident que volem treballar-les amb temps, també amb vostès i, per tant, 
aviat rebran aquesta informació en la mesura que puguem, evidentment, i la tinguem. Si no 
hi res més, entenc que no hi ha ningú del públic que vulgui parlar. Per tant, acabaríem aquí 
al Ple municipal. Només amb un objectiu que és, evidentment, bona festa Major, bon dia 
Sant Miquel. I ens tornem a veure ben aviat. Moltes gràcies.

18.-Torn obert de paraules.-

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a indicació de la Presidència, 
quan son les vint-i-una hores i vint-i-un  minuts, de la qual s’estén la present acta.



L'Alcalde

09/01/2024  16:43:56

Xavi Paz Penche

La Secretària
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Sandra Castelltort Claramunt
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